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ما را در تلگرام دنبال کنید

پسته کرمان 
در لبه پرتگاه

سرمازدگی ثروتمندان استان را  زمین گیر کرد
تورم اجاره بهای کرمان تورم اجاره بهای کرمان 
 کمتر از متوسط کشوری کمتر از متوسط کشوری

افزایش افزایش ۲۸۲۸ درصدی نرخ اجاره بها   درصدی نرخ اجاره بها  در زمستان در زمستان ۱۴۰۰۱۴۰۰

پیش بینی رشد ۳.۷درصدی ایران از 
 سمت بانک جهانی

تورم 
تا  ۲۰۲۲ کاهش 

نمی یابد

مدیرکل آموزش و پرورش
  استان کرمان عنوان کرد:

تحصیل ۳۴ هزار 
دانش آموز تبعه خارجی 

در مدارس کرمان
مدیــر کل آموزش و پــرورش اســتان کرمان از 
تحصیل بیش از ۳۴ هزار دانش آموز تبعه خارجی 
در مدارس استان کرمان، شهرستان های کرمان، 

بردسیر، زرند، رفسنجان و سیرجان خبر داد.
  رضا رضایــی در دیــدار مدیرکل امــور اتباع و 
مهاجرین خارجی اســتانداری کرمان خاطر نشان 
کــرد: تفاوتی بیــن دانش آمــوزان تبعه خارجی 
و ایرانی وجود نــدارد و باید این گــروه از دانش 
آمــوزان را به گونــه ای آموزش دهیــم تا مروج 
فرهنگ ایرانی و اســامی در ســایر نقاط جهان 

باشند. 

پرداخت پول گندمکاران آنی شد

ماکارونی 
 هم گران می شود

افزایش نرخ فروش گندم صنف و صنعت
 به ۱۲ هزار تومان

واردات گوشی با ارز 
پسته اجرایی نشد

سرپرست مجری طرح گندم گفت: کشــاورزان بافاصله 
پــس از تحویل گندم خــود، وجه طلب شــان را دریافت 
می کنند و نگرانی در مورد تامین نقدینگی در کشور وجود 

ندارد.

رییس کانون انجمن های صنایع غذایی ایران گفت: نرخ فروش 
گندم دولتی برای صنف و صنعــت از کیلویی ۲۷۰۰ تومان به 
کیلویی ۱۲ هزار تومان تغییر کــرد؛ متعاقب این افزایش نرخ، 
قیمت آرد نیز روند صعودی به خود گرفت و به کیلویی ۱۶ هزار 

تومان رسیده است.

رییس اتحادیه دســتگاه های مخابراتــی و ارتباطی گفت: 
سال گذشته مصوبه کارگروه هماهنگی سیاست های ارزی 
و تجاری مقرر کرد برای گوشــی های بالای ۶۰۰ دلار، ارز 
حاصل از صادرات خشــکبار به آنها تخصیص داده شود و از 
آنجایی که واردکنندگان تلفن همراه نتوانســتند این ارز را 
از صادرکنندگان دریافت کنند شاهد گرانی ۵ تا ۶ میلیونی 

این گوشی ها در بازار هستیم.

نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس 
شورای اسلامی تأکید کرد:

 دولت ردیف بودجه 
برای بیمه محصولات 
کشاورزی تعیین کند

نــرخ تــورم در 
ایران بر اســاس 

پیش بینی این بانک در ســال ۲۰۲۲ 
برابــر بــا ۳۷.۶ درصد خواهــد بود. 
همچنیــن بانک جهانی تــورم ایران 
را برای ســال ۲۰۲۳ میادی ۳۴.۸ 
درصد پیش بینی کرده است. بر اساس 
این گزارش، ایران بالاترین نرخ تورم 
را میان کشــورهای منا )خاورمیانه و 
شــمال آفریقا( دارد. به گونه ای که 
بالاترین پیش بینی تورم برای ســال 
۲۰۲۲ پس از ایران مربوط به مصر با 

۱۰ درصد است.

صفحه 3 را 
بخوانید

متهم ترافیک شهر متهم ترافیک شهر 
 کرمان کیست؟ کرمان کیست؟

شهرداری یا شهرداری یا 
 آموزش و پرورش  آموزش و پرورش 

ترافیــک شــهر 
کرمان کافه کننده 

شــده و پلیس می گوید خیابان ها دیگر جا 
ندارنــد؛ آموزش و پــرورش امــا در قبال 
ســرویس مدارس از مسئولیت شانه خالی 
 می کند و می گوید شهرداری متولی است.
زمان بازگشــایی و تعطیلی مــدارس در 
شــهر کرمان که اوج ترددهــای روزانه و 
معمول نیز هست،شــهروندان در کرمان 
شاهد ترافیک ســنگینی هستند که روال 
عادی زندگــی را مختل کــرده به طوری 
که پلیس راهنمایــی و رانندگی می گوید 
 ترافیک حــدود پنج برابر شــده اســت.

این مشــکل از روزهای اخیر و همزمان با 
حضوری شــدن کاس های درس در ۱۴ 
فروردین ماه تشدید شده و نشان می دهد 
همزمان با بازگشایی کاس های حضوری 
یا برنامه ای برای مدیریت ترافیک نبوده یا اگر 

بوده کارساز نبوده است.

صفحه ۲ را 
بخوانید
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امام جمعه سیرجان: گرانی در این شهرستان از 
دیگر نقاط کشور بیشتر است

اعطای وام کم بهره کمکی بزرگ به کشاورزان

۲۸۶۱ مزاحمت تلفنی با اورژانس در یک هفته

کشف ۳۰۰ قبضه سلاح و دستگیری ۳ شرور مسلح

مرگ ۳۳ هموطن بر اثر کرونا

تقدیر استاندار کرمان از برگزار کنندگان رویداد 
نقاشی کودکان و نوجوانان اوتیسم 

پایش مرزهای کشور با ریزپرنده ها

مام جمعه سیرجان در استان  ا
کرمان ضمن تاکید بر ضرورت 
قطع دست دلالان که به تورم 
تفاوت  گفت:  است  زده  من  دا
با  شهرستان  ین  ا در  ها  قیمت 
دیگر نقاط کشور مشهود و سبب 
شده  شهروندان  مندی  گایه 

است.
سید محمود  الاسام  حجت 
ین  ا خطبه های  در  حسینی 
سیرجان  شهر  نمازجمعه  هفته 
مسئولان  و  دولت  اظهارداشت:
قتصادی، معیشتی  ز مشکات ا ا
غفلت  نی های سرسام آور  گرا و 
و  گران  واسطه  و دست  نکنند 
دلالان که بر تورم دامن می زنند 
قتصادی  ید در سیاست های ا با

قطع شود.
عمل  در  ید  با کرد:  تاکید  و  ا

ین زمینه  گام های اساسی در ا
و  مردم  مایجتاج  و  برداشته 
خدمات با قیمت مناسب تامین 
حسینی  الاسام  شود.حجت 
در  آور  های سرسام  نی  گرا ز  ا
نسبت  که  سیرجان  شهرستان 
یر نقاط کشور بیشتر است  به سا
انتقاد کرد و گفت: این گرانی های 
کاذب اعم از مسکن یا اجاره بهای 
آن، خدمات و سایر کالاها بدون 
نظارتی  و  منطقی  دلیل  هیچ 
رد که بایستی  مه دا دا همچنان ا
کار اساسی و برنامه ای عملیاتی 
ین زمینه توسط مسئولان  ا در 
با  اظهارداشت:  و  ا نجام شود.  ا
ید کارگروهی تشکیل  فوریت با

و راهکارهای لازم عملیاتی شود.
حجت الاسام حسینی همچنین 
به دیدار مسئولان نظام با رهبری 

شاره کرد و  نقاب نیز ا معظم ا
له  معظم  توصیه های  در  گفت: 
حل  با  ه  همرا کشور  پیشرفت 
گر در  ا مشکات مردم است و 
به  مردم  توجه  بین  موضوعی،
عمومی  لح  مصا رعایت  و  ما 
ید  با ید،  آ پیش  تعارضی  کشور 
ا نادیده بگیریم و  منفعت خود ر
کنیم. توجه  عمومی  لح  مصا به 
او در ادامه به اباغ سیاست های 
توسط  اجتماعی  تامین  کلی 
ره و  شا نقاب نیز ا رهبر معظم ا
معظم له نظر خویش  تاکید کرد:
ین مهم  ا اعام کردند که در ا ر
به  لذا  شده  دیده  نب  جوا همه 
رفع فقر  طور قطع رفاه عمومی،
ا به دنبال خواهد  و محرومیت ر
داشت و امیدواریم امسال از این 

نظر سال موفقی باشد.

نه کشاورز رفسنجان با  رئیس خا
ند  م کم بهره می توا ینکه وا بیان ا
کشاورزان  به  بزرگی  کمک 
خسارت  باید  بیمه  باشد،گفت:
حداکثری و پول به موقع به کشاورز 
زد؛خسارت سال گذشته را  بپردا
امسال پایان سال پرداخت کردند 
در حالی که کشاورز باید اول آذر 
پول داشته باشد که کود و سم مورد 

نیاز خود را خریداری کند.
خانی در نشست بررسی وضعیت 
سرمازدگی باغات پسته رفسنجان 
اظهار کرد:استمهال وام ها در حال 
حاضر مسکّن است و دردی درمان 
ز همه مهم تر تدبیری  نمی کند. ا
سرپا  را  موتورپمپ ها  بیندیشیم 

نگه داریم.
گر  ا ریم  دا نی  کارگرا فزود: ا و  ا

ن  کارگرا شوند  تعطیل  موتورها 
م با  ه وا ا بهترین ر بیکار می شوند.
ده شود  سود کم به کشاورزان دا
که هزینه های دو سال موتورها را 

جبران کنیم.
بیمه  برای صندوق  بیان کرد: و  ا
بودجه  ردیف  ید  با کشاورزی 
اختصاص داده شود که مردم اگر 
چتر مطمئن می دیدند همه نسبت 
به بیمه باغات خود اقدام می کردند.

ز کشاورزان منطقه نوق  ناصری ا
ین  ور نمونه کشور نیز در ا و کشا
گذشته  سال های  گفت:  نشست 
ز  ا ا نستم باغات خود ر با دود توا
ما  ا دهم  نجات  سرما  خسارت 
باید  نستم  نمی توا دود  با  مسال  ا
که  می کردیم  م  قدا ا رت  حرا با 
زوئیل نداشتیم و شرکت نفت  گا

به  توجه  با  ند.  نرسا ا  ر زوئیل  گا
هشدار هواشناسی ضرورت داشت 
نسی  ورژا ا ا ه بعد ر سهمیه سه ما
بدهند که اگر این کار انجام می شد، 
می توانستیم محصول مان را نجات 
دهیم. او بیان کرد:سال آینده سال 
که  باغاتی  است. رفسنجان  پسته 
کمتر از ۵۰ درصد سرما زده شده اند 
محصول خوبی دارند، بنابراین اگر 
برنامه ریزی  الان  همین  نیم  بتوا
کنیم اول باغات خود را ریکاوری 
کنیم می توانیم محصول سال آینده 

را به خوبی برداشت کنیم.
۵۲ هزار و ۸۹۲ هکتار باغات 

رفسنجان و انار زیر پوشش بیمه
بیمه کشاورزی  ینده  نما نی  سلما
استان نیز با بیان اینکه ۲۵ هزار و 
۲۹۸ هکتار از باغات شهرستان های 
ر زیر پوشش بیمه  نا رفسنجان و ا
هستند،گفت:هدف بیمه پرداخت 
قعی خسارت است که با پایش  وا
ین  ا کارشناسی شده  و  دقیق 

خسارات پرداخت می شود.
علیزاده رئیس بانک کشاورزی نیز 
ه  مهرما ز  ا بانک کشاورزی  گفت:
۹۶ تا پایان ۱۴۰۰ کلیه سودها و 
ا بخشیده  دیرکردها کشاورزی ر

است.

سرپرست مرکز اورژانس تهران اعام 
کرد: طی هفته ای که گذشت ۴۵ هزار و 
۸۶۷ تماس با اورژانس تهران برقرار شد 
که از این تعداد۲۸۶۱ مورد مزاحم تلفنی 
بود. دکتر یحیی صالح طبری در گفت و 
گو با ایسنا درباره تعداد ماموریت های 
اورژانس تهران طی هفته گذشته اظهار 
کرد: از ۱۲ الی ۱۹ فروردین ماه ۱۴۰۱ 
در مجموع ۱۷ هزار و ۴۷۷ ماموریت در 

دیسپچ اورژانس ثبت شد.
به گفته وی در پی این ماموریت ها ۴۰۷۰ 
تن به مراکز درمانی منتقل و ۱۳ هزار و 
۴۰۷ تن نیز در محل درمان شدند. وی 
درخصوص تعداد تماس های گرفته 
شده با اورژانس و تعداد مزاحمان تلفنی 
این مرکز گفت: طی هفته ای که گذشت 

۴۵ هزار و ۸۶۷ تماس با مرکز دیسپچ 
اورژانس تهران برقرار شد که از تعداد 
کل تماس ها ۲۸۶۱ مزاحمان تلفنی 
بودند.  دکتر طبری اظهار کرد: از تعداد 
کل ماموریت های ثبت شده طی هفته 
گذشته، ۲۰۶۳ مورد حوادث ترافیکی 
و ۲۵۳۴ مورد حوادث غیرترافیکی 
بوده است. وی در باره مسمومیت با 
گاز مونوکسید کربن نیز گفت: طی 
این مدت  ۱۰ نفر نیز دچار مسمومیت 
با گاز منواکسیدکربن شدند. این آمار 
نسبت به هفته  گذشته کاهش یافته 
است. دکتر طبری در پایان درباره تعداد 
ماموریت های اورژانس هوایی تهران نیز 
گفت: در هفته گذشته اورژانس هوایی 

هفت سورتی پرواز داشته است.

فرمانده مرزبانی انتظامی کشور از درگیری 
مسلحانه مرزبانان استان خوزستان با باند 
قاچاق ساح و مهمات در منطقه مرزی 

هورالعظیم خوزستان خبر داد.
به گزارش ایرنا از سایت پلیس، سردار 
احمدعلی گودرزی در این باره گفت: در 
راستای طرح انسداد مرز و جلوگیری 
از قاچاق در نوار مرزی و به دنبال اطاع 
مأموران هنگ مرزی دشت آزادگان 
مبنی بر ورود یک محموله ساح جنگی 
از هورالعظیم به داخل خاک کشورمان، 
تحقیقات اطاعاتی گسترده ای جهت 
شناسایی و دستگیری عامان در دستور 

کار مرزبانان قرار گرفت.
وی افزود: در نتیجه ۷۲ ساعت تاش 

بی وقفه مرزبانان غیور استان با همکاری 
سربازان گمنام امام زمان )ع( در مناطق 
مرزی و اجرای گشت و کمین  های 
هدفمند سرانجام باند مورد نظر پس از 
ورود به منطقه مرزی هورالعظیم در کمین 
مأموران قرار گرفت که در یک درگیری 
مسلحانه سنگین باند قاچاقچی مورد 
نظر منهدم و دو نفر از اشرار مسلح که 
در این درگیری زخمی شده بودند نیز 

دستگیر شدند.
سردار گودرزی با بیان اینکه در این 
عملیات یک قایق موتوری نیز توقیف شد، 
افزود: در این درگیری مسلحانه ۳۰ قبضه 
ساح جنگی، کلت کمری به همراه ۶۰ 

تیغه خشاب کشف شد.

وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
اعام کرد: در ۲۴ ساعت گذشته، ۳۳ بیمار 
کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و 
مجموع جان باختگان این بیماری به ۱۴۰ 

هزار و ۷۷۷ نفر رسید.
به گزارش ایرنا، براساس اعام وزارت 
بهداشت از روز گذشته )پنجشنبه( تا امروز 
جمعه ۲۶ فروردین ماه ۱۴۰۱ و بر اساس 
معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۹۹۴ بیمار 
جدید مبتا به کرونا در کشور شناسایی شد 
که ۳۴۹ نفر از آنها بستری شدند و مجموع 
بیماران کووید۱۹ در کشور به هفت میلیون 

و ۲۰۴ هزار و ۴۹ نفر رسید.
به گزارش وزارت بهداشت، در شبانه روز 

گذشته در ۱۹ استان، هیچ موردی از مرگ 
و میر بیماران کرونایی گزارش نشده و در 
۵ استان نیز، یک نفر جان خود را از دست 
داده است. استان های سیستان و بلوچستان، 
کهگیلویه و بویراحمد، زنجان، سمنان، 
چهار محال و بختیاری، قزوین، بوشهر، 
خراسان شمالی، ایام، مرکزی، اردبیل، 
یزد، کردستان، قم، همدان، البرز، خوزستان، 
مازندران و خراسان رضوی مرگ و میر صفر و 
استانهای کرمان، لرستان، کرمانشاه، گلستان 

و هرمزگان مرگ و میر ۱ نفر داشته اند. 
طبق گزارش وزارت بهداشت، تاکنون ۶ 
میلیون ۹۳۸ هزار و ۴۸۰ نفر از بیماران 
کرونایی، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 

ترخیص شده اند. همچنین یک هزار و ۴۸۳ 
نفر از بیماران مبتا به کووید۱۹ در بخش 
های مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت 

مراقبت قرار دارند.
براساس گزارش وزارت بهداشت تاکنون ۵۰ 
میلیون و ۳۱۳ هزار و ۳۵۸ آزمایش تشخیص 

کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
همچنین تاکنون ۶۴ میلیون و ۱۶۷ هزار و 
۱۷۴ نفر دُز اول، ۵۷ میلیون و ۳۰۷ هزار و 
۳۶۰ نفر دُز دوم و ۲۶ میلیون و ۶۹۷ هزار 
و ۱۵۸ نفر، دُز سوم واکسن کرونا را تزریق 
کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده 
در کشور به ۱۴۸ میلیون و ۱۷۱ هزار و ۶۹۲ 

دُز رسید.

جمعه ۲۰اسفند و در آئینی باحضور 
و  کرمان  استاندارکرمان،نمایندگان 
راور در مجلس، خیران، دکترموسوی 
معاون عمرانی، مهندس طبیب زاده 
رئیس اتاق بازرگانی، مهندس ضرابی 
رئیس هیئت مدیره شرکت ۱۱۵، خانم 
شیروانی از گویندگان رادیو کرمان و 
جمعیت شادیهای کوچک، خبرنگاران 
بویژه خبرنگاران کرمان نو که شروع 
کننده تاش رسانه ای برای مدرسه بودند 
عملیات ساخت مدرسه ویژه کودکان 
 اُتیسم در قالب پویش دانا آغاز شد. 
امروز ۲۶ فروردین ۱۴۰۱ پس از ۵هفته 
بر اساس پیشنهادی که همان روز )۲۰ 

اسفند( مطرح شد رویداد نقاشی کودکان 
و نوجوانان اُتیسم با مشارکت جمعیت 
شادیهای کوچک، شرکت راهسازی ۱۱۵، 
اتاق بازرگانی و خیرین بزرگوار، شهرداری، 
خانواده ها و کودکان و نوجوانان برگزار 

شد.
دکتر علی زینی وند استاندار کرمان که در 
این رویداد شرکت کرد از همه کسانیکه 
در ساخت مدرسه، پیگیری مشکات 
کودکان دارای اختال اتیسم و برگزاری 
رویداد نقاشی تاش کردند تقدیر نمود 
و برگزاری این رویداد را در ماه مبارک 
رمضان و در آستانه میاد امام حسن)ع(، 

مبارک توصیف کرد.

ز  ا کشور  نتظامی  ا نی  با مرز نده  فرما
تجهیزات  ورود  برای  مه ریزی  نا بر
جدید به مرزبانی در سال ۱۴۰۱ خبر 

داد.
سردار احمدعلی گودرزی در گفت وگو 
نات و تجهیزات  مکا ره ا با ، در یسنا با ا
نها  مرزبانی و ضرورت به روزرسانی آ
 ۷۵۵ و  ر  ا هز هشت  کشورما  گفت: 
رد  یی و خشکی دا یا کیلومتر مرز در
ین میزان مرز ۲۷۰۰ کیلومتر  ز ا که ا
آن مرز دریایی است و امروز مرزبانی 
منیت را  ین مرزها ا نسته در تمام ا توا
نه در سال های  تأمین کند. خوشبختا
گرفته  صورت  یت های  حما با  خیر  ا

مجموعه  رد  ا و خوبی  تجهیزات 
کید بر  نی کشور شده و ما با تا با مرز
ا در  مات خوبی ر قدا هوشمندسازی ا
یم و در حال  ده ا م دا نجا ه ا ین حوز ا
کشورمان  مرزهای  کثر  ا در  حاضر 
تجهیزات به روز در حال استفاده است 
ر نیروی  ین تجهیزات در کنا و ما با ا
نستیم  ا تو متعهد  و  نمند  ا تو نی  نسا ا
 ، ر ا شر بله با ا یادی در مقا توفیقات ز

ناامنی، قاچاق و ... داشته باشیم.
ز  ده ا ستفا ز به ا ینکه نیا وی با بیان ا
تجهیزات و دانش روز موضوعی نیست 
همیتی  م شده و دیگر ا نجا ر ا که یکبا
ر کرد: در همین  ظها شته باشد، ا ندا

ه به دنبال  ر ا نی همو با ستا نیز مرز ا ر
ارتقاء تجهیزات و امکانات خود است. 
در همین راستا نیز برای سال ۱۴۰۱ 
برنامه ریزی هایی را انجام داده ایم که 
رد  ا و جدیدی  نات  مکا ا و  تجهیزات 
مجموعه مرزبانی شود و ما با استفاده 
از آنها از مرزهای آبی و خاکی حراست 

. کنیم
نتظامی کل کشور  نی ا با نده مرز فرما
درباره استفاده از پهپاد در مرزها گفت:  
ز فرماندهی  یگان پهپادی یک واحد ا
نتظامی کل است و ما هر وقت که به  ا
امکانات پهپادی احتیاج داشته باشیم، 

از این پهپادها استفاده خواهیم کرد.
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استاندار کرمان: سند نیازمندی 
زیرساختی استان تدوین شود

استاندار کرمان گفت:تمامی نیازمندی های زیرساختی استان در یک سند 
چشم انداز ۲۰ ساله تدوین شود تا به یک سند قابل اجماع برسیم.  علی 
زینی وند در نخستین جلسه شورای معادن استان کرمان در سال جاری 
افزود:اگر به بحث زیرساخت ها در استان توجه جدی نشود همه برنامه ها 

و چشم اندازهایی که تعریف کرده ایم به عنوان طرح روی کاغذ می مانند. 
او با بیان اینکه برنامه هایی که در شوراهای معادن، گفت و گو و برنامه ریزی 
استان تدوین می شود در سطح کشور نیز می توانند اجرایی شوند تصریح 
کرد:در بحث حقوق دولتی و تفاهم نامه مسئولیت های اجتماعی تاکنون 
با شــرکت مس کارهایی را عملیاتی کرده ایم.  زینی وند با بیان اینکه در 
حوزه شرکت های دانش بنیان یکی از نقاط تمرکز ما صنعت و معدن است 
گفت:شرکت ها، کارخانه ها و معادن لیستی از نیازمندی هایشان ارائه دهند 
تا از طریق شورایی که در حوزه شرکت های دانش بنیان تشکیل شده به 
صورت جدی پیگیری شود. استاندار کرمان خاطرنشان کرد:محور کل 

برنامه ها و تجمیع برنامه ها شورای برنامه ریزی و توسعه در استان است. 
ظرفیت حوزه دانش بنیان در استان کرمان باید تقویت شود

نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شورای اسامی نیز در این نشست 
افزود:قانون برنامه ششم یک سال دیگر تمدید شد و می توانیم از تمامی 
احکامی که در حوزه صنعت و معدن در این برنامه وجود دارد استفاده کنیم. 
محمدرضا پورابراهیمی با اشاره به اینکه بیش از ۴۰درصد ظرفیت استفاده 
از معادن در استان کرمان وجود دارد بیان داشت: با تامین اعتبارات و کمک 
های لازم به زیرساخت های بخش معادن زغالسنگ در استان براحتی می 

توانیم در سال جاری بین سه تا پنج هزار شغل در این بخش ایجاد کنیم. 
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شورای اسامی با بیان اینکه کل 
زغالسنگ بخش دولتی و خصوصی معادل ۲۰ تا ۲۵درصد کک سازی 
های کشور است تصریح کرد:مشکل خاء بیمه  ای کارگران زغالسنگ در 
سال های گذشته باید مرتفع شود با این مهم حدود سه هزار بازنشسته داریم 
که براحتی سه هزار نفر دیگر جایگزین این نیروها می شوند.  او با اشاره به 
معضات استان گفت:یکی از معضات بحث های زیست محیطی در استان 
است و توسعه بدون زیست محیط ارزش ندارد بلکه توسعه فعالیت ها باید با 
شاخص های زیست محیطی است. نماینده مردم کرمان و راور در مجلس  
شورای اسامی خاطرنشان کرد:کاهش هزینه های تولید و افزایش بهره وری 
ظرفیت های باید در شاخص های دانش بنیان نیز دیده شود.  پورابراهیمی 
با بیان اینکه بزرگترین ذخایر مس در ایران است گفت:رتبه پنجم ذخایر 
مس معدنی در دنیا و رتبه ۱۹ تولید مس در دنیاست. او با تاکید بر اینکه 
امسال در استان کرمان باید سال تحول در تولید صنعت مس در استان و 
کشور باشد افزود: رییس سازمان انرژی اتمی موافقت کرده در شهرستان 
راور موضوع بحث معدنی در حوزه های ثبتی با رعایت مسائل امنیتی و 

تخصصی انجام شود. 
وجود ٧۰۲ پروانه بهره برداری معدنی در استان کرمان

رییس سازمان صنعت،معدن و تجارت کرمان نیز افزود:اگر امسال در حوزه 
ظرفیت های مالی قانون بودجه معادن برنامه ریزی داشته باشیم  گام های 
بلندی را در حوزه اقتصادی وحتی اجتماعی استان در راستای شعار سال 
می توانیم برداریم. مهدی حسینی نژاد با بیان اینکه یکی از فرصت های 
استثنایی برای استان کرمان بند هفت تبصره ۱۸ قانون بودجه ۱۴۰۱ با 
موضوع سرمایه گذاری،تکمیل واحدهای بیمه،تمام ظرفیت های بنگاه های 
تولیدی و همچنین حمایت از پروژه های دانش بنیان است گفت:از این 

تبصره می توانیم از سهم و حقوق دولتی در بهره وری استفاده کنیم.
او از پیش بینی رشد ۷.۷ درصدی استان کرمان در حوزه سیاست گذاری 
و هدف گذاری کان در ســال ۱۴۰۱ خبرداد و افزود: براساس آمایش 
سرزمینی رشد استان در حوزه های معدن ۱۲ درصد،صنعت ۹.۵ درصد، 
کشاورزی چهار درصد و خدمات ۶.۶ درصد پیش بینی شده است.  او با 
بیان اینکه ۷۰۲ پروانه بهره برداری معدنی در استان کرمان داریم گفت:از 
این تعداد ۴۷۸پروانه بهره برداری فعال و ۲۲۴ پروانه غیرفعال و فاقد اعتبار 

هستند که باید از طریق مزایده فعال شوند. 
حسینی نژاد با بیان اینکه یکهزار و ۷۳۸ پروانه بهره برداری صنعتی در شمال 
استان کرمان داریم افرود:از این تعداد بالای ۴۵ درصد واحدها فعال و ۳۹۱ 
واحد راکد هستند.  رییس سازمان صنعت،معدن و تجارت کرمان با اشاره 
به اینکه وضع موجود آب مصرفی در این حوزه ۷۰ میلیون مترمکعب است 
بیان داشت:تا افق ۱۴۰۵، برای پروانه های که به بهره برداری می رسد ۲۶۰ 
میلیون مترمکعب آب مصرفی نیاز داریم.  حسینی نژاد خاطرنشان کرد: تا 
افق ۱۴۰۵،سه هزارو ۶۵۶مگاوات برق و بالای ۱۱ میلیون مترمکعب گاز 

نیاز داریم که باید برای آنها فکر اساسی شود.

ترافیک شـهر کرمـان کافه کننـده شـده و پلیس 
می گویـد خیابان هـا دیگـر جـا ندارنـد؛ آمـوزش و 
پرورش اما در قبال سـرویس مدارس از مسـئولیت 
شـانه خالی می کنـد و می گوید شـهرداری متولی 

اسـت.
زمـان بازگشـایی و تعطیلـی مـدارس در شـهر 
کرمـان کـه اوج ترددهـای روزانـه و معمـول نیـز 
هست،شـهروندان در کرمـان شـاهد ترافیـک 
سـنگینی هسـتند که روال عادی زندگی را مختل 
کرده به طوری که پلیس راهنمایـی و رانندگی می 

گویـد ترافیـک حـدود پنـج برابر شـده اسـت.
این مشـکل از روزهای اخیر و همزمـان با حضوری 
شدن کاس های درس در ۱۴ فروردین ماه تشدید 
شـده و نشـان می دهـد همزمـان بـا بازگشـایی 
کاس هـای حضوری یـا برنامـه ای بـرای مدیریت 

ترافیک نبـوده یـا اگر بـوده کارسـاز نبوده اسـت.
برخـی خیابان هـای شـهر کرمـان کـه بـه دلیـل 
سـاختاری و وسـعت انـدک در شـرایط عـادی نیز 
گرفتـار ترافیک نسـبی اسـت اکنـون بـه دلیل به 
وجـود آمدن گـره هـای کـور ترافیکی، مشـکات 
عدیده ای را برای شـهروندان به وجود آورده اسـت.

خیابان هایی ماننـد حافظ، مولوی، خواجو، شـهید 
مطهری، شهید بهشـتی، شـریعتی، روگذر میدان 
آزادی، بخشـی از بلـوار جمهـوری و بلـوار شـهید 
صدوقی از جمله گذرهایی هسـتند که در سـاعات 
تردد دانـش آموزان به مـدارس دچـار گره های کور 

ترافیکی می شـوند.   
پای صحبت والدین 

مـادر یکـی از دانـش آمـوزان در کرمـان گفـت: در 
کنار نگرانـی و دلهـره احتمـال ابتای فرزنـدان به 
کرونا مشـکل تردد فرزندان هـم داریـم؛ فاصله ۲۰ 
دقیقه ای منـزل تـا مدرسـه را بعضی روزهـا حدود 

یـک سـاعت طـی می کنیم.
مریم کریمی نبود سـرویس ایاب و ذهـاب مدارس 
را بـه انـدازه کافـی و نشـاندن دانـش آمـوزان در 
سـرویس به تعداد زیـاد از جملـه دلایلی برشـمرد 
که تمایـل دارد خـودش فرزنـدش را به مدرسـه با 

خودرو شـخصی برسـاند.
یکی دیگـر از والدین دربـاره ترافیک خیابـان های 
شـهر کرمان مـی گوید: ایـن ترافیـک در سـاعات 
صبـح و ظهـر بیشـتر خـود را نشـان مـی دهـد و 
مسـئولان باید برای ایـن مهم راه حلی بیندیشـند.

محسن رسـایی افزود: بهتر بود بازگشـایی مدارس 
با تدابیـر بهتـری در همه ابعـاد و زمینه هـا از جمله 
تامیـن مـورد نیـاز سـرویس مـدارس صـورت می 
گرفت کـه اکنون بـا این شـرایط ترافیکی در شـهر 

مواجـه نمی شـدیم.
زیرسـاخت هـای بازگشـایی مـدارس از 

جملـه سـرویس مهیا نیسـت 
مدیر یکـی از مدارس شـهر کرمان کـه در کوچه ای 
منتهـی بـه یکـی از خیابان هـای پرتـردد شـهر 
کرمان واقع شـده نیـز دلیل ترافیـک صبحگاهی و 
ظهرگاهی را کمبود سـرویس با توجه به بازگشایی 

مـدارس عنـوان کرد.
او کـه خواسـت نامش قید نشـود گفت:بسـیاری از 
والدین مجبور هسـتند خودشـان فرزندشـان را به 
مدرسه برسـانند لذا این کار موجب افزایش ترددها 
و ایجاد ترافیک در سـاعاتی خاص در شهر می شود.

ایـن فرهنگـی کرمانـی تصریح کـرد: با توجـه به ۲ 
سـال وقفه در فعالیت حضوری مدارس بسـیاری از 
رانندگان سـرویس مدارس به کار دیگـر یا در جایی 
دیگری مشـغول به کار شـده انـد و در این شـرایط 
امکان بازگشـتن این افراد بـه چرخه ایـاب و ذهاب 

مـدارس زمان بر اسـت.
او تاکید کـرد: اقـدام والدیـن بـرای آوردن فرزندان 
به مدرسـه با خـودرو شـخصی، توقـف بسـیاری از 
آنان بـرای صحبت با فرزند قبـل از ورود به مدرسـه 

و مسـائلی از ایـن دسـت سـبب تشـدید ترافیک و 
مشـکات شـده است.

ترافیک بیشتر، سانحه بیشتر
افزایش ترافیک ضمن اینکه آرامش را از شهروندان 
می گیرد، سـبب افزایش هزینه ها و نیز سـوانح نیز 
می شـود که تصادف های درون شهری نیز افزایش 
مـی یابـد؛ در ایـن میـان یکـی از والدین با سـانحه 
ای در جـاده هـای بین شـهری هـم مواجه شـده و 

فرزندش را درگیر بیمارسـتان کرده اسـت.
او کـه به علـت نداشـتن سـرویس مدرسـه مجبور 
شـده فرزنـدش را بـرای رسـیدن بـه یک مدرسـه 
نمونه دولتـی در شـهر مجـاور محل سـکونتش از 
طریق خودرو شـخصی همسـایه اش راهی مدرسه 
کنـد، در جاده بـا سـانحه مواجه مـی شـود و چند 

دانـش آمـوز جراحـت شـدید برمی دارند.
این شـهروند کـه نگـران فرزنـدش در بیمارسـتان 
اسـت مـی گوید اگـر سـرویس مدرسـه فعـال بود 

شـاید این اتفـاق رخ نمـی داد.
تامین سرویس مدارس بر عهده

 شهرداری است
اما نکتـه قابـل تامـل اینکـه مسـئولان آمـوزش و 
پـرورش در کرمـان تامیـن سـرویس مـدارس را 
وظیفـه شـهرداری می داننـد و می گوینـد تنهـا 
برنامه ریـزی و سـاماندهی ایـن بخـش را بـر عهده 
دارنـد؛ حـال آنکـه نگاهـی بـه ترکیـب و مدیریت 
کارگـروه متولی ایـن مهم نشـان دهنده جایـگاه و 

مسـئولیت آمـوزش و پـرورش نیـز هسـت.
اوایـل سـال جـاری نشسـت کارگـروه مـاده 
۱۸)دسـتورالعمل اجرایـی آیین نامه حمـل و نقل 
دانـش  آمـوزان( بـه منظـور سـاماندهی سـرویس 
مدارس اسـتان کرمان تشـکیل شـد و رضا رضایی 
مدیـرکل آمـوزش و پـرورش اسـتان کرمـان در 
این جلسـه اظهـار امیـدواری کـرد که بـا همکاری 
انجمـن اولیـا و مربیـان، شـرکت های پیمانـکار و 
خانواده هـا و مدیـران مـدارس در ۴۵ روز باقیمانده 
)سـال تحصیلی( بتوان بـه سـاماندهی مطلوبی در 

خصـوص سـرویس مـدارس رسـید.
در ایـن نشسـت مصـوب و تاکید شـد راننـدگان و 
شـرکت هایی که بـرای سـرویس مـدارس انتخاب 
می شـوند به لحاظ اخاقی و رفتاری سرآمد باشند 
و حـق الزحمه عوامـل اجرایـی نیز پرداخت شـود.

جلسـه کارگروه ماده ۱۸آمـوزش و پرورش اسـتان 
کرمان بـا محـور سـاماندهی سـرویس مـدارس با 
حضور مدیرکل،سرپرست معاونت پژوهش، برنامه 
ریزی و توسـعه منابـع، روسـای ادارات انجمن اولیا 
و مربیـان، بخـش حقوقی،امـاک  و روابط عمومی 
آمـوزش و پـرورش اسـتان کرمـان، رییـس پلیس 
راهـور مرکز اسـتان، رییس سـازمان حمـل و نقل، 
راه و مسـافر شـهرداری کرمان و برخـی دیگر اعضا 

برگزار شـد.
کمبود راننده

سرپرست مدیریت منابع انسـانی و امور اداری اداره 
کل آمـوزش و پـرورش کرمـان گفـت: بـا تصمیم 
ناگهانی بازگشـایی مدارس پس از ۲ سال با کمبود 
راننده مواجه هسـتیم و متقاضیان بـرای معرفی به 
شـرکت های تاکسـیرانی باید بـه مـدارس مراجعه 

. کنند
ابراهیـم روحی کـه مدیریـت کارگـروه مـاده ۱۸ و 
سرپرسـت مدیریـت منابـع انسـانی و امـور اداری 
آمـوزش و پـرورش اسـتان کرمـان را نیز بـر عهده 
دارد گفت: پس از ۲ سـال تعطیلی مدارس بسیاری 
از راننـدگان سـرویس مـدارس بـه شـغل دیگری 
روی آورده انـد و منطقی نیسـت برای مـدت زمان 
باقـی مانـده از سـال تحصیلی شـغل فعلی شـان را 

رهـا کنند.
او اظهارداشـت: کارگروه ماده ۱۸ اداره کل آموزش و 
پرورش مدت ها پیش قیمت را تعیین کـرده و برای 
تصویب به شـورای شهر فرسـتاده؛ فهرست قیمت 
مصـوب بـه شـرکت های پیمانـکاری و آمـوزش و 
پـرورش ناحیه یک و ۲ شـهر کرمان نیز اباغ شـده 

و در این زمینـه قصوری وجـود ندارد.
این مسـئول آموزش و پـرورش تصریح کـرد: دلیل 
ترافیـک خیابـان هـا کمبـود زیرسـاخت و نیروی 

انسـانی است.
روحـی افـزود: سـازمان حمـل و نقـل بار و مسـافر 
شـهرداری بـرای تامیـن راننده سـرویس مـدارس 
اعـام آمادگـی و پیشـنهاد کـرده در مـدت زمـان 
باقی مانده از سـال تحصیلـی رانندگان خطـی را به 
شـرکت های پیمانکار معرفی کند اما زمـان رفت  و 
آمد مسـافران درون شـهری با زمان رفـت  و آمد به 
مدارس تقریبا یکسـان اسـت و راننـدگان حاضر به 

پذیرفتن این مسـئولیت نیسـتند.
او گفـت: ۹ شـرکت پیمانـکاری کـه مسـئولیت 
سـرویس مدارس را به عهده دارند فراخـوان جذب 
راننـده داده  اند و شـهرداری نیز قول داده با سـرعت 
بیشـتری نسـبت بـه رونـد معمـول بـرای فعالیت 

راننده هـای جدیـد پرونـده تشـکیل دهد.
روحـی از متقاضیـان خواسـت بـرای فعالیـت در 
شـرکت های پیمانکار بـه مـدارس مراجعـه کنند 
تا مـدارس نیز آنـان را بـه شـرکت های پیمانکاری 
معرفـی کننـد و بـه نزدیک تریـن مـدارس معرفی 

شـوند.
وقتی شهرداری پاسخگو نیست

شـهرداری کرمان یکـی از متولیان مهـم در تامین 
سـرویس مدرسـه به شـمار مـی رود که شـاید هم 
صحبت هـا و دلایل مهمـی در ایـن زمینه داشـته 
باشـد امـا تـاش چنـدروزه خبرنـگار ایرنـا بـرای 
برقـراری تمـاس بـا متولیان سـرویس مـدارس در 

شـهرداری بی نتیجـه مانـد.

مسـئولان آموزش و پرورش فردی را بـه عنوان فرد 
پاسخگو در بخش سـرویس مدارس معرفی کردند 
که خبرنگار ایرنا چندنوبت با او تماس گرفت و او در 
روز سـوم پاسـخ داد اما فـرد دیگـری را معرفی کرد 

که او هم پاسـخگوی تلفـن نبود.
هر دانش آموز یک خودرو 

اما روی دیگر ترافیک کرمـان جنبه های راهنمایی 
و رانندگی آن اسـت؛ رییس پلیس راهور شهرستان 
کرمـان بـا اشـاره بـه ترافیـک خیابـان های شـهر 
کرمـان در زمـان بازگشـایی مـدارس گفـت: هـر 
دانش آموز مسـاوی با یـک خـودرو در خیابان های 

کرمان اسـت. 
سـرهنگ امین پاک ایـزدی افزود: تمامـی خیابان 
هایی که در آنها مدرسـه وجـود دارد و خیابان های 
اصلـی و پرتـردد شـهر از روز چهاردهـم فروردیـن 

درگیر ترافیک هسـتند.
او اظهارداشـت: بـه دلیل اینکـه سـرویس مدارس 
سـاماندهی نشـده و اکنـون هـم راننـده ای تمایل 
بـه حضـور در این بخـش را نـدارد هـر دانـش آموز 
مسـاوی با یک خودرو و ایـن مهم موجـب افزایش 

ترافیـک در خیابان ها شـده اسـت.
گنجایش خیابان ها کفاف خودروها

 را نمی دهد
رییـس پلیـس راهنمایـی و رانندگـی شهرسـتان 
کرمان تاکیـد کرد:ماموران راهنمایـی و رانندگی با 
تمامی تـوان در زمان هـای پرترافیـک صبح و ظهر 
بـرای تسـهیل روند عبـور و مـرور در شـهر در حال 
فعالیـت هسـتند امـا گنجایـش خیابان هـا کمتر 
از مقـدار خودرویی اسـت که در شـهر وجـود دارد.
او بـا بیـان اینکـه میـزان تـردد خودروها در شـهر 
کرمـان از چهاردهـم فروردین سـال جـاری حدود 
پنـج برابر شـده اسـت گفـت: خیابـان هـای اصلی 
شـهر چـون شـهید بهشـتی، شـریعتی، رجایـی، 
رضوانی نژاد، پاسداران، استقال، پروین اعتصامی، 
خواجو، مولـوی، حافظ و بلـوار جمهـوری از جمله 
خیابان هایـی به شـمار مـی روند که بیشـتر درگیر 

ترافیک هسـتند. 
چند توصیه به مردم و مدارس

این مسـئول تاکید کرد: والدیـن در صورتی که می 
تواننـد برای ایـاب و ذهـاب فرزندان خود از وسـایل 
نقلیه عمومی اسـتفاده بهتر اسـت از تردد با خودرو 
شـخصی خـودداری کنند.  سـرهنگ پـاک ایزدی 
افـزود: والدیـن بـا هماهنگی مدیـر مدرسـه دانش 
آموزانی را که منازل آنـان در کنار هم اسـت را برای 
ایـاب و ذهـاب تجمیع کننـد و بـا یکدیگـر تعامل 
داشته باشـند. لازم به ذکر اسـت ۴۴ هزار فرهنگی 
کار تعلیم و تربیت بیـش از ۳۶۰ هزار دانـش آموز را 
در افزون بر هفت هزار و ۸۶۷ واحد آموزشـی استان 

کرمان بـر عهـده دارند.

متهم ترافیک شهر کرمان کیست؟
شهرداری یا آموزش و پرورش

گزارش
نجمه حسنی/ ایرنا

دولت ردیف بودجه برای بیمه 
محصولات کشاورزی تعیین کند

نماینده مردم رفســنجان و انار در مجلس شورای اسامی تأکید کرد:با 
سرمازدگی بهاره بیشتر خرده مالکان در رفسنجان متضرر شدند و دولت 
باید در زمینه پرداخت خسارت برای همه کشاورزانی که باغات آنان بر اثر 
سرمازدگی دچار خسارت شده اند تدبیری بیندیشد و ردیف بودجه ای برای 
بیمه قرار دهد. حجت الاسام حسین جالی در نشست بررسی وضعیت 
سرمازدگی باغات پسته رفسنجان اظهار کرد: از ۸۰ هزار هکتار باغ پسته 
در رفسنجان حدود ۱۸ هزار هکتار از ناحیه سرمازدگی اخیر صدمه دیدند.

او افزود: هزینه پرداخت خسارت از ناحیه بیمه ای برای این باغات اندک 
است که دولت باید بتواند برای جبران خسارت کشاورزان، حمایت های 
لازم را انجام دهد. او ادامه داد:باغات کشاورزان باید تجمیع شوند و خرده 
مالکان در یک چاه موتور کشــاورزی یک مســئول را انتخاب کنند تا 
براساس نظرات کارشناسی شده جهاد کشاورزی توزیع منابع آبی،کود 
و سموم شیمیایی،ساماندهی باغ ها و دیگر مسائل عادلانه صورت گیرد. 
نماینده رفسنجان و انار در مجلس خاطرنشان کرد: باید تصمیم جدی 
برای تعیین تکلیف وضعیت باغات پسته گرفته شود و در ارائه آمار باید 
صادقانه تر صحبت کنیم. او عنوان کرد:کشاورزی باید علمی باشد زمانی 
که هواشناسی اعام می کند و هشدار می دهد باید مرکز تحقیقات پای 
کار باشد و روش هایی داشته باشیم جلوی خسارت را بگیریم،هر سال 
نباید بگوییم پسته ها دچار خسارت سرمازدگی یا گرمازدگی شدند. حجت 
الاسام جالی بیان کرد:روش های تحقیقاتی پیشگیرانه را باید اجرا کرد 
تا باغات کشاورزی دچار خسارت نشوند لذا مسئولان موسسه تحقیقات 
پسته کشور و جهاد کشاورزی براساس علم و دانش باید بتوانند راه های 
پیشگیری را پیدا کنند تا کشاورزان با اجرایی کردن این راهکارهای علمی 

کمتر دچار خسارت شوند.
لـزوم ارائه طرح هـای پژوهشـی بـرای کاهش خسـارت 

سـرمازدگی
سرپرست فرمانداری رفسنجان نیز در این نشســت گفت: باید مراکز 
علمی طرح های پژوهشی معتبر در خصوص پیشگیری از بروز خسارت 
به درختان پسته ارائه دهند. رضا مُشکی افزود:تا زمانی تحقیقات به نتیجه 
رسد ســتاد و کارگروهی برای ارائه روش های موثر در پیشگیری از بروز 

خسارت ها به بخش کشاورزی باید در رفسنجان راه اندازی شود.
او بیان کرد: اگر با اعام پیش بینی ورود ســامانه سرما به استان کرمان، 
کارشناسان بخش کشاورزی و موسسات تحقیقاتی پیشنهاد ایجاد حرارت 
در باغات را راهکاری موثر دانستند باید در خصوص تحویل سهمیه گازوئیل 

به کشاورزان هم تدبیر مناسب اندیشید.

رییس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان کرمان 
در خصوص ترفند کاهبرداران موسوم به "»پانزی«" 

به شهروندان هشدار داد.
سرهنگ یدالله حسن پور افزود:در ترفند پانزی،افرادی با هویت 
نامعلوم یا اسامی مستعار تحت عنوان شرکت های سرمایه گذاری 

فعالیت می کنند.
به گفته او این افراد با تبلیغات گسترده در فضای مجازی،شبکه های 
اجتماعی یا تبلیغات چهره به چهره با دادن قول سودهای نجومی و 
تضمینی اقدام به کاهبرداری از شهروندان و بخصوص افراد ناآگاه و 
ساده لوح می کنند و فعالیت اینگونه شرکت ها به هیچ وجه شفاف 
نیست و هیچ گونه توضیحی نیز به سرمایه گذاران خود )افراد جذب 
شده( نمی دهند. او ادامه داد: این شرکت ها فاقد مکان خاصی هستند 
یا آدرس های اعامی برای تبلیغات خود در شبکه های اجتماعی 
کاما واهی است و صحت ندارند؛ از طرفی هیچگونه مجوزی از سوی 

سازمان های دولتی برای آنها صادر نمی شود.
رییس پلیس آگاهی استان تصریح کرد: این شرکت ها هیچگونه 
فعالیت اقتصادی و تجاری ندارند و سودهای پرداختی به 
سرمایه گذاران قدیمی را از طریق دریافت پول از سرمایه گذاران 
مغفول جدید جذب می کنند و عمر فعالیت آنها تا زمانی است که 
افراد ناآگاه سرمایه گذار به اندازه کافی وجود داشته باشند و از میزان 

کاهبرداری و پول به دست آورده راضی باشند.
این مقام انتظامی بیان کرد: فعالیت این گروه های به اصطاح فعال 
اقتصادی، ولی در واقع کاهبردار و شیاد شامل چهار مرحله تبلیغات 
فریبنده به هر نحو ممکن در فضای واقعی یا مجازی،کسب و جذب 
سرمایه افراد سرمایه گذار ناآگاه و ساده لوح،پرداخت سود از پول 
اعضای جدید به منظور جلب اعتماد و جذب سرمایه گذار جدید به 

سرمایه گذاران قدیمی و در نهایت کاهبرداری و فرار است. 
سرهنگ حسن پور گفت:چند نشانه از فعالیت این گونه کاهبرداران 
که به طرح پانزی معروف است را می توان پرداخت سودهای نجومی و 
تضمین شده، معلوم نبودن هویت گردانندگان،شفاف نبودن فعالیت 
ها، نبود اطاعات تماس یا آدرس دفاتر محل فعالیت،روش های 

عجیب دریافت پول و نداشتن مجوزهای قانونی دانست.
او از شهروندان خواست قبل از فعالیت در هر حوزه ای ،خصوصا در 
فضای مجازی، نسبت به مطالعه و افزایش دانش و آگاهی خود در 

خصوص موضوع مربوطه اقدام کنند.

امام جمعه کرمان با اشاره به تاکیدات رهبر انقاب مبنی بر مردمی 
ماندن مسئولان گفت:این به معنی درک درد مردم، حضور فعال بین 
آنان، حذف تشریفات زائد و گرفتار حرکت های نمایشی نشدن است. 
حجت الاسام والمسلمین حسن علیدادی سلیمانی در خطبه های 
نماز جمعه این هفته شهر کرمان افزود:مردمی بودن مسئولان یعنی 

برای خدا و از سر اخاص کار کردن.
او با تاکید بر ضرورت خدمت رسانی مناسب مسئولان به مردم 
خطاب به مدیران اظهارداشت: مسئولان محترم آیا وقتی مراجعه 
کننده به محل خدمت شما می آید مورد احترام قرار می گیرد یا 

اینکه هتک حرمت می شود.
امام جمعه کرمان با اشاره به اینکه ماه مبارک رمضان وقت رسیدگی 
بیشتر به امور از جمله خدمت رسانی به مردم در حرکت های جهادی 
و کار خیر است یادآور شد: در فرهنگ دینی ما مسئولان حقی نسبت 
به حقوق مردم دارند. نماینده ولی فقیه در استان کرمان در ادامه با 
اشاره به اینکه سه مسئله مهم در فرمایشات و دستورالعمل های مقام 
معظم رهبری از آغاز سال جدید تاکنون داریم گفت:اولین مساله 
سیاست های کلی مسائل اجتماعی است که اباغ شد و عمل کردن 
به آنها بخصوص برای قشر آسیب پذیر جامعه جریان امید بخشی 

است که ما را به عدالت اجتماعی نزدیک می کند. 
حجت الاسام علیدادی سلیمانی مساله دوم را نامگذاری سال 
برشمرد و با تاکید بر اینکه راه نجات کشور تولید دانش بنیان و 
اشتغال است گفت:این ۲ محور کشور را در بخش اقتصادی دچار 
مشکل کرده که امیدواریم این مهم در دستور کار دولتمردان به 

صورت جدی قرار گیرد. 
امام جمعه کرمان ادامه داد: بخش سوم نیز رهمنودهای حکیمانه 
رهبری انقاب در دیدار مسئولان و کارگزاران جمهوری اسامی از 
جمله مردمی ماندن مسئولان است که در یک سخنرانی مفصل 
راهبردها و سیاست ها را به بهترین وجه ممکن برای مسئولان و 

کارگزاران تببین کردند. 
او افزود:مقام معظم رهبری همچنین در سخنان اخیر خود دفاع 
منطقی از حقوق کشور در مذاکرات هسته ای و ایستادن در مقابل 
زورگویی های دشمن و زیاده خواهی های طرف مقابل و نیز گره 
نزدن سرنوشت اقتصادی کشور به مذاکرات هسته ای تاکید داشتند. 

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسامی جنوب 
کرمان از ساماندهی انجمن های فرهنگی 
و هنری جنوب استان کرمان خبر داد و 
گفت: اولویت برنامــه های این اداره کل 

ساماندهی انجمن ها می باشد.
بهرام مسلمی مهنی در نشست با مدیران 
گروه های نمایشی جیرفت با بیان اینکه 
ما به دنبال این هستیم که انجمن جیرفت 
تشکیل شــود، اظهار داشت: برای اینکه 

کار با سرعت انجام شود تشکیل کارگروه فرهنگ و هنر را در دستور کار قرار داده ایم.
او هدف از تشکیل این جلسه را ساماندهی حوزه تئاتر و تشکیل شورای نظارت، رصد 
آموزشگاه ها و تشکیل انجمن ها دانست و گفت: اولین استارت کاری از ساماندهی و 

تشکیل انجمن ها در جیرفت زده می شود.
مســلمی مهنی با بیان اینکه عدالت فرهنگی باید برقرار شود، افزود: عدالت به این 
معنا است که هر کس براساس عیار آن بسنجیم چرا که ظرفیت های هنری هر فرد 

نباید نادیده گرفته شود.
او با بیان اینکه نسبت به مشکات آموزشگاه های هنری دغدغه مند و نگران هستم، 
گفت: انجمن ها باید با یکدیگر تعامل و همکاری نمایند تا ظرفیت های شهر در کنار 

آنها قرار بگیرند.
در این نشست روسای انجمن ها به بیان نظرات و دیدگاه های خود پرداختند سپس 
محسن پاشــی با رای اکثریت به عنوان رئیس انجمن نمایش شهرستان جیرفت 

انتخاب شد.

رئیس ســازمان صمت جنوب کرمان گفت: 
ظرفیت های معدنی شهرســتان فاریاب که 
اکنون با ۳۲ معدن با اشــتغالی بالغ بر ۶۵۹ 
نفر و ۱۰ پروانه اکتشــاف با اشتغال ۴۰ نفری 
به فعالیت رسیده، نقش مهمی در شکوفایی 

اقتصادی این شهرستان ایفا می کند.
مسلم مروجی فرد رئیس ســازمان صنعت، 
معدن و تجارت جنوب کرمان در حاشیه بازدید 
از معادن شهرستان فاریاب با  تشریح عملکرد 

ســازمان در حوزه های صنعتی، معدنی و تجاری در این شهرستان گفت: رونق اقتصادی و 
اشتغالزایی در این شهرستان در گرو فعال سازی معادن است که تا کنون این مهم تحقق پیدا 

کرده است و روند توسعه زیرساخت های معدنی و صنایع جانبی همچنان ادامه دارد.
او همچنین با اشاره به تاش ها و اقدامات انجام شده در این شهرستان در حوزه های تخصصی، 
گفت: ظرفیت های معدنی شهرستان فاریاب که اکنون با ۳۲ معدن با اشتغالی بالغ بر ۶۵۹ نفر 
و ۱۰ پروانه اکتشاف با اشتغال ۴۰ نفری به فعالیت رسیده، نقش مهمی در شکوفایی اقتصادی 

این شهرستان ایفا می کند.
مروجی فرد افزود: وجود ۳ کارخانه صنایع معدنی فعال با اشــتغال ۱۵۵ نفری و ۶ جواز در 
دست احداث با اشتغال ۲۴۴ نفری، تحول خوبی در زمینه اشتغال در این شهرستان ایجاد 

خواهد کرد.
او اظهار کرد: در جهت رفع مشــکات برخی از صنایع موجود و جذب سرمایه گذاری های 
بیشتر، نیاز به حمایت مسئولین شهرستانی و کمک برای رفع محرومیت و شکوفایی منطقه 

است.

معاون درمان بیمه سامت استان 
کرمان گفت: مــردم با مراجعه به 
پزشکانی که نســخه الکترونیک 
ندارند می توانند به احقاق حقوق 

خودشان کمک کنند. 
علی قــوام گفت:این کــه کدام 
پزشــک کار بهتری دارد بعضا در 
بین مردم رایج است در حالی که 
پزشــکی که به حق مردم احترام 

می گذارد باید نسخه الکترونیک انجام دهد.
او می گوید: خوشبختانه در اغلب استان های کشور نسخه نویسی الکترونیک 
به صورت ۱۰۰ درصدی اجرا می شود ودر استان کرمان نیز ۹۸ درصد نسخه ها 

الکترونیکی شده اند.
قوام می گوید: این طرح روز به روز چکش کاری شــده و بهتر از گذشته اجرا 
می شــود و خوشــبختانه اکنون ســرعت دریافت خدمات با نسخه نویسی 

الکترونیک بیشتر شده است.
معاون درمان بیمه سامت استان کرمان گفت: نیاز به کمک رسانه ها داریم تا 
مردم را آگاه کنند که برای دفاع از حقوق اجتماعی خود به پزشکی که نسخه 

الکترونیک ندارد کمتر مراجعه کنند.
به گفته قوام،بیمه درمان ناباروری در سبد بیمه سامت تا ۵۰ میلیون تومان در 
هر سال به زوج هایی که درمان ناباروری انجام می دهند، پوشش بیمه ای انجام 

می دهد واین تا سن ۴۵ سالگی برای خانم ها انجام می شود

ساماندهی انجمن های فرهنگی و هنری 
جنوب کرمان از جیرفت کلید خورد

معادن فاریاب 
روی ریل توسعه قرار دارند

 معاون درمان بیمه سلامت کرمان: 
مردم به مطب های مجهز به نسخه 

الکترونیک مراجعه کنند 

پلیس آگاهی کرمان در مورد 
ترفند »پانزی« کلاهبرداران 

هشدار داد

امام جمعه کرمان: مسئولان 
درگیر حرکت  نمایشی و 

تشریفات زائد نشوند

خبر

خبر

کاغذ استان

معاون درمان بیمه سامت کرمان
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رییـس اتحادیـه دسـتگاه های مخابراتـی و 
ارتباطی گفت: سال گذشته مصوبه کارگروه 
هماهنگـی سیاسـت های ارزی و تجـاری 
مقـرر کـرد بـرای گوشـی های بـالای ۶۰۰ 
دلار، ارز حاصـل از صـادرات خشـکبار بـه 
آنهـا تخصیـص داده شـود و از آنجایـی کـه 
واردکننـدگان تلفن همـراه نتوانسـتند این 
ارز را از صادرکننـدگان دریافت کنند شـاهد 
گرانـی ۵ تـا ۶ میلیونـی ایـن گوشـی ها در 
بازار هسـتیم. مهـدی محبـی در گفت وگو با 
خبرنـگار اقتصادی ایلنا، با اشـاره بـه افزایش 
قیمت تلفن های همـراه بـالای ۶۰۰ دلار در 
بـازار، گفت: سـال گذشـته مصوبـه کارگروه 
هماهنگی سیاست های ارزی و تجاری مقرر 
کرد بـرای گوشـی های بـالای ۶۰۰ دلار، ارز 
حاصل از صادرات خشـکبار به آنها تخصیص 
داده شـود و از آنجایی  که واردکنندگان تلفن 
همـراه نتوانسـتند ایـن ارز از صادرکنندگان 
خشـکبار دریافـت کنند شـاهد گرانـی ۵ تا 
۶ میلیونـی ایـن گوشـی ها در بازار هسـتیم. 
 Z به گفتـه ایـن فعـال صنفـی؛ واردات مدل
و S ، N برنـد سامسـونگ و تمـام مدل های 
برند اپـل کـه قیمـت آنهـا بـالای ۶۰۰ دلار 
اسـت متوقف شـده اسـت. او ادامـه داد: بازار 
گوشـی های گـران قیمـت نـاآرام و عرضـه 
آنهـا در بـازار کاهـش پیدا کـرده اسـت و هر 
فروشـنده ای که این کالاهـا را دارد با افزایش 
۲۰ تـا ۳۰ درصـدی آن را در بـازار عرضـه 
می کند. محبی در پاسـخ به این پرسـش که 
آیـا در زمینه تامیـن دیگر مدل هـای موبایل 
نیـز چالـش داریـم؟ گفـت: در تامیـن تلفن 
همراه زیر ۶۰۰ دلار مشـکلی نداریـم اما باید 
بگویـم افزایش نـرخ موبایل های بـالای ۶۰۰ 

دلار بـر قیمـت سـایر موبایل های نیـز تاثیر 
گذاشـته اسـت و قیمـت ایـن موبایل هـا نیز 
در بـازار رونـد صعودی به خـود گرفته انـد. او 
در پایـان تصریح کـرد: تصمیمات یک شـبه 
مسـئولان در کشـور باعـث بـر هم خـوردن 
نظم بازار شـده اسـت آنهـا خـود نمی توانند 
ارز حاصل از صادرات را دریافت کنند آن را به 
گردن یک صنـف دیگر می اندازنـد و اینگونه 

نظـم بـازار را از بیـن می برند.
افزایش نرخ موبایل در بازار

همچنیـن در این رابطـه محمدرضـا عالیان 
سـخنگوی واردکنندگان موبایـل و تبلت در 
گفت وگو با خبرنـگار اقتصادی ایلنا، با اشـاره 
فصلی بودن صادرات خشکبار، افزود: واردات 
موبایـل در ماه های مختلف سـال بـه میزان 
تقاضا بازار در نوسـان  اسـت اما ثبت سفارش 

و تخصیـص ارز آن روزانه انجام می شـود.
 او بـا اشـاره بـه لـزوم حل شـدن تضـاد بین 
مـدل ارز صادراتـی و واردات موبایـل، گفـت: 

فرآیندهای وارداتـی باید به گونـه ای هدایت 
شـوند کـه بـه بدنـه صنـف و در نهایـت 
مصرف کنندگان کمترین آسـیب وارد شود. 
دولـت تصمیـم می گیـرد و یـک شـبه آن را 
اجرا می کند و هر میزان طرف مشـورتی آنها 
بخـش خصوصی باشـد بـاز هـم نمی توانیم 
تغییری در تصمیـم گیری آنهـا ایجاد کنیم.
ایـن فعـال اقتصـادی بـا بیـان اینکه بعـد از 
تصویـب ایـن مصوبـه هشـدار افزایـش نرخ 
موبایـل داده شـد، خاطرنشـان کـرد: اجرای 
این مصوبـه تاثیـر خـود را بر قیمـت  موبایل 
در بـازار می گـذارد چـرا که میانگیـن فاصله 
ارز نیمایی و ارز آزاد حداقل ۲۰ درصد است و 
این اختاف قیمـت در نهایت در بـازار خرید 
و فـروش خـود را نشـان می دهـد. عالیـان با 
اشـاره به هوشـمند بـودن بـازار، گفـت: بعد 
از ایـن مصوبـه قیمـت گوشـی های بـالای 
۶۰۰ دلار در بـازار افزایـش ۲۰ درصـدی را 

تجربـه کرد. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: شرکت های 
بزرگ مانند صنایع خودروسازی، معدنی و غذایی 
باید فرایندشان را اصاح کنند و کاهش قیمت و 

افزایش کیفیت دهند.
به گزارش تسنیم، سید رضا فاطمی امین در 
ارتباط تلفنی با بخش خبری ۲۱ شبکه یک سیما 
گفت: یکی از اولویت هایی که ما در تجارت خارجی 
داریم این است که به جای صادرات مواد خام یا 
نیمه خام به سمت صادرات کالای دانش بنیان 
برویم. وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: پارسال 
یک بخش جانبی در روز ملی صادرات داشتیم و در 
کنار معرفی صادرکنندگان نمونه به ۱۱۰ شرکت 
دانش بنیان جایزه دادیم امسال با توجه به این که 
شعار سال و فرمان مقام معظم رهبری هم بر روی 
حوزه دانش بنیان تأکید دارد به طور کامل در حال 
بازنگری معیارهای صادرکننده نمونه هستیم 
تا شرکت های صادرکننده کالای دانش بنیان 
اهمیت بیشتری داشته باشند و جزو سازندگان 

برتر محسوب شوند.
فاطمی امین افزود: تا کنون صنایع دانش بنیان، 
بیشتر عرضه محور بودند یعنی یک شرکت دانش 
بنیان محصول، فرایند و خدمتی را کار می کرد و 
باید دنبال این بودیم که برایش بازاری را فراهم 
کنیم اما بهترین کار این است که تقاضامحور 

شوند.
او اضافه کرد: شرکت های بزرگ مانند صنایع 
خودروسازی، معدنی و غذایی باید فرآیند آن را 
اصاح کنند و کاهش قیمت و افزایش کیفیت 

دهند و فرایندهای جدیدی را پیاده سازی کنند 
و به سمت تحقیق و توسعه و کارهای دانش بنیان 
بروند. صمت گفت: پنج شنبه یک نشست هم 
اندیشی داشتیم و بیش از ۳۰ شرکت بزرگ در 
صنایع مختلف گرد هم آمدند و ایده ها و چالش 

هایشان را مطرح کردند.
فاطمی امین با بیان این که این می تواند تحولی را 
در حوزه دانش بنیان ایجاد کند، افزود: به عبارتی 
اگر لوکوموتیو بزرگی مانند دانش بنیان را به 
حرکت دربیاوریم و آنها تحقیق و توسعه کنند 
قطعاً وقتی طرح های بزرگی مطرح می شوند 
شرکت های کوچک هم می توانند در قالب این 
طرح ها فعالیت کنند و این تأثیرات بزرگی در 

اقتصاد می گذارد.
او گفت: اگر در حوزه ای کار دانش بنیان کنیم اما 
آن حوزه نتواند در مقیاس گسترده تأثیرگذار باشد 
فقط یک زیبایی فناورانه محدود دارد؛ مهم این 
است کار دانش بنیان را بتوانیم در اقتصاد کان 

گسترش دهیم و تأثیر قابل ماحظه ای در زندگی 
مردم داشته باشد. فاطمی امین افزود: بخشی به 
الزاماتی که می توان ایجاد کرد بر می گردد، امروز 
در شرکت های معدنی مطرح شد وقتی یک فراوری 
در مورد ماده معدنی را انجام می دهیم معمولاً 
یک باطله ای ایجاد می شود که در باطله ممکن 
است مواد معدنی دیگری باشد که استحصال 
نشوند یا فراوری پایین باشد حتی در ماده سنگ 
آهن، آهنش به اندازه کافی استخراج نشود. وزیر 
صمت با اشاره به اینکه باید رقابت در واحدهای 
تولیدی ایجاد کنیم، افزود: یکی از واحدهایی که در 
همایش شرکت کرد شرکت لاستیک سازی بود که 
عاوه بر کار تولید لاستیک به بحث ماشین آلات 
ساخت لاستیک هم ورود کرده بود و این کار بسیار 

ارزشمندی است.
فاطمی امین گفت: صنایع در کنار اینکه یک 
تولید را به صورت انبوه دارند خیلی خوب است 
که تولیدکننده ماشین آلات آن صنعت هم بشوند.

خودروسازان و صنایع غذایی قیمت ها 
را کاهش دهند!

گزارش
ایرنا

رنا
: ای

س
عک

رنا
: ای

س
عک

وزرا، روسای سازمان های زیر نظر رئیس جمهور، استانداران و رؤسای مؤسسات دولتی سراسری با ۳ شرط 
مجاز به انتخاب حداکثر ۵ دستیار یا مشاور برای خود شدند.

به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، »میثم لطیفی« معاون رئیس  جمهور و رئیس ســازمان اداری و 
استخدامی کشور در بخشنامه ای به دستگاه های اجرایی موضوع ماده )۵( قانون مدیریت خدمات کشوری 

در خصوص "امکان به کارگیری دستیار )مشاور(" اباغ کرد: وزرا، رؤسای سازمان های مستقل زیر نظر رئیس جمهور، استانداران و 
رؤسای مؤسسات دولتی با گستره کشوری مجازند حداکثر ۵ نفر را از طریق احکام انشائی یا اباغ داخلی به عنوان »دستیار« یا »مشاور« 
تعیین کنند. این بخشنامه که به منظور بهره گیری از ظرفیت جوانان نخبه و تجارب متخصصین و ایجاد زمینه مشارکت آنها در بهبود 
تصمیم سازی ها در قالب الحاقیه به بخشنامه شماره ۷۰۷۸۳۲ مورخ ۱۸/۱۲/۱۳۹۷ سازمان ادای و استخدامی کشور صادر و در تاریخ 
۲۴/۰۱/۱۴۰۱ اباغ شده، تصریح دارد انتصاب مشاور و دستیار در هر یک از دستگاه های مشمول باید در چارچوب قوانین و مقررات 
مربوط و با رعایت شرایط ذیل انجام شود: اول آنکه »وظایف تعریف شده برای افراد مذکور عیناً وظایف جاری یک پسُت یا واحد موجود 
در نمودار سازمانی یا دربرگیرنده بخش عمده آن نباشد«؛ دیگر آنکه »در خصوص این دسته از افراد پسُت جدیدی ایجاد نشود« و نکته 
آخر اینکه »این اباغیه به صورت زمان دار و با تعیین دقیق وظایف و مسئولیت ها صادر شده و متن اباغیه نیز در صفحه اصلی درگاه های 

اطاع رسانی مربوط منتشر و در دسترس عموم قرار گیرد«.

سقف انتصاب دستیار و مشاور
دردستگاه های دولتی ۵ نفر شد

رئیس دایره اعتبارات بانک های تجاری بانک مرکزی گفت: سقف تسهیات 
قرض الحسنه اعطایی به اشخاص حقیقی تا ۲۰۰ میلیون تومان افزایش پیدا 

کرده و دوره بازپرداخت آن ۶۰ ماهه است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم، رئیس دایره اعتبارات بانک های تجاری بانک 

مرکزی درباره افزایش وام قرض الحسنه در سال ۱۴۰۱ گفت: سقف تسهیات قرض الحسنه اعطایی 
به اشخاص حقیقی تا ۲۰۰ میلیون تومان افزایش پیدا کرده و دوره بازپرداخت آن ۶۰ ماهه است.

هاشم مولایی که در مصاحبه با رادیو سخن می گفت افزود: سقف تسهیات اشتغالزایی برای کسب و 
کار های خرد و کوچک هم به ۵۰۰ میلیون تومان افزایش پیدا کرده و دوره بازپرداخت آن حداکثر ۸۴ 

ماه تعیین شده و به بانک های قرض الحسنه مهر رسالت هم اباغ شده است.
او درباره اینکه چه شرکت ها و کسب و کار هایی می توانند از این تسهیات استفاده کنند؟ گفت: هدف 
قانونگذار این است که کسب و کار های خرد و کوچک و شرکت های کوچک رونق بگیرد و به تشخیص 
بانک می توانند از این تسهیات بهره مند شوند و اشخاص حقیقی و کسانی هم که کسب و کاری را راه 

می اندازند، می توانند به این بانک ها برای دریافت مراجعه کنند.

سقف وام قرض الحسنه ۲۰۰ میلیون تومان شد

در ساعات نخســت معامات روز جمعه، نقشه 
بازار رمزارزهــا عمدتا قرمزپوش بــوده و اکثر 

کوین ها شاهد افت قیمت هستند.
به گزارش اقتصاد آنایــن، ارزش بازار جهانی 

رمزارزها در حال حاضر ۱.۸۷ تریلیون دلار است که ۲.۲۲ درصد رشد 
را نسبت به روز گذشته نشان می دهد. همچنین حجم کل معامات در 
طول ۲۴ ساعت گذشته ۴.۲۸ درصد کاهش یافته و به ۷۷.۱۷ میلیارد 
دلار رســیده اســت. از طرفی، ۸.۶۶ میلیون دلار موقعیت شورت در 
معامات آتی بیت کوین، در طول ۲۴ ساعت گذشته لیکویید شده است.

بیت کوین با ریزش حدود ۳ درصد به قیمت ۴۰ هزار و ۱۴۳ دلار و اتریوم 
با افت بیش از ۲ درصد به قیمت ۳ هزار و ۳۴ دلار معامله می شوند.

ریپل و دوج کوین شــاهد رشــد قیمت بودند، در حالی که شیبا اینو و 
کاردانو روند نزولی در پیش گرفتند.

ریزش مجدد رمز ارزهای مشهور

ارزوامدولت 

کاغذ اقتصادی

خبرخبر

رییس کانون انجمن های صنایع غذایی ایران 
گفت: نرخ فروش گندم دولتی برای صنف و 
صنعت از کیلویی ۲۷۰۰ تومان به کیلویی ۱۲ 
هزار تومان تغییر کرد؛ متعاقب این افزایش نرخ، 
قیمت آرد نیز روند صعودی به خود گرفت و به 

کیلویی ۱۶ هزار تومان رسیده است.
محمدرضا مرتضوی در گفت وگو با خبرنگار 
اقتصادی ایلنا، با تایید خبر افزایش نرخ  فروش 
گندم دولتی به صنــف و صنعت، گفت: نرخ 
فروش گندم دولتی بــرای صنف و صنعت از 
کیلویی ۲۷۰۰ تومان به کیلویی ۱۲ هزار تومان 
تغییر کرد؛ متعاقب این افزایش نرخ، قیمت آرد 
نیز روند صعودی به خود گرفت و به کیلویی ۱۶ 

هزار تومان رسیده است.
او با اشــاره به تبعات افزایش نــرخ گندم بر 
محصول ماکارونی، افزود: اگر ماکارونی کیلویی 
۱۲ هزار تومان بود با تغییر نرخ  گندم، قیمت آن 

به کیلویی ۲۵ هزار تومان می رسد.
به گفته این فعال اقتصادی؛ این افزایش نرخ 
باعث خواهد شــد بســیاری از کارخانه های 
تولیدکننــده خــرد در ماه های نخســت 
سختی های زیادی را پشت بگذرانند چرا که 
باید حداقل سرمایه در گردش خود را ۶ برابر 
افزایش دهند. مرتضوی با اشاره به نرخ جهانی 
گندم، تصریح کرد: هر تن گندم در بازارهای 
جهانی بنا به نوع و کیفیــت آن بین ۴۵۰ تا 
۵۰۰ دلار بفروش می رســد؛ بنابراین وقتی 
این نرخ ضرب در نرخ ارز آزاد می شود قیمت 
هر کیلو گندم در بازار داخلی کیلویی ۱۱ تا ۱۲ 
هزار تومان می شود به همین دلیل نرخ خرید 
تضمینی گندم را به نرخ بازارهای جهانی نزدیک 
کردند تا اینگونه انگیزه تولید را برای کشاورزان 
ایجاد کنند. رییس کانون انجمن های صنایع 
غذایی با انتقاد از عملکرد وزارت کشــاورزی 
بعد از احراز مسئولیت تنظیم بازار، خاطرنشان 
کرد: دولت اعتقاد دارد که گندم ۲۵۰۰ تومانی 
نباید به صنف و صنعت تعلق بگیرد این تصمیم 
به نظر منطقی می رسد و من نیز مخالف آن 
نیستم اما بهتر بود پیش از عملیاتی کردن آن 
این وزارتخانه با صنوف و بخش  خصوصی در 
این زمینه مشورت می کرد اما متاسفانه وزارت 
کشاورزی در مســائلی که منجر به کاهش و 
افزایش قیمت ها می شود جلسه ای با بخش 

خصوصی برگزار نکرده است.

پرداخت پول گندمکاران آنی شد
سرپرســت مجــری طرح گنــدم گفت: 
کشاورزان بافاصله پس از تحویل گندم 
خود، وجه طلب شان را دریافت می کنند و 
نگرانی در مورد تامین نقدینگی در کشور 

وجود ندارد.
به گزارش خبرگزاری هســتیم به نقل از 
پایگاه اطاع رسانی وزارت جهاد کشاورزی، 
سهراب سهرابی اظهار داشت: ظرف ده روز 
اخیر که عملیات برداشت در استان های 
خوزستان، سیستان و بلوچستان، بوشهر، 
هرمزگان و جنوب کرمان آغاز شده است، 
۵۰ هزار تن گندم خرید تضمینی شده و 
پرداخت وجه گنــدم کاران بافاصله پس 
از ورود اطاعــات آنان در ســامانه بانک 

کشاورزی، انجام شده است.
او با بیان این که با گذشــت زمان سطوح 
برداشت گندم افزایش خواهد یافت، افزود: 
در حال حاضر بیش از ۱۱۰۰ مرکز خرید 

آماده تحویل گندم کشاورزان هستند.
ســهرابی پیش بینی کرد: در سال زراعی 
جاری نزدیک بــه ۹ میلیون تن گندم در 
کشور برداشــت و بخش اعظم آن تحویل 

مراکز خرید تضمینی تحویل داده شود.
او اضافه کرد: هر سال بخشی از گندم تولید 
شده در کشور برای مصارف بذری و بخشی 
دیگر به مصرف صنف و صنعت می رسد و 
مابقی گندم که مازاد بر مصرف کشاورزان و 
صنایع است، تحویل مراکز خرید تضمینی 

دولتی می شود.
سرپرست مجری طرح گندم اظهار داشت: 
برای فراهم کردن عملیات برداشــت این 
محصول، بیش از ۱۹ هزار کمباین آماده و 
برای تامین سوخت این ماشین ها با شرکت 
پخش فرآورده های نفتی در سطوح ملی و 

استانی هماهنگی های لازم شده است.
او با اشاره به افزایش قیمت خرید تضمینی 
گندم گفت: تعیین مبلغ ۱۱ هزار و ۵۰۰ 
تومان برای هر کیلوگــرم از این محصول 
موجب خوشــحالی گندم کاران شــده و 
تمایل آنان را برای مدیریت بهتر عملیات 
داشت و مدیریت علف های هرز، بیماری ها 
و آفات و تغذیه گیاهی به ویژه در اقلیم های 
معتدل و ســرد که هنوز فرصت عملیات 

زراعی وجود دارد، افزایش داده است.
ســهرابی دربــاره کاهش قیمــت کود و 
تاثیر آن بر تولید گنــدم نیز تصریح کرد: 
کودهای اوره، فســفاته و پتاســه نقش 
کلیــدی در ارتقای کمــی و کیفی تولید 
محصولات زراعی از جمله گندم دارد و از 
این رو کاهش ۴۷ درصدی قیمت کودهای 
فسفاته و پتاســه که با پیگیری های وزیر 
جهادکشــاورزی و معاونت امــور زراعت 
صورت گرفت، تمایل کشاورزان به مصرف 
این کودهــا را برای زراعــت محصولات 

زراعی به ویژه گندم افزایش خواهد داد.

بر اساس آمار مرکز آمار ایران طی زمستان ۱۴۰۰ اجاره بهای واحدهای 
مسکونی نسبت به فصل مشابه سال ۹۹ بالغ بر ۲۸.۱ درصد افزایش یافته 
است.بر مبنای این گزارش میزان افزایش اجاره بها در کرمان در زمستان 
۱۴۰۰ نسبت به فصل مشابه سال قبل ۱۷.۵ درصد بوده است که بعد 
از سیستان و بلوچستان و خراسان رضوی کمترین نرخ تورم را به ثبت 
رسانده است.  در این فصل استان یزد با ۸.۶درصد بیشترین و استان 
سیستان و بلوچستان با ۱.۵ درصد، کمترین نرخ تورم فصلی را در بین 
استان های کشور داشته اند. درصد تغییرات شاخص قیمت اجاره بها 
مسکن در زمستان گذشته نسبت به فصل مشابه سال قبل )تورم نقطه 
به نقطه(، ۲۸.۱درصد بوده که نسبت به فصل پاییز  سال ۱۴۰۰ با ۲۵.۷ 

درصد ۲.۴ واحد درصد افزایش نشان می دهد. 
در این فصل بیشترین نرخ تورم نقطه به نقطه با ۴۰درصد مربوط به 
استان لرستان و کمترین نرخ تورم نقطه به نقطه با ۱۱.۸ درصد، مربوط 
به استان سیستان و بلوچستان است. به عبارتی در فصل زمستان ۱۴۰۰، 
خانوارهای استان لرستان به طور متوسط ۱۱.۹ واحد درصد بیشتر از 
میانگین کل کشور و خانوارهای استان سیستان و بلوچستان، به طور 
متوسط ۱۶.۳ واحد درصد کمتر از میانگین کل کشور در بخش اجاره بها 
هزینه کرده اند. نرخ تورم اجاره بها در چهار فصل منتهی به فصل زمستان 
۱۴۰۰ ، برابر ۲۶.۹  درصد است، که استان لرستان با ۳۷.۴ درصد، 
بیشترین و استان سیستان و بلوچستان با ۱۲.۸ درصد، کمترین نرخ 
تورم اجاره بها را داشته اند. همچنین در فصل مورد اشاره متوسط افزایش 
هزینه اجاره بها برای کل خانوارهایی که تمدید قرارداد داشته اند، برابر با 

۵۰.۹ درصد بوده است.
این درحالی است که اوایل سال گذشته علی قائدی، معاون دفتر اقتصاد 
مسکن وزارت راه و شهرسازی با استناد به مصوبه های ستاد ملی کرونا در 
حمایت از مستأجران گفته بود: امسال میزان افزایش اجاره  بها در تهران ۲۵ 

درصد، کانشهر ها ۲۰درصد و سایر شهر ها ۱۵ درصد است.

 تورم اجاره بهای کرمان کمتر
 از متوسط کشوری

افزایش ۲۸ درصدی نرخ اجاره بها در زمستان ۱۴۰۰

ماکارونی هم گران می شود
افزایش نرخ فروش گندم صنف و 

صنعت به ۱۲ هزار تومان

نرخ تورم در ایران بر اساس پیش بینی این بانک در سال ۲۰۲۲ برابر 
با ۳۷.۶ درصد خواهد بود. همچنین بانک جهانی تورم ایران را برای 
سال ۲۰۲۳ میادی ۳۴.۸ درصد پیش بینی کرده است. بر اساس این 
گزارش، ایران بالاترین نرخ تورم را میان کشورهای منا )خاورمیانه و 
شمال آفریقا( دارد. به گونه ای که بالاترین پیش بینی تورم برای سال 

۲۰۲۲ پس از ایران مربوط به مصر با ۱۰ درصد است.
بانک جهانی رشد اقتصادی ایران در سال ۲۰۲۲ را برابر با ۳.۷ درصد 
پیش بینی کرده است. در گزارش قبلی بانک جهانی، رشد اقتصادی 
ایران برای سال ۲۰۲۲ میادی ۲.۴ درصد پیش بینی شده بود که 
حاکی از افزایش ۱.۳ واحد درصدی است. همچنین رشد اقتصادی 

ایران در سال ۲۰۲۳ نیز ۲.۷ درصد پیش بینی شده است.

پیش بینی رشد ۳.۷درصدی ایران از سمت بانک جهانی
تورم تا ۲۰۲۲کاهش نمی یابد

کرمـان در حـال از دسـت دادن جایـگاه خـود در 
صنعت پسـته اسـت. مطابـق گـزارش ارائه شـده در 
شـورای  گفت  و گـوی دولـت و بخـش خصوصی ۶۵ 
درصد از محصول پسـته امسال از دسـت رفته است. 
در بهتریـن حالت کرمـان می توانـد روی ۳۵هزار تن 
پسـته حسـاب باز کند، آن هـم اگر تـا فصـل گرما از 
سـایر عوامـل مصـون بماند. ایـن البتـه پایـان ماجرا 
نیسـت؛چرا که به گفته رییس کمیسـیون کشاورزی 
اتـاق بازرگانی کرمان،  سـه پنجم باغات پسـته بیش 
از ۵۰ درصد آسـیب دیدند و محصول آنها برای سـال 

بعد صفـر خواهـد بود.  
 بخشـی که ۸درصـد از تولید ناخالص داخلی اسـتان 
را تشـکیل می دهد، پایه هایـش متزلزل شـده. دیگر 
فقـط بحث مصـرف آب و کاهـش عملکـرد در هکتار 
نیسـت. موضـوع خسـارت دیـدن بیـش از ۱۶۰هزار 
هکتار باغات پسـته است. حجم خسـارتی که اگرچه 
ابتدا ۱۳هـزار میلیـارد تومان برآورد شـد امـا رئیس 
اتـاق کرمـان، در شـورای گفت و گوی دولـت و بخش 
خصوصـی ایـن خسـارت را یـک خسـارت مقدماتی 
می خوانـد و احتمال بـاز شـدن بحث هـای امنیتی و 

اجتماعـی را مطـرح می کند. 
بـه گفتـه مهـدی طبیـب زاده خسـارت پسـته ده ها 
هـزار برابـر بیـش از ایـن رقـم اسـت کـه هنـوز در 
محاسـبات آورده نشـده .او معتقـد اسـت کـه عمـق 
خسـارت بـه حدی اسـت کـه حتـی تبعـات امنیتی 
هم بـه دنبال خواهـد داشـت.  از نگاه رئیـس پارلمان 
بخـش خصوصـی کـه ایـن بخـش را بـه حـدی بـا 
اهمیت دیده که یک جلسـه از شـورای گفـت و گوی 
دولت و بخـش خصوصـی را به خود اختصـاص دهد، 
این خسـارت چنـد ده هـزار میلیـارد تومـان بیش از 

ایـن رقم اسـت.
سه پنجم باغات پسته از دست رفت

تاکنـون  هیـچ دسـتورالعملی بـرای حمایـت از 
کشـاورزان اباغ نشـده اسـت. کشـاورزانی که زمانی 
در زمـره ثروتمندترین هـای اسـتان بودنـد و حـالا 
چنـد سـال پیاپی اسـت کـه سرمایه هاشـان  دسـت 
خـوش بایـی چـه از نـوع  سـرمازدگی و چـه از  نوع 

آفـت پسـته اسـت. 
گـزارش حجـم این خسـارت اینطـور توسـط رییس 

کمیسـیون کشـاورزی اتـاق بازرگانی اسـتان قرائت 
می شـود:»»دوپنجم باغ هـای پسـته اسـتان کم تـر 
از ۵۰ درصـد آسـیب دیده انـد و مابقـی باغ هـا بالای 
۵۰ درصـد خسـارت دیدند کـه در ایـن باغ هـا قطعا 
محصول سـال آینـده نزدیک بـه صفر خواهـد بود«.
به گفته  محمدرضـا ترابی به طور متوسـط ۱۶۰هزار 
هکتـار از باغ هـای پسـته اسـتان یعنـی حـدود ۸۰ 
درصـد باغ هـا،  خسـارت دیده انـد کـه ایـن میـزان 
گویای این اسـت حـدود ۶۵هزار تـن پسـته  از ۱۰۰ 
هـزار تن پسـته پیش بینی شـده اسـتان را از دسـت 

داده ایـم.«
بود و نبود مراکز تحقیقاتی 

کشاورزی فرقی ندارد
یک سـاعت از وقت دو سـاعته جلسـه با همیـن آمار 
و ارقـام و پخـش ویدیویـی از وضعیـت باغات پسـته 
اسـتان پر می شـود . تشـریح وضعیـت باغات پسـته  
از نـگاه ترابـی تنهـا در یک کلمـه خاصه می شـود» 
اسـفبار«او در همیـن  جلسـه  فرصتـی می خواهد تا 
نتایـج مطالعات گذشـته نیز ارائه شـود. درخواسـتی 
که توسـط رییـس کمیسـیون اقتصـادی مجلس به 
عنوان عضو ثابت شـورای های گفت و گـوی دولت و 
بخش خصوصی این طور پاسـخ داده می شـود:»»۴۰ 
سـال مراکـز تحقیقاتی اسـتان کرمـان ماننـد مرکز 
تحقیقـات جهـاد کشـاورزی، معاونـت باغبانـی و 
معاونت هـای مختلـف در جهـاد، بودجـه گرفتنـد و 
حتی مرکز تحقیقات پسـته در رفسـنجان راه اندازی 
کردیـم تـا ویـژۀ پسـته کار کننـد. الان بـود و نبـود 
این هـا در اسـتان چـه فرقـی دارد؟ چـه پیشـنهادی 
می خواهنـد بدهنـد؟ کشـاورزان هـر سـال متضـرر 
می شـوند و هیـچ پیشـنهاد علمـی هم مطرح نشـده 
اسـت«.این جملـه پورابراهیمـی ایـن طـور تعبیـر 
می شـود کـه علـی رغـم بودجـه پرداخـت  شـده ، 
ایـن مراکـز هیـچ خروجـی مشـخصی نداشـته اند. 
موضوعـی کـه باعـث می شـود تـا اسـتاندار دسـت 
بـه دامان شـرکت اّی دانـش بنیان شـود. علـی زینی 
ونـد با بیـان اینکـه شـرکت های دانـش بنیـان مورد 
تاکید رهبـر معظـم انقـاب هستند،خواسـتار ورود 
این شـرکت ها بـرای جلوگیـری از خسـارت وارده به 

محصول پسـته اسـت.
٧۰درصد باغات پسته بیمه نیستند

بر طبـق اطاعاتـی کـه در این جلسـه ارائه می شـود 
بـه طـور متوسـط ۳۰درصـد از باغات پسـته اسـتان 
بیمه هسـتند. موضوعـی که همزمـان با این جلسـه 
در در جلسـه بررسـی سـرمازدگی پسـته شهرستان 
رفسـنجان نیـز تکـرار می شـود و حـاج عبداللهـی،   
مدیر جهاد کشـاورزی این شهرسـتان اعام می کند 
که فقـط یـک چهـارم باغـات ایـن شهرسـتان بیمه 

هسـتند. 
بیمه بـودن یـا نبـودن محصـولات پسـته امـا از دید 
اسـتاندار کرمـان تفاوتی با هم نـدارد. بـه گفته زینی 
وند بیمه شاید فقط ۵ درصد از خسـارات سرمازدگی 
کشـاورزان را جبـران کند: »بیمـه دیگر بی اثر شـده 
اسـت. الان اسـتان کرمان یکی از اسـتان های پیشرو 
در بحـث محصـولات کشـاورزی اسـت امـا اثـری 
نـدارد. بـه دلیـل این کـه تکـرار می شـود و منابـع 
بیمـه هـم ذخیـره نمی شـود و بیمـه ضـرر می کند، 
ایـن اثـر منفـی دارد وبیمـه الان تقریبـا بـه لحـاظ 
کارشناسـی بی اثـر شـده اسـت « او معتقـد اسـت 
آن چه می تواند در ایـن حوزه اتفاق بیفتد، اسـتمهال 
وام های کشـاورزی و دیگـری با یک درجـه تخفیف، 
امهال اسـت که پیگیـری پورابراهیمی و وزیر کشـور 

را نیـاز دارد.

او همچنیـن معتقـد اسـت بایسـتی ایسـتگاه های 
هواشناسـی افزایـش یابـد، چـرا کـه  امکانـات 

پیش بینـی اسـتان ضعیـف اسـت«.
علـی رغم اینکـه اسـتاندار معتقد اسـت که بـا اطاع 
رسـانی کشـاورزان از اطاعـات و داده هـای  مرکـز 
تحقیقات خسـارت کشـاورزان تـا ۵۰ درصد کاهش 
می یابـد، پورابراهیمـی تحقیقات ایـن مراکـز را ثمر 
بخش نمی داند»محققـان و مجموعه های تحقیقاتی 
مـا کارهـای زیـادی انجـام دادند امـا راهـکار موثری 
ارائه نشـده است. در کشـورهای دیگر نیز سرمازدگی 
وجـود دارد. می تـوان بـا روش علمـی از سـرمازدگی 

جلوگیـری کرد«.
از نـگاه پورابراهیمی عمـده بودجه ایـن مراکز صرف 
حقوق و دسـتمزد شـده اسـت تا انجام تحقیقات ثمر 
بخش:»با وجـود همه ی مراکز علمـی و تحقیقاتی در 
اسـتان، مانند دانشـکده کشـاورزی دانشـگاه باهنر، 
مرکز تحقیقات، مرکز تحقیقات پسـته رفسـنجان و 
سایر دانشگاه ها، خروجی مناسـبی وجود ندارند. ۹۰ 
درصد اعتبـار ایـن مراکز تحقیقـات صـرف هزینه ها 
و دسـتمزد می شـود و تنهـا ۱۰ درصـد بـرای کار 

مطالعاتـی هزینه می شـود«.

پسته کرمان در لبه پرتگاه
سرمازدگی ثروتمندان استان را زمین گیر کرد

گزارش
مرضیه قاضی زداه/ کاغذ وطن

یوز
ب ن

فتا
س: آ

عک

واردات گوشی با ارز پسته اجرایی  نشد

گرانی ۵ تا ۶میلیونی گوشی  تلفن همراه
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شنبه  27  فروردین ماه 1401

ثبت نام آزمون ورودی مدارس 
نمونه دولتی از 3۰ فروردین ماه 

آغاز می شود
ثبت نام داوطلبان آزمون ورودی مدارس نمونه دولتی، از تاریخ ۳۰ 
فروردین تا ۱۰ اردیبهشــت ۱۴۰۱ از طریق سامانه ثبت نام انجام 

خواهد شد.
به گزارش گروه جامعه ایرنا از وزارت آموزش و پرورش، در راستای 
اجرای اساسنامه مدارس نمونه دولتی مصوب هشتصد و چهل و 
هفتمین جلسه شــورای عالی آموزش و پرورش، »دستورالعمل 
برگزاری آزمون ورودی پایه دهم مدارس نمونه دولتی دوره دوم 
آموزش متوسطه )دبیرستان ها و هنرستان های فنی و حرفه ای( 
سال تحصیلی ۱۴۰۲-۱۴۰۱، از سوی معاونت آموزش متوسطه 

به ادارات کل آموزش و پرورش استان ها اباغ شد.
بر اساس این دســتورالعمل، تمامی دانش آموزان پایه نهم سال 
تحصیلی ۱۴۰۱-۱۴۰۰، مجاز به ثبت نام در آزمون ورودی مدارس 

نمونه دولتی هستند.
بر این اســاس، هر داوطلب صرفاً می تواند در نمون برگ تقاضای 
ثبت نام، یک رشــته تحصیلی از شــاخه نظری )ریاضی فیزیک، 
علوم تجربی، ادبیات و علوم انســانی و علوم و معارف اسامی( را 

انتخاب نماید.
 آزمون ورودی مدارس نمونه دولتی دوره دوم آموزش متوســطه 
)دبیرستان ها و هنرســتان های فنی و حرفه ای( سال تحصیلی 
۱۴۰۲-۱۴۰۱، رأس ســاعت ۹ صبح روز جمعه ۳ تیر ۱۴۰۱در 
سراسر کشور به  صورت هم زمان برگزار خواهد شد و کارت ورود به 
جلسه حداقل سه روز قبل از تاریخ برگزاری آزمون، از طریق سامانه 

ثبت نام در اختیار داوطلبان قرار خواهد گرفت.
بر این اســاس، هر داوطلب صرفاً می تواند در نمون برگ تقاضای 
ثبت نام، یک رشــته تحصیلی از شــاخه نظری )ریاضی فیزیک، 
علوم تجربی، ادبیات و علوم انســانی و علوم و معارف اسامی( را 

انتخاب نماید.

رئیس اداره گردشگری سـامت وزارت بهداشت، 
درمـان و آمـوزش پزشـکی گفـت: سـالانه یـک 
میلیون گردشـگر درمانی که عمدتا از کشورهای 

همسـایه هسـتند به کشـور وارد می شوند.
به گـزارش خبرنـگار حوزه بهداشـت و سـامت 
ایرنـا، محمـد رضـا ترجمـان روز جمعـه در یک 
نشسـت خبری کـه در هتـل الونـد برگزار شـد، 
افـزود:۸۰ درصد مراجعـات گردشـگری درمانی 
به کشور از کشـورهای همسـایه بویژه افغانستان 
و عراق هسـتند و ۲۰۰ مرکز درمانی دارای مجوز 
پذیـرش بیمـاران خارجـی بـوده و فعالیـت می 
کننـد. وی اظهار داشـت: ایـران رتبـه ۴۶ دنیا در 
حوزه گردشـگری سـامت اسـت و گردشـگری 
درمانی سـالانه ۳ تا ۵ هزار دلار ارز آوری به کشور 
دارد. رئیـس اداره گردشـگری سـامت وزارت 
بهداشـت در ادامـه بـا بیـان اینکـه همه گیـری 
ویـروس کرونـا آسـیب های زیـادی در حـوزه 
گردشـگری سـامت به کشـور وارد کـرد، گفت: 
بطور کلی ۷۳ درصد افت در گردشـگری سامت 
طی ۲ سـال اخیـر از شـیوع کرونـا در دنیـا اتفاق 
افتـاد و سـهم کشـورهای آسـیایی کـه از قطـب 
های گردشـگری سامت هسـتند، بیشـتر بوده 
اسـت.  طی ۲ سـال اخیر بـا شـیوع کرونـا  ایران 
۷۰ درصـد افـت در حـوزه گردشـگری سـامت 
داشـته اسـت  ترجمان با بیان اینکه جایگاه ایران 
در زمینه گردشـگری سـامت از لحاظ پتانسیل 
وضعیـت مناسـبی را دارد، تصریـح کـرد: بحـث 
بازاریابی در حوزه گردشـگری سـامت بـرای ما 
حائـز اهمیـت اسـت و باید بـا برگزاری نشسـت، 
همایش و مشـارکت در همایش های بین المللی 

از طریـق بـازار یابی جـذب گردشـگر کنیم.
در ادامه این نشسـت بهزاد شـجاعی دبیر اجرایی 
نخسـتین کنفرانـس و نمایشـگاه گردشـگری 
سـامت و طبیعـت گـردی، نیـز گفـت: برپایـی 
نمایشـگاه ها بـه ویـژه در سـطوح منطقـه ای و 
بین المللـی از جنبه هـای مختلـف در حـوزه 
گردشـگری سـامت موجبـات پویایـی اقتصـاد 
بومی را فراهم می سـازد که از جملـه آن کمک به 
توسـعه و رونق صنعت گردشـگری و نیـز حفظ و 
ارتقا سطح اشـتغال ملی اسـت. وی اظهار داشت: 
هدف از برگـزاری چنین نمایشـگاه هایی، تقویت 
و توسعه صنعت گردشـگری و تأثیرگذاری آن در 
اقتصاد کان کشـور و افزایش اشـتغال در کشـور 

است.شجاعی افزود: برای پربارتر شـدن و ارتقای  
ارزش علمی نمایشـگاه های گردشگری سامت 
فرصتی برای به روز رسـانی دانش فنی و آشنایی 
بـا دسـتاوردهای نوین صنعـت ایجاد می شـود.

وی تصریح کرد: نخسـتین کنفرانس بین المللی 
گردشـگری سـامت دکتر بسـکی که مهمترین 
رویـداد در حوزه گردشـگری سـامت و طبیعت 
گـردی اسـت ۲۴ تـا ۲۷ خـرداد مـاه در اسـتان 

گلسـتان برگزار می شـود.
مشارکت عمومی ضرورتی توسعه 

گردشگری سلامت است
بهنـاز بسـکی رئیـس شـورای سیاسـتگذاری 
نخسـتین همایـش و  نمایشـگاه گردشـگری 
سـامت و طبیعت گـردی، گفـت: برگـزاری این 
کنفرانـس می توانـد بـه ایجاد بسـتری مناسـب 
بـرای معرفـی ظرفیت هـای سـرمایه گذاری، 
بیمارسـتان ها،  معتبـر،  پزشـکان  شـناخت 
کلینیک هـا، هتل هـا، انجمن هـا، شـرکت ها، 
راهنمایـان تـور و آژانس هـای فعـال در حـوزه 
گردشـگری سـامت و طبیعـت گـردی کمـک 
زیـادی کنـد و  مشـارکت و همـکاری تمامـی 
عوامـل،  ضرورتـی اجتنـاب پذیـر بـرای رشـد و 
توسعه گردشـگری سـامت و طبیعت گردی در 
کشـور به شـمار می آید که در دهه های گذشـته 

خـأ آن بـه شـدت احسـاس مـی شـود.
وی اظهـار داشـت: کشـورهایی ماننـد تایلنـد، 
مکزیک، هنـد، ترکیه و امـارات امـروزه در ردیف 
مقاصد جذب گردشـگر سـامت دنیا محسـوب 
می شـوند، در این میان ایران بـه دلایل متعددی 
مزیت های رقابتـی و پتانسـیل بالایـی در زمینه 
جـذب گردشـگر درمانـی و سـامت دارد کـه 
متأسـفانه چندان به آنها اهمیت داده نمی شـود. 
بهنـاز بسـکی رئیـس شـورای سیاسـتگذاری 
نخسـتین همایـش و  نمایشـگاه گردشـگری 
سـامت و طبیعت گـردی، گفـت: برگـزاری این 
کنفرانـس می توانـد بـه ایجاد بسـتری مناسـب 
بـرای معرفـی ظرفیت هـای سـرمایه گذاری، 
بیمارسـتان ها،  معتبـر،  پزشـکان  شـناخت 
کلینیک هـا، هتل هـا، انجمن هـا، شـرکت ها، 
راهنمایـان تـور و آژانس هـای فعـال در حـوزه 
گردشـگری سـامت و طبیعـت گـردی کمـک 
زیـادی کنـد و  مشـارکت و همـکاری تمامـی 
عوامـل،  ضرورتـی اجتنـاب پذیـر بـرای رشـد و 
توسعه گردشـگری سـامت و طبیعت گردی در 
کشـور به شـمار می آید که در دهه های گذشـته 

خـأ آن بـه شـدت احسـاس مـی شـود.

وی تصریـح کـرد: از تمامـی دسـت اندرکاران و 
فعالین ایـن حـوزه دعـوت به مشـارکت شـده و 
خواهشمند اسـت به این موضوع نگاه جدی تری 
برای پیشـبرد این شـاخه از صنعت گردشـگری 
که یکی از کسـب و کارهای روز جهانی به شـمار 
می رود، داشـته باشـند. حسـن طباطبایـی دبیر 
علمی این همایش نیـز ادامـه داد: کنفرانس بین 
المللـی  گردشـگری سـامت و طبیعـت گردی 
یک پلتفرم مهم بـرای ارائه پیشـرفت های جدید 
و نتایـج تحقیقـات در زمینه هـای گردشـگری 

سـامت و طبیعـت گردی اسـت.
آموزش از محورهای مهم 

توسعه پایدار است
وی تصریح کرد: یکـی از محورهای مهم توسـعه 
پایدار در هر کشـور و مقصد گردشگری در سطح 
تجارت ملی، منطقـه ای و بین المللـی، آموزش و 
دسترسـی به نیروی انسانی توسـعه یافته است.

بهنـاز بسـکی رئیـس شـورای سیاسـتگذاری 
نخسـتین همایـش و  نمایشـگاه گردشـگری 
سـامت و طبیعت گـردی، گفـت: برگـزاری این 
کنفرانـس می توانـد بـه ایجاد بسـتری مناسـب 
بـرای معرفـی ظرفیت هـای سـرمایه گذاری، 
بیمارسـتان ها،  معتبـر،  پزشـکان  شـناخت 
کلینیک هـا، هتل هـا، انجمن هـا، شـرکت ها، 
راهنمایـان تـور و آژانس هـای فعـال در حـوزه 
گردشـگری سـامت و طبیعـت گـردی کمـک 
زیـادی کنـد و  مشـارکت و همـکاری تمامـی 
عوامـل،  ضرورتـی اجتنـاب پذیـر بـرای رشـد و 
توسعه گردشـگری سـامت و طبیعت گردی در 
کشـور به شـمار می آید که در دهه های گذشـته 

خـأ آن بـه شـدت احسـاس مـی شـود.
طباطبایی اظهار داشـت: در نخسـتین کنفرانس 
بین المللی گردشگری سـامت و طبیعت گردی 

دکتر بسـکی بـا توجـه بـه اهمیت ایـن رویـداد، 
برآنیـم تـا بـا همـکاری و پشـتیبانی اسـاتید و 
متخصصین مجرب ملی، منطقه ای و بین المللی 
ایـن حـوزه یـک سـری نشسـت های تخصصی، 
کارگاه های آموزشـی برای فعالین و کارشناسان، 
مدیران و مسئولین گردشگری سامت، طبیعت 

گـردی و محیط زیسـت برگـزار کنیم.
طباطبایـی ادامـه داد: قصـد داریـم بـا برگـزاری 
نخسـتین کنفرانـس و نمایشـگاه بین المللـی 
گردشـگری سـامت و طبیعت گردی و دعوت از 
صاحـب نظـران و فعالین ایـن عرصه، بـه راه حل 
مناسبی جهت ارتقا جایگاه گردشگری سامت و 
طبیعت گردی بـه ویژه در بخش آمـوزش نیروی 
انسـانی مورد نیاز این صنعت دسـت یابیم. بهناز 
بسـکی رئیس شـورای سیاسـتگذاری نخستین 
همایـش و  نمایشـگاه گردشـگری سـامت و 
طبیعت گـردی، گفت: برگـزاری ایـن کنفرانس 
می توانـد بـه ایجـاد بسـتری مناسـب بـرای 
معرفـی ظرفیت هـای سـرمایه گذاری، شـناخت 
پزشـکان معتبـر، بیمارسـتان ها، کلینیک هـا، 
هتل هـا، انجمن هـا، شـرکت ها، راهنمایـان تـور 
و آژانس های فعال در حوزه گردشـگری سـامت 
و طبیعت گردی کمـک زیادی کند و  مشـارکت 
و همـکاری تمامـی عوامـل،  ضرورتـی اجتنـاب 
پذیر برای رشـد و توسـعه گردشـگری سامت و 
طبیعت گردی در کشـور به شـمار می آید که در 
دهه های گذشـته خأ آن به شـدت احساس می 
شود. دبیر علمی نخسـتین کنفرانس و نمایشگاه 
گردشـگری سـامت و طبیعت گردی گفـت: در 
این رویـداد، ضمن بررسـی راهکارهـای آموزش 
مناسـب در این حـوزه بـه عمده ترین مشـکات 
و چالش هـای پیش روی گردشـگری سـامت و 

طبیعـت گـردی در ایـران خواهیـم پرداخت.

کارشناس تغذیه و رژیم درمانی گفت: حجامت، 
فواید زیادی برای بدن دارد اما در مواقعی و برای 

برخی افراد مناسب نیست و نباید انجام شود.
به گزارش خبرنگار بهداشــت و درمــان ایرنا، 
حجامت از قدیم الایام در طب ســنتی کاربرد 
داشته و هنوز هم برخی برای درمان بیماری ها 
به ســراغ حجامــت می روند. گفته می  شــود 
بهترین زمان حجامت فصل بهار است و خواص 
حجامت در فصل بهار از هر زمانی بیشتر است. 
از همین رو بسیاری از افراد جامعه با فرا رسیدن 
فصل بهار اقدام به حجامــت می کنند تا از این 
طریق برخی بیماری ها را درمان یا از بروز آنها 
پیشــگیری کنند. دو نوع حجامت وجود دارد؛ 
حجامت خشــک و حجامت  تر. در هر دو نوع 
حجامت با استفاده از الکل، بعضی گیاهان خاص 
یا کاغذ درون لیوان  های مخصوص، شــعله ای 
کوچیک ایجاد می شــود. این شعله اکسیژن را 
ســوزانده و با ایجاد خا باعث مکش پوست به 
داخل لیوان می شود. ممکن است پوست بدن به 

تعییر فشاری که در لیوان رخ می  دهد واکنش 
نشان داده و به رنگ قرمز دربیاید. در نوع مدرن 
حجامت، به جــای لیوان داغ از دســتگاه  های 

مکش استفاده می  شود.
در حجامت خشــک )که به نام بادکش  درمانی 
معروف است( لیوان  ها به مدت ۱۰ دقیقه روی 
پوست نگه  داشته می  شوند. اما در حجامت  تر 
پس از مدت ۳ دقیقه لیوان را از روی پوســت 
برداشــته و با کمک تیــغ جراحی خراش  های 
کوچکی روی پوســت ایجاد می  کنند. سپس 
مجــددا لیــوان مخصــوص را روی پوســت 
می  گذارند تا اینبار توســط مکش، خون  هایی 
که زیر پوســت جمع می  شــود توسط مکش 
بیرون کشیده شود. اما آیا انجام حجامت برای 
همه افراد جامعه مناسب است؟ کدام دسته از 
افراد نباید حجامت کنند و پس از حجامت چه 

اقداماتی باید انجام دهیم؟
این افراد نباید حجامت کنند

در همین راستا با ودود خوش طینت کارشناس 

تغذیه و رژیم درمانــی درخصوص حجامت در 
ایام روزه داری و ممنوعیت انجام آن گفت وگو 
کردیم، این کارشناس می گوید: حجامت یکی 
از رایج ترین روش های درمانی در طول تاریخ 
ایران است که با پیش از اســام باز می گردد. 
حجامت یعنی خارج کردن خــون از بدن که 
می تواند برای خارج کردن خون زیاد بدن انجام 
شــود و در برخی مواقع حجامت برای اصاح 
کیفیت خون انجام می شود که با برشی سطحی 

روی پوست بدن صورت می گیرد.
وی ادامه مــی دهد: در هر بــار حجامت ۵۰ تا 
۷۰ سی ســی خون از بدن خارج می شود و به 
می توان گفت می تواند حکم واکســن را برای 
بدن داشته باشــد. برخی مواقع مثل احساس 
سنگینی در سر ، سردرد دائمی، سُرخی در سر 
و صورت و گردن ، خارش بدن، تاری دید، تورم 
لثه و احســاس وجود خون در دهان و خواب و 
خواب دیدن زیاد بایــد حجامت کرد. حجامت 
باید تحت نظر پزشــک و در کلینیک و مطب 

انجام شود.
خوش طینت با تاکید بر اینکه هر کسی نیاز به 
حجامت ندارد گفت: افــرادی که مزاج بلغمی 
شدید)سرد و تر( دارند نباید حجامت کنند، مگر 
با دستور پزشــک. کودکان از بدو تولد تا چهار 
ماهگی و زنان باردار تا اتمام چهارماهه بارداری 
حتما باید با رعایت شرایط و تحت نظر پزشک 

حجامت خود را انجام دهند 
وی ادامه می دهد: پــس از حجامت کردن در 
فصل بهار نوشیدن آب فراوان را فراموش نکنید. 
آب کمک می  کند تا سیســتم لنفاوی بدنتان، 
سمومی که توسط حجامت از بافت  های بدنتان 
خارج شده، شسته شود. نوشــیدن آب فراوان 
به بهبود سریع  تر جای کبودی )در صورتی که 
پوستتان کبود شــده باشد( نیز کمک می  کند. 
سعی کنید بدن خود را، به خصوص قسمت  های 
حجامت  شــده را گرم نگه داریــد. احتمال آن 
وجود دارد که پس از حجامت احساس خستگی 
یا سردرد داشته باشید. این تنها واکنش موقت 
سیســتم ایمنی بدنتان به ســمومی است که 
حجامت به خروجشــان کمک کرده است. به 
همین خاطر نگرانی را کنار گذاشته و با خیال 

آسوده استراحت کنید.

رئیس اداره گردشگری وزارت بهداشت:

سالانه یک میلیون گردشگر درمانی به کشور وارد می شود

همه چیز درباره حجامت در فصل بهار

گزارش
ایرنا

دبیرکل اتحادیه انجمن های اسلامی دانش آموزان:
سند تحول بنیادین با فاصله 

گرفتن دانش آموزان از کتاب 
محقق می شود

دبیرکل اتحادیه انجمن های اسامی دانش آموزان گفت: فاصله گرفتن 
دانش آموزان از کتاب های درسی می تواند بسترساز تحقق اهداف سند 

تحول بنیادین باشد.
به گزارش خبرنگار آموزش و پرورش ایرنا، کارشناسان نظام تعلیم و 
تربیت کشور با توجه به ضرورت پرورش نیروی انسانی برای حضور در 
ابعاد مختلف جامعه، سند تحول بنیادین را به عنوان نقشه راه تدوین 

کردند.
براساس محتوا و متن این ســند، پرورش دانش آموزان در ۶ ساحت 
تربیتی اعتقادی، عبادی و اخاقی، تربیت اقتصادی و حرفه ای، تربیت 
علمی و فناوری، تربیت اجتماعی و سیاسی، تربیت زیستی و بدنی و 
تربیت زیبایی شناختی و هنری می تواند انسان و در نهایت جامعه را برای 

رسیدن به کمال مطلوب هدایت کند.
عده ای از کارشناسان نظام تعلیم و تربیت پس از تنظیم سند تحول 
بنیادین آموزش و پرورش و مشخص شدن این ساحت های ۶ گانه با 
انتقاد به نظام آموزشی آموزش محور، دانش آموزان را به انجام کارهای 

گروهی و خارج از کتاب درسی ترغیب می کنند.
آنها معتقدند که باید برای دانش آموزان زمانی قائل شد که بتوانند به 
جز فراگیری مطالب کتاب درسی در سایر ابعاد اجتماعی، اعتقادی، 
اقتصادی، سیاسی ، زیستی و زیباشناختی هم پرورش یابند و به نوعی 
زندگی در اجتماع را در تشکل و سایر برنامه های غیر درسی تمرین کنند.

در همین خصوص حســین تاریخی در گفــت و گو با ایرنــا درباره 
محصورشدن تربیت دانش آموزان درکتاب های درسی گفت: سبد 
برنامه هایی که در کنار کتاب های درسی درمحیط مدرسه می تواند قرار 
گیرد، باید به شدت تقویت شود. وی ادامه داد: سبد برنامه درسی باید در 
حوزه های اوقات فراغت، حرفه و مهارت آموزی و مسائل معرفتی متنوع 
باشد، تلقی اینکه مسیر انتقال محتوا به دانش آموز فقط از طریق کتاب 

درسی صورت می گیرد، در واقع یک اشتباه است.
دبیرکل اتحادیه انجمن های اسامی دانش آموزان خاطرنشان کرد: 
اتحادیه در این راستا تجربه برگزاری مدرسه انقاب را دارد که در واقع 
جشنواره ای برای روایت گری رویدادهای انقاب است که دانش آموزان 

۲ هفته درگیر این فعالیت ها می شوند.
تاریخی یادآورشد: قالب برنامه مدرســه انقاب شکل فرهنگی دارد 
و دانش آموزان در این برنامه ها بیشترین ارتباط را با مفاهیم انقاب 
اسامی برقرار می کنند. در واقع دانش آموزان وقتی مجبور شوند که 
برگزارکننده یک برنامه باشند، مجبور می شوند که به محتوا مسلط 

شوند.

طبق اعام ریاست سازمان مدیریت بحران 
کشور، سالانه در جاده های کشور حدود ۱۷ 
هزار نفر کشته و ۲۵۰ هزار نفر دچار آسیب 
می شوند که حداقل ۱۰ درصد آنها برابر با ۲۵ هزار نفر، دچار 
معلولیت می شوند که این معلولیت ها ارقام نجومی توانبخشی 

و دیگر هزینه ها را تحمیل می کند.
به گزارش ایرنا، سالانه هزاران ایرانی به خاطر تصادفات دچار 
معلولیت می شوند و تصادف گوی سبقت را از سایر عوامل 
معلولیت در ایران ربوده است. طبق اعام سازمان بهزیستی 
کشور، تصادفات رانندگی مشکلی اجتماعی هستند و 
متاسفانه کشور ما از نظر تعداد تصادفات و مرگ و میر ناشی 
از آن در رتبه بالایی قرار دارد. حوادث رانندگی یکی از علل 
مهم معلولیت به ویژه آسیب های نخاعی است. طبق گزارشات 
سازمان بهزیستی کشور، سالانه به طور متوسط حدود ۲۵۰۰ 
نفر در کشور دچار آسیب نخاعی می شوند که بیش از ۵۰ 
درصد آنها ناشی از حوادث جاده ای است. برآوردها نشان 
می دهد که فقط هزینه های مراقبت، اقام تجهیزات بهداشتی 
و توانبخشی، مناسب سازی منزل و معیشت برای هر فردی 
که در اثر حادثه یا تصادف دچار آسیب های نخاعی یا جسمی 
می شود حداقل ماهانه ۴ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان است. به 
طور متوسط سالیانه حدود ۲۵۰۰ نفر از افراد در کشور دچار 
آسیب نخاعی می شوند که بیش از ۵۰ درصد آنها ناشی از 
حوادث جاده ای است و مجموع حمایت های سازمان برای 
یک فرد دارای آسیب نخاعی بسته به شدت آسیب و بعد 
خانوار، در زمینه های مختلف حدود ۳۵ میلیون تومان است. 
برخی دلایل تصادفات عابران، دوچرخه و موتور  سواران و 
رانندگان ماشین سازمان بهزیستی کشور در پیام هایی به 
برخی از دلایل تصادفات اشاره کرده است، طبق این اعام، 
یکی از دلایل تصادف کردن عابران پیاده استفاده از هدفون و 
صحبت کردن یا خواندن پیام های تلفن همراه است. بنابراین 

لازم است هنگام عبور از خیابان کاما هوشیار باشیم.
مردم باید بدانند آن طور که ما وسایل نقلیه را می بینیم، 
رانندگان ما را نمی بینند. پس هیچ گاه ناگهانی و با عجله وارد 
سواره رو نشویم و همواره مطمئن شویم که راننده ها، متوجه 

حضور ما شده اند.

فرمانده یگان حفاظت محیط زیست بابیان اینکه 
سال قبل بیش از ۶۰میلیارد تومان برای خرید 
موتورسیکلت با هدف تقویت بخش موتوری یگان 
هزینه شده است،گفت: تاکنون۸۰۰ موتورسیکلت به استان ها 
تحویل شده و حدود ۴۰۰موتور دیگر باقیمانده است، همین برنامه 

را برای خودروهای یگان داریم که به زودی اجرایی می شود.
ایران کشوری وسیع با گونه های گیاهی و جانوری متنوع و زیادی 
است که باید برای نسل کنونی و نسل های بعدی حفظ شوند، برای 
این منظور مناطق حفاظت شده شکل گرفت در واقع این مناطق 
در سال ۱۳۴۶ ایجاد شد و سازمان حفاظت محیط زیست متولی 
مدیریت آن شد، اکنون مناطق تحت مدیریت سازمان محیط زیست 
۳۰۹ منطقه شامل ۳۲ پارک ملی، ۵۳ پناهگاه حیات وحش، ۱۸۴ 
منطقه حفاظت شده و ۴۰ اثر طبیبعی ملی با مساحتی حدود ۱۹ 
میلیون و ۱۰۰ هزار هکتار است که ۱۱.۵۸ درصد مساحت کشور 
را شامل می شود. اکنون یگان حفاظت محیط زیست با در اختیار 
داشتن ۳ هزار و ۴۰۰ محیط بان از این عرصه وسیع حفاظت می کند 
که بنا به اعتقاد کارشناسان حفاظت از این میزان عرصه وسیع با این 
تعداد محیط بان کاری بسیار دشوار است، از سوی دیگر بیشتر مناطق 
حفاظت شده در مناطقی صعب العبور واقع شده اند که عبور از آنها به 
راحتی انجام نمی شود و متاسفانه شکارچیان متخلف با سوء استفاده 
از این موضوع با خودروهای شاسی بلند و موتورسیکلت های قوی 
در مناطق اقدام به شکار می کنند و محیط بانان با در اختیار داشتن 
خودروها و موتورهای ضعیف تر آنطور که باید نمی توانند در تعقیب 
و گریز موفق باشند از این رو سازمان حفاظت محیط زیست با حمایت 
دولت سیزدهم، تقویت بخش موتوری یگان حفاظت را در دستور کار 
قرار داد و اقدامات خوبی در این زمینه تحت حمایت دولت صورت 
گرفت. سرهنگ جمشید محبت خانی فرمانده یگان حفاظت محیط 
زیست در این باره به خبرنگار ایرنا گفت: با توجه به وسعت مناطق 
تحت مدیریت سازمان حفاظت محیط زیست و صعب العبور بودن 
این مناطق نیاز به خودرو و موتورسیکلت هایی است که بتوانند از این 
مناطق عبور کنند به ویژه در زمان تعقیب و گریز شکارچیان متخلف 
کم نیاورند و از آنها عقب نمانند از این رو تقویت بخش موتوری یگان 

در دستور کار سازمان قرار گرفت.

تصادف از علل مهم
 معلولیت ایرانیان

تقویت بخش موتوری یگان 
حفاظت محیط زیست با حمایت 

دولت سیزدهم

خبر

خبر

خبر
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کاغذ جامعه

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

آگهی دعوت

و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع  هيات 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي

تكليف  تعيين  قانون  نامه  آئين   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهي 
شماره  راي  برابر  رسمي  سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  و  ثبتي  وضعيت 
140060319078012156 و 140060319078012248 مورخه1400/12/22 هيات دوم 
موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي 
مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان تصرفات مالكانه بلامعارض 
شناسنامه 194 صادره  بشماره  فرزند حسين  تهرودي  مهدي  آقاي  متقاضي 
ازکرمان وکبری علی پور تهرودی فرزند حسین بشماره شناسنامه 532صادره از 
راین هرکدام نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ يك باب خانه به مساحت 
146 مترمربع پلاك24772 فرعي از2787 اصلي  واقع دربخش3کرمان آدرس 
کرمان شهرک ایرانمنش بلوارنبوت کوچه 12 کوچه امام حسین )ع( سمت چپ 
خريداري از مالك رسمي آقاي محمود پورزاده حسینی محرز گرديده است.لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند 
از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود 
را به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۱/۰۱/۲۷  
تاريخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۱/۰۲/۱۱  
محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه ۲کرمان
شناسه آگهی: ۱۳۰۰۵۹۵

شرکت  بستانکاران  از  دعوت  آگهی 
پرستاری  نظام  سپیداندیشان  تعاونی 
شناسه  و  ثبت14469  شماره  به  کرمان 
 225 ماده  اجرای  در  ملی14006089740 
بستانکاران  کلیه  از  تجارت  قانون  اصلاحیه 
نظام  سپیداندیشان  تعاونی  شرکت 
)سهامی  تصفیه  حال  در  کرمان   پرستاری 
شناسه  14469و  ثبت  شماره  به  خاص( 
در  آن  انحلال  آگهی  که  ملی14006089740 
شماره  به  کشور  رسمی  روزنامه   141 صفحه 
 1400/11/28 مورخ   140030419585005402
تا  می آید  عمل  به  دعوت  است  درج گردیده 
انتشار  تاریخ  از  ماه   6 حداکثر  مدت  ظرف 
ادعای  مثبته  مدارک  ارائه  با  اول  نوبت  آگهی 
سیمین  خانم  آقا/  تصفیه  مدیر  به  خود 
09134417605مستقر  کوهن.به شماره همراه 
در آدرس کرمان بلوار امام رضا کوچه شماره 4 
و  10 طبقه  راست ساختمان  اول سمت  فرعی 

نمایند. مراجعه  کدپستی7618415759 
مورد  در  تصفیه  مدیر  و  شرکت  است  بدیهی 
هرگونه ادعای احتمالی که خارج از مدت فوق 
نخواهند  مسئولیتی  گردد  منعکس  شرکت  به 

داشت.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد 

سند رسمی
برابر آرا صادره هیئت حل اختلاف موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی شهرستان زرند تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است لذا مشخصات 
متقاضیان و املاک مورد تقاضا بشرح زیر به منظور اطلاع 
عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود. در صورتیکه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی بمدت دو 
ماه اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند.

املاک واقع در شهرستان زرند بخش 13 کرمان
بشماره  عباس  فرزند  آبادی  فیض  ضیائی  امیررضا  آقای 
شناسنامه 3080311248 صادره از زرند در یک باب خانه به 
مساحت 205 متر مربع از پلاک 7561 اصلی واقع در زرند 
خیابان 20 متری فدایی خریداری از مالک رسمی خانم هایده 

مهرابی زاده هنرمند
شماره  به  اکبر  فرزند  آبادی  فیض  ضیائی  عباس  آقای 
شناسنامه 9 صادره از زرند در یک باب خانه به مساحت 202 
متر مربع از پلاک 7561 اصلی واقع در زرند بلوار فردوس 
خیابان 20 متری فدایی خریداری از مالک رسمی خانم هایده 

مهرابی زاده هنرمند/ م. الف 3
تاریخ انتشار نوبت اول: شنبه ۱۴۰۱/۰۱/۲۷ 
تاریخ انتشار نوبت دوم: یکشنبه ۱۴۰۱/۰۲/۱۱
حسین توحیدی نیا _ رییس اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان زرند

موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های 

فاقد سند رسمی
قانون  اختلاف موضوع  آرا صادره هیئت حل  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی شهرستان زرند تصرفات مالکانه 
مشخصات  لذا  است  گردیده  محرز  متقاضیان  بلامعارض  و 
متقاضیان و املاک مورد تقاضا بشرح زیر به منظور اطلاع عموم 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود. در صورتیکه اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی بمدت دو ماه اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند.
املاک واقع در بخش 13 شهرستان زرند

شناسنامه  بشماره  علی  فرزند  زرندی  ابراهیمی  رضا  آقای 
3080252926 صادره از زرند در قسمتی از خانه )جهت الحاق 
به پلاک مجاور( به مساحت 42.02 متر مربع از پلاک 5231 
اصلی واقع در زرند خیابان 17 شهریور کوچه 15 خریداری از مالک 

رسمی آقای حسینعلی سلطان زاده زرندی
شناسنامه  شماره  به  علی  فرزند  زرندی  ابراهیمی  رضا  آقای 
3080252926 صادره از زرند در قسمتی از خانه )جهت الحاق 
به پلاک مجاور( به مساحت 67.10 متر مربع از پلاک 5230 
اصلی واقع در زرند خیابان 17 شهریور کوچه 15 خریداری از مالک 

رسمی آقای حسن سلطان زاده زرندی/م الف ۲
تاریخ انتشار نوبت اول: شنبه ۱۴۰۱/۰۱/۲۷ 
تاریخ انتشار نوبت دوم: یکشنبه ۱۴۰۱/۰۲/۱۱
حسین توحیدی نیا 
رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون شش دانگ یک باب خانه پلاک 35 فرعی مفروز مجزی شده 
از 12 از 2430 اصلی واقع در اراضی شاهرمزد زرند بخش 13کرمان 
بمساحت 157.50 متر مربع مورد تقاضای خانما آیلین و آوا هر دو 
عربندوی زرندی با ولایت پدرشان آقای محمد علی عربندوی زرندی فرزند احمد 
دانگ   2 به  نسبت  کدام  هر  رمضان  فرزند  آبادی  ایزدی همت  نصرت  خانم  و 
مشاع از ششدانگ به استناد آرای شماره های به ترتیب 140060319008002738 
و 140060319008002737 و 140060319008002736 هیئت حل اختلافات ثبت 
شهرستان زرند در مالکیت نام بردگان قرار گرفته و آگهی موضوع ماده 3 قانون 
و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی 

قرار نگرفته است و نیاز به تحدید حدود دارد.
 لذا حسب درخواست مورخ 1401/01/24 مالک بدین وسیله آگهی تحدید حدود 
آن به استناد تبصره 5 قانون مزبور منتشر و عملیات تحدید حدود از ساعت 8 
صبح روز یکشنبه مورخه 1401/02/18 در محل شروع و بعمل خواهد آمد.  لذا 
بدینوسیله به مالک یا مالکین املاک مجاور رقبه مذکور اخطار می گردد در موعد 
مقرر در این آگهی در محل وقوع ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه مجاورین 
عملیات تحدیدی با معرفی مالک انجام و چنانچه کس یا کسانی بر حدود و 
حقوق ارتفاقی آن اعتراض داشته باشند طبق ماده 20 قانون ثبت حداکثر ظرف 
مدت 30 روز پس از تنظیم صورتمجلس تحدیدی اعتراض خود را کتبا به این 
اداره تسلیم تا به دادگاه صالحه ارسال گردد ضمنا معترض بایستی به استناد 
ماده 86 آیین نامه قانون ثبت حداکثر ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض 
به اداره ثبت دادخواست لازم جهت طرح دعوی به دادگستری ارائه نمایند بدیهی 

است پس از مدت مهلت یاد شده هیچگونه ادعای مسموع نخواهد بود.

تاریخ انتشار: شنبه ۱۴۰۱/۰۱/۲۷
حسین توحیدی نیا 
 رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند



1 0 0 0 3 4 3 2 1 1 7 8 3 4   
پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم

 سال پنجم | شماره پیاپی 1209
5شنبه  27 فروردین ماه 1401 کاغذ فرهنگ و هنر

پخش کننـده سـینما گفـت: مخاطـب 
امسـال سـینما در مقایسـه بـا نوروزهـای 
)۱۳۹۹ و ۱۴۰۰( افزایش یافتـه و آمـار 
ایـن حضـور بیشـتر شـده، چراکـه درصد 
همه گیـری کرونـا هـم کمتر شـده اسـت 
اما ایـن موضـوع را نبایـد با شـرایط عادی 
سـنجید و دسـت کم فعـا نبایـد قضاوت 
کـرد کـه مخاطـب سـینما افـت کـرده 

اسـت.
محـرم براتـی در گفـت وگـو بـا خبرنـگار 
سـینمایی ایرنـا و در توضیـح وضعیـت 
اکران سـینماها در روزهای ابتدایی سـال 
و ایـام پیـش رو اظهـار داشـت: مخاطـب 
امسـال سـینما در مقایسـه با نوروز سـال 
۱۳۹۹ و نـوروز ۱۴۰۰ افزایش یافته و آمار 
ایـن حضـور بیشـتر شـده اسـت چـرا که 
درصد همـه گیری کرونـا هم کمتر شـده 
اسـت امـا ایـن موضـوع را نباید با شـرایط 
عـادی سـنجید و دسـت کـم فعـا نبایـد 
قضـاوت کـرد کـه مخاطـب سـینما افـت 

کـرده اسـت.
ایـن پخـش کننـده بـا بیـان اینکـه بایـد 
شـرایط را بـا توجـه بـه زمـان خـودش 
سـنجید، ادامـه داد: یکـی از اشـتباهات 
مـا این اسـت کـه مخاطـب را در مقایسـه 
با شـرایط عـادی می سـنجیم؛ در صورتی 
کـه دو اتفـاق افتـاده اسـت: یـک ایـن که 
کرونـا آمـده و دیگـر این کـه تغییـر رفتار 
در مـردم شـکل گرفتـه کـه آن هـم بـاز 

متاثـر از کروناسـت.
وی ادامه داد: تغییـر رفتار یعنـی مردم به 
سـمت پلتفرم هـا رفته انـد کـه بایـد ایـن 
را پذیرفـت کـه هـر روز و هـر سـال از تب 
سـینما رفتن در جهان و نه فقـط در ایران 
کاسـته می شـود اما چون مـا در ایـران به 
صورت کلی سـهم سـینما رفتن در سـبد 
خانـوار را بـه صـورت ناچیـز داریـم، ایـن 

موضـوع مضاعـف می شـود.
براتـی یـادآور شـد: البتـه می توانیـم این 
سـهم سـینما رفتن را افزایـش بدهیم؛ به 
این معنـا که ما اگـر سیاسـت برنامه ریزی 
خوبـی داشـته باشـیم می توانیـم سـینما 
رفتـن آدم هـا را افزایـش دهیـم یعنـی بـا 
مـدد یـک برنامه ریـزی مـدون می تـوان 
بخـش زیـاد و بزرگی از مـردم که سـینما 
نمی رونـد یا اگـر بروند سـالی یکـی دوبار 
)آن هم بعضا بـا دعوت و بلیـط رایگان( به 
سـینما می رونـد و سـینما در برنامه شـان 
نبـوده اسـت را بـه سـینماها آورد؛ ایـن 

موضـوع نیـاز بـه رفتارشناسـی مخاطـب 
دارد و ایـن کـه چـه فیلم هایـی بسـازیم، 
سینماهایمان مدرن تر شـوند و دسترسی 

را تسـهیل کنیـم و موضوعـات دیگر.
ترکیب فیلم ها برای اکران بسیار 

مهم است
این پخـش کننده آثار سـینمایی با اشـاره 
بـه موضوعاتی کـه در تنزل اقبـال مردمی 
در اکـران فیلم هـای امسـال وجـود دارد، 
اظهار داشـت: امسـال چند پنجـره خوب 
اکـران داشـتیم و داریـم کـه بـه دلایلـی 
شـاید نتواننـد پرمخاطـب باشـند؛ یکـی 
پنجـره نـوروزی بـود کـه بـه مـاه رمضان 
خـورد، پنجـره بعـدی عیدفطر اسـت که 
در آن هـم ترافیـک فیلـم هـا زیـاد و هـم 
فصل امتحانات اسـت، پس از آن تابسـتان 
کـه فصـل بسـیار خوبـی اسـت بـه محرم 
و صفـر مـی خوریـم و در پاییـز هـم جـام 

جهانـی اسـت.
براتـی تاکیـد کـرد: هرچنـد کـه فیلـم 
اگـر خـوب باشـد زمـان نمـی شناسـند؛ 
مثا مـردم به ایـن دلیـل کـه از دینامیت 
رضایـت داشـتند حتـی در دوران کرونـا 
هـم رفتنـد و آن را دیدنـد. البتـه ایـن 
فیلـم تبعیض مثبـت هـم داشـت و زمان 
بیشـتری روی پرده بـود و حمایت هایی از 

آن شـد اما اصـل، فیلـم خوب اسـت و این 
کـه مـردم مطلـع شـوند کـه فیلـم خوب 
روی پـرده سینماسـت. یعنـی آگهـی و 

اطـاع رسـانی هـم بسـیار مهـم اسـت.
برای اقتصاد سینما، فیلم باید 

کمدی باشد
براتـی در پاسـخ به این پرسـش کـه چون 
بـه دینامیـت و گشـت ارشـاد۳ اشـاره 
کردیـد، آیـا بـرای جـذب مخاطـب لازم 
اسـت که صرفا فیلـم کمدی اکران شـود، 
گفـت: بـرای اقتصـاد سـینما، فیلـم بایـد 
کمـدی باشـد امـا بـرای جـذب مخاطب 
داسـتان فـرق مـی کنـد و ترکیـب بایـد 
ترکیـب درسـتی باشـد؛ همـه جـا هـم 
همیـن اسـت. یعنـی هالیـوود، بالیـوود، 
حتـی در کـره و هرجایـی کـه فکـر کنید 
بخشـی از فیلـم هـا اقتصـاد سـینما یـا 

سـینمای بازارسـت.
وی ادامـه داد: فیلـم مـرد بازنـده کـه مـا 
پخش آن را بـه عهـده داریم، فیلم بسـیار 
خوبی اسـت، در ژانر تولید شـده، محتوا و 
داسـتان و سـر و ته دارد و قصه آن در انتها 
جمع مـی شـود امـا الان سـال نو اسـت و 
این فیلـم تلخ اسـت؛ شـاید اگر عیـد فطر 
مـی آمـد بهتـر بـود یـا اگـر شیشـلیگ را 

برای نـوروز مـی گذاشـتند بهتـر بود.

یی  سینما فیلم  رسمی  پوستر  دومین 
»موقعیت مهدی« همزمان با عبور از فروش 

بیش از ۹ میلیارد تومانی، رونمایی شد.
به گزارش مشاور رسانه ای پروژه؛ با گذشت 
یی  ن فیلم سینما کرا ز ا ه ا ز یک ما بیش ا
هادی  نی  رگردا کا به  مهدی  موقعیت 
حجازی فر و تهیه کنندگی حبیب والی نژاد، 
دومین پوستر رسمی این فیلم سینمایی با 

تصویری از برادران باکری رونمایی شد.
همچنین با ادامه موج دوم اکران موقعیت 
ین  ه مبارک رمضان؛ ا م ما یا مهدی در ا
ستقبال و حضور بیش  یی با ا فیلم سینما
از ۲۷۵ هزار مخاطب در سینماها با فروش 
۸ میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان و ۴۵ هزار 
مخاطب در اکران های سیار با فروش ۷۰۰ 
میلیون تومان به فروش کلی ۹ میلیارد و 

۵۰۰ میلیون تومانی رسید.
اولین ساخته حجازی فر با نگاهی متفاوت و 
به دور از کلیشه، در ۶ پرده به ابعاد مختلف 
زندگی برادران باکری از دل خانه تا میدان 

نبرد آن ها می پردازد.
طراحی پوستر این فیلم سینمایی بر عهده 

محمد روح الامین است.
دومین پوستر رسمی »موقعیت مهدی« 

با تصویری از برادران باکری رونمایی شد
ولین ساخته حجازی فر و  موقعیت مهدی ا
از فیلم های تحسین شده چهلمین جشنواره 
فجر است که در ژانر دفاع مقدس برشی از 
ز زمان ترک  ا ا زندگی یک قهرمان ملی ر

دور  به  شهادت  تا  ری  شهردا مسوولیت 
یت می کند و  زی روا ز تکلف و خیال پردا ا
گوشه ای از رشادت  رزمندگان در جبهه ها 

را به نمایش می گذارد.

دومین پوستر رسمی »موقعیت مهدی« با 
تصویری از برادران باکری رونمایی شد

فعلا نباید درباره افت مخاطب سینما 
قضاوت کرد

رنا
: ای

س
عک

۶ فیلـم مسـتند ایرانـی در برنامـه انجمـن 
آسـیایی نیویـورک در پلتفـرم داکیونایـت 

بـه نمایـش درمی آینـد.
۶ فیلـم  ز پلتفـرم،  ا نـا  یر ا رش  بـه گـزا
مسـتند ایرانـی در قالـب برنامـه شـما فکر 
می کنیـد ایـران را می شناسـید در پلتفـرم 
داکیونایـت بـه نمایـش درمی آینـد که این 
فیلم ها شـامل مسـتندهایی از ایران اسـت 
که مخاطبـان را به کشـف دیدگاهـی کمتر 
شـناخته شـده از ایـران دعـوت می کنـد. 
احمد کیارسـتمی مسـئولیت ایـن مجموعه 
برنامـه را در پلتفـرم داکیونایـت برعهـده 

رد. دا
فیلـم مسـتند   ۶ یـن مجموعـه شـامل  ا
یـره بیسـتم،  ا ۵۳، متهمیـن د کودتـای 
صفر تـا سـکو، مـن نگهـدار جمالی هسـتم 
وسـترن مـی سـازم، دینگومـارو و خـط 

باریـک قرمـز اسـت.
ن تقـی  رگـردا فیلـم کودتـای ۵۳ بـه کا
امیرانـی و تدویـن والتـر مـورچ از تاریـخ ۱ 
تـا ۴ آوریل مصـادف با ۱۲ تـا ۱۵ فروردین 

یـن مسـتند  مـد. ا آ یـش در ه بـه نما مـا
کودتای انگلیسـی-آمریکایی سـال ۱۳۵۳ 

در ایـران را روایـت مـی کنـد.
بـه  بیسـتم  یـره  ا د متهمیـن  فیلـم 
کارگردانـی حسـام اسـامی از تاریـخ ۸ تـا 
۱۱ آوریـل مصادف بـا ۱۹ تـا ۲۲ فروردین 
بـه نمایـش درآمـد. در توضیح این مسـتند 
آمـده اسـت: پـس از آنکـه ماشـین حسـام 
اسـامی کارگـردان فیلـم دزدیـده مـی 
ر  رقان برقـرا بطـه ای بـا سـا ا و ر شـود، ا
نـی کـه  مـی کنـد و زندگـی گـروه نوجوا
ماشـینش را دزدیـده بودنـد، تبدیـل بـه 

یـن مسـتند مـی کنـد. ا
مسـتند صفر تا سـکو بـه کارگردانی سـحر 
مصیبـی و تهیه کنندگـی مشـترک مهتـاب 
ز تاریـخ  لقاسـمی ا بوا ا ا متـی و طهـور کرا
۱۵ تـا ۱۸ آوریـل مصـادف بـا ۲۶ تـا ۲۹ 

فروردیـن بـه نمایـش درمـی آیـد.
هـر  خوا سـه  زندگـی  سـکو  تـا  صفـر   
منصوریـان و تـاش آن هـا بـرای کسـب 
قهرمانـی بین المللـی در ووشـو را روایـت 

. می کنـد
ر  مسـتند مـن نگهـدا
هسـتم  لـی  جما
وسـترن مـی سـازم به 

کارگردانـی کامـران حیـدری از ۲۲ تـا ۲۵ 
آوریـل مصـادف بـا ۲ تـا ۵ اردیبهشـت ماه 
یـن فیلـم بـا  بـه نمایـش درمی آیـد. در ا
نـی کـه در  یرا نگهـدار جمالـی فیلمسـاز ا
۳۵ سـال گذشـته در روستاهای شـیراز در 
ایـران فیلـم وسـترن مـی سـاخت، همـراه 

مـی شـوید.
مسـتند دینگومارو بـه کارگردانـی کامران 
وریـل  ۲۵ آ ۲۲ تـا  ریـخ  ز تا حیـدری ا
ه بـه  ردیبهشـت مـا مصـادف بـا ۲ تـا ۵ ا

یـد. درمی آ یـش  نما
سرشـناس  نـده  ز ا نو سـعید،  حمیـد   
نـی بـا موتـور سـیکلت در  یرا فریقایی-ا آ
سراسـر اسـتان هرمـزگان سـفر می کنـد 
تـا بـه رویـای خـود بـرای برپایی کنسـرت 
در کشـورش بـا بهتریـن نوازنـدگان سـیاه 

ند. مـه عمـل بپوشـا پوسـت جا

نمایش ۶ فیلم مستند ایرانی ویژه برنامه انجمن آسیایی نیویورک

خبر

خبرخبر

سیامک صفری که چند ســالی است عاوه 
بر بازیگری بــه کارگردانی هــم می پردازد، 
این روزها مشغول آماده ســازی دو نمایش 

تازه است.
این بازیگر و کارگردان تئاتر بعد از چند سال 
دوری از صحنه، این روزها مشغول تمرین دو 
نمایش »سودولوس« از آثار پلوتوس و »بالابر« 
نوشــته پینتر اســت و قصد دارد بعد از طی 
کردن مراحل دریافت مجوز، این دو نمایش را 

در تماشاخانه سپند روی صحنه بیاورد.
صفری برای اجــرای ایــن دو نمایش، خود 
نمایشنامه »سودولوس « را که یک اثر کمدی 
است، بازنویسی کرده و نمایشنامه پینتر را هم 

با برداشتی آزاد از این اثر اجرا خواهد کرد.
نمایشــنامه »بالابر « که بیشــتر بــا عنوان 
»بالابرغذا« شناخته می شود، داستان طنزآمیز 
و تفکربرانگیز دو قاتلی است که در زیرزمین، 
منتظر آمدن هدف بعدی شــان هستند. اما 
داستان اصاً به شکلی معمول و قابل انتظار 
پیش نخواهد رفت. این نمایشــنامه یکی از 

تحسین شده ترین آثار پینتر است.
صفری قصد دارد این دو نمایش را اردیبهشت 
ماه و به طور همزمان در ســالن شماره یک 

تماشاخانه سپند روی صحنه بیاورد.
او پیــش از ایــن هــم نمایش هــای »گور 
خواب ها«، »سر میز شــام«، »لامبورگینی 
۱ و ۲«، مونولوگ »بام تهــران« را به عنوان 

کارگردان روی صحنه برده است.
تماشــاگران تئاتر در دو دهه اخیر بازی های 
به یادماندنی این بازیگــر را در نمایش هایی 
همچــون »شــکار روبــاه«، »خاطــرات و 
کابوس های جامــه دار از زندگی و قتل میرزا 
تقی خان فراهانی«، »در مصر برف نمی بارد«، 
»می ســی ســی پی نشســته می میرد«، 
»شــب های آوینیــون«، »دن کامیلــو«، 
»شوایک«، »همســایه آقا«، »آقای اشمیت 
کیه«، »منهای دو«، »اهل قبور«، »رومولوس 
کبیر«، »مــردی برای تمام فصــول« و ... به 

یاد دارند.
تازه ترین حضور او در ســینما نیز به بازی در 

فیلم »خون شد« بازمی گردد.
صفری که دارای مدرک کارشناســی ارشد 
کارگردانی تئاتر اســت، سال هاســت عاوه 
بر فعالیت هنری به آمــوزش هنرجویان نیز 

مشغول است.

پای لنگ سیستم 
آموزشی در دنیای 

کتاب کودک
کودکان امروز ما میان شــهر فرنگ اسباب 
بازی هــای پر رنــگ و لعــاب و بازی های 
دیجیتالی و پای لنگ سیاستگذاری های 
سیستم آموزشی، چگونه باید با کتاب اخت 

بگیرد؟
دوران کودکــی بــه اذعان کارشناســان 
و مربیان تربیتی مهمترین ســنین شکل 
گیری شخصیت اجتماعی است، اهمیت 
فراگیری در این دوران به عنوان سن پایه، 
در کشــورهای پیشــرفته به حدی است 
که سیســتم آموزشــی خود را مطابق با 
استانداردهای ملی بر اساس آزمون و سنجه 

های ارزیابی تعریف می کنند. 
کشش به سمت کتاب و کتابخوانی به عنوان 
یکی از مهمترین ارکان توسعه و پیشرفت 
فرهنگی یک کشور است و با توجه به اهمیت 
و نقش سیستم آموزشی در شخصیت پروری 
کودکان به عنوان نخستین اجتماع ورودی 
بعد از خانــواده ، برنامه ریزی و هدفگذاری 
در این نهاد و اثرات بلند مدت آن در سرانه 

مطالعه کشور غیرقابل انکار است.
کتابخوانــی در کودکان عاوه بر وســعت 
بخشــیدن به دنیای پیش روی آنان باعث 
افزایش دایره واژگانی، بهبود مهارت های 
ارتباطی، آشــنایی با وقایع غیر از اطراف و 
آنچه تا آن ســن و ســال دیده است، فعال 
ســازی مغز از راه تمرکز و افزایش قدرت 
تمرکز و تصویر سازی در کودک و تقویت 

شیوه بیان می شود. 
اما یکی از حلقه های مفقوده و غفلت های 
مشــهود در ایران بی توجهــی به اهمیت 
این سنین پایه و نقش آن در شکل گیری 
شخصیت است که دامنه های آن در گرایش 

به کتاب و کتابخوانی نیز مشاهده می شود.
کودک امروز ما در میان شهر فرنگ اسباب 
بازی و بازی های دیجیتالی پر رنگ و لعاب 
و پای لنگ سیاســتگذاری های سیستم 

آموزشی چگونه باید با کتاب اخت بگیرد.
زنگ کتــاب و مربی و مشــاور کتاب برای 
معرفی کتاب هایی بر اساس شناخت ضمنی 
دانش آموز و عائق و روحیات به او شاید به 
نظر سطحی و کم اهمیت بیاید اما در واقع 
چون کودکــی و دوران ابتدایی بویژه پایه 
شــکل گیری عائق کودک و شــخصیت 
پردازی است خطا در این زمینه ممکن است 
به دلسردی دانش آموز از کتاب و خواندن 
منجر شــود که به هیچ وجه در بزرگسالی 
قابل جبران نیست. این ارتباط پایه ای اگر 
قطع شــود وصل دوباره اش بسیار سخت 

خواهد بود.

مدیرعامل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان از راه اندازی نمایشگاه 
دائمی کودک و نوجوان همزمان با برگزاری نمایشگاه اسباب بازی خبر داد.

به گزارش ایسنا به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل کانون، 
مهدی علی اکبرزاده، مدیرعامل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان 
در چهارمین روز نمایشگاه و بازار فروش اسباب بازی هفتمین جشنواره ملی 
اسباب بازی کانون، از این رویداد بازدید کرد و از راه اندازی نمایشگاه دائمی 
در فضای نمایشگاهی مرکز آفرینش های فرهنگی هنری کانون خبر داد.

به گفته مدیرعامل کانون، فعالیت دائمی این نمایشگاه در تمام حوزه ها 
و محصولات مرتبط با کودکان و نوجوانان اعم از کتاب، نوشت افزار، 

اسباب بازی و سرگرمی، فیلم، وسایل جانبی کودک و ... خواهد بود.
مهدی علی اکبرزاده همچنین تاکید کرد: در این نمایشگاه دائمی 
محصولات مختلف مطابق با نیازهای کودکان و خانواده با تنوع و قیمت 
مناسب عرضه می شود. ارائه محصولات باکیفیت ایرانی از ویژگی های 
این نمایشگاه خواهد بود تا هم از تولیدکنندگان داخلی حمایت شود هم 

فرهنگ استفاده از محصولات ایرانی ترویج شود.
مدیرعامل کانون همچنین پس از بازدید مجدد از غرفه های نمایشگاه 
اسباب بازی، با حضور در ستاد خبری نمایشگاه، در جریان فعالیت های 
این بخش قرار گرفت و نکات مدنظر خود را درباره پوشش اخبار این 

رویداد مطرح کرد.
بر اساس این خبر، نمایشگاه و بازار فروش اسباب بازی هفتمین جشنواره 
ملی اسباب بازی کانون این روزها با استقبال مخاطبان کودک و نوجوان 
و خانواده هایشان همراه است که برای خرید محصولات تولید ملی به 
مرکز آفرینش های فرهنگی هنری کانون مراجعه می کنند. عاقه مندان 
می توانند در این نمایشگاه عاوه بر خرید حضوری، با مراجعه به فروشگاه 

اینترنتی دیجی کانون اقدام به خرید مجازی محصولات کنند.
نمایشگاه و بازار فروش اسباب بازی هفتمین جشنواره ملی اسباب بازی 
مصادف با ایام ماه رمضان از ۲۱ تا ۲۸ فروردین ۱۴۰۱ ساعت ۱۷ تا ۱ 
بامداد در مرکز آفرینش های فرهنگی هنری کانون پرورش فکری کودکان 

و نوجوانان واقع در خیابان حجاب تهران برگزار می شود.

آغاز به کار نمایشگاه دائمی 
کودک و نوجوان

بازگشت سیامک صفری 
با دو اثر کمدی

ساترا به منظور حمایت از مجوز گیرندگان این سازمان، محتوای 
شبکه های رادیویی و تلویزیونی را مبتنی بر نظام رده بندی مربوطه، 
IFrame( در اختیار آن ها قرار  به صورت قاب اختصاصی )
می دهد. به گزارش ایرنا از روابط عمومی ساترا؛ سازمان تنظیم 
مقررات رسانه های صوت و تصویر فراگیر)ساترا(، با موافقت پیمان 
جبلی رئیس سازمان صدا و سیما، محتوای شبکه های رادیویی و 
تلویزیونی را به صورت رایگان در اختیار رسانه های صوت و تصویر 
فراگیر قرار می دهد. این اقدام برای اولین بار به منظور حمایت از 
رسانه های صوت و تصویر فراگیر، تکمیل سبد محتوایی آن ها و 

افزایش محتوای سالم در فضای مجازی فراهم می شود.
 سازوکار انتخاب رسانه ها نیز براساس نظام رده بندی محتوایی 

ساترا خواهد بود.

ساترا محتوای صداوسیما را در اختیار 
نمایش خانگی قرار می دهد

یک کارشـناس رسـانه بـا ذکر محاسـن و معایـب برنامه 
های نـوروز ۱۴۰۱ تلویزیـون بر ایـن نکته تاکید کـرد: با 
وجود تدارکات خوب، صداوسـیما یک مشـکل اساسـی 
در زمینـه محتـوای برنامه هایش داشـت که به تناسـب 
نداشـتن ظرف و مظروف برمی گـردد. صداوسـیما برای 
ایـام نـوروز ظـرف خوبـی را فراهم کـرد امـا مظروفی که 
در آن ریخـت، مظروف مناسـبی نبـود؛ یعنـی محتوای 
مناسـبی که بایـد در دل برنامه هـای متنـوع و دکورهای 

زیبایش قـرار مـی داد را قـرار نداد.
علیرضـا دبـاغ ـ کارشـناس فرهنـگ و رسـانه ـ دربـاره 
عملکـرد تلویزیـون در نـوروز ۱۴۰۱ بـه ایسـنا گفـت: 
تلویزیون توانسـت میـان دو مناسـبت اعیاد شـعبانیه و 
عید نـوروز پیوند به وجـود بیـاورد و در ایـن زمینه تاش 
خوبی انجام داد. شـاهد این بودیـم که از نیمه شـعبان تا 
عید نوروز رنـگ و بـوی شـادی در برنامه هـای تلویزیون 
حاکم بود. دباغ اسـتفاده از دکورهای زیبا را از دیگر نکات 
مثبت برنامه هـای نـوروزی تلویزیـون برشـمرد و در این 
زمینـه افـزود: دکورهـای برنامه هـا مخصوصا بـرای ویژه  
برنامه های تحویل سـال، دکورهـای خوبی بـود؛ اگر چه 
برخی اعتقاد داشـتند که بـرای این دکورهـا هزینه های 
سـنگینی شـده اسـت اما به نظـر مـن در یک مناسـبت 
بـزرگ که بـرای میلیون هـا ایرانی مهـم و شـادی آفرین 
اسـت، بایـد هزینـه لازم پرداخت کـرد تـا این شـادی از 
لحاظ بصـری منتقـل شـود؛ ایـن بـه معنـای ولخرجی 
نیسـت، بلکه اگر این خرج ها با سـلیقه همراه باشد جای 

تشـکر و تقدیر هـم دارد.
ظرفی که خوب پر نشد!

این کارشناس رسـانه سـپس به ذکر ایرادهای تلویزیون 
در باکـس هـای نـوروزی پرداخـت و گفـت: بـا وجـود 
تـدارکات خـوب، صداوسـیما یـک مشـکل اساسـی در 
زمینـه محتـوای برنامه هایـش داشـت کـه بـه تناسـب 
نداشـتن ظرف و مظروف برمی گـردد. صداوسـیما برای 
ایـام نـوروز ظـرف خوبـی را فراهم کـرد امـا مظروفی که 
در آن ریخـت، مظروف مناسـبی نبـود؛ یعنـی محتوای 
مناسـبی که بایـد در دل برنامه هـای متنـوع و دکورهای 

زیبایـش قـرار مـی داد را قـرار نداد.
برنامه »فرمول یک«

او  افزود: صداوسـیما باید این درک را داشـته باشـد که به 
عنوان رسـانه ملی وظیفه دارد نظر عمومـی افراد جامعه 
را در نظر بگیرد و متناسب با مناسبت های مختلف برنامه 
سـازی کند نه اینکه تمایل تهیه کننده یا مجـری و افراد 

خاص در شـبکه را در نظـر بگیرد. دعـوت از مداحـان در 
سـال های گذشـته هم در برنامه آقـای ضیا اتفـاق افتاده 
بود. اینکه یک مجری و تهیه کننده بـه هیات محل خود 
و رفقای مداح عاقمند باشد فی نفسـه چیز بدی نیست 
اما وقتـی  برنامه هایی در سـطح ملی ارائـه می دهد نباید 
پای علقه شـخصی وسـط کشـیده شـود و با مناسبت و 

بی مناسـبت این کار در برنامه های ایشـان تکرار شـود.
این کارشـناس رسـانه سـپس با یـادآوری اشـتباهی در 
ویژه برنامه تحویل سـال »عصر جدید« با اجرای احسـان 
علیخانی، عنوان کـرد: برنامه »عصر جدید« هـم با وجود 
دکـور زیبـا و آیتم هـای شـاد و تنـوع موسـیقی خـاص 
خـود، به صـورت دیگـری از همین نقیصـه رنج مـی برد. 
متأسـفانه آقای احسـان علیخانی با تمـام موقعیت های 
منحصر به فردی کـه رسـانه در اختیارش قـرار می دهد 
همچنـان دربنـد اولیـن برنامـه موفق خـود یعنـی »ماه 
عسـل« هسـت؛ لذا در هر برنامه ای که بتوانـد، تمایل به 
گفتگوهایـی دارد که گاه باعث سـوء تفاهم می شـود. در 
برنامه تحویل سـال، خانم مهمـان برنامه ادعا کـرد که با 
عمل سـلول های بنیـادی، بینایـی اش را به دسـت آورده 
است اما بعد، بیمارسـتانی که این دختر ادعا کرده بود در 
آنجا عمل پیوند سوال های بنیادی را انجام داده، اطاعیه 
داد که چنین عملی انجام نشـده و اصا پیوند سلول های 

بنیـادی در مرحله تحقیق جانوری اسـت.
دباغ افزود: چندین فـرد نابینا بعـد از اطاعات غلطی که 
در برنامه تحویل سـال »عصر جدید« منتقل شد امیدوار 
شدند و به بیمارسـتان زنگ زدند، بیمارسـتان ناچار شد 
اطاعیه بدهـد که این خبـر صحت نـدارد. به طـور کلی 
موضوع بینا شـدن یک فرد نابینـا با لحظه تحویل سـال 
مناسـبت ندارد و به برنامه »ماه عسـل« می خـورد. آقای 
علیخانی تـا کِی مـی خواهـد روند »مـاه عسـل« را ادامه 
دهد؟ گذشـته از این هـا موضوع اصا اصالت هم نداشـت 

و درباره اش تحقیق نشـده بود.
او با طـرح این پرسـش که آیـا نظارتـی از سـوی مدیران 
شـبکه سـه بر روی محتـوای برنامـه هـای زنده قبـل از 
پخش صـورت می گیرد یا نـه؟ ادامه داد: به نظر می رسـد 
مجریانی مثـل آقای ضیـا و آقای علیخانی مبسـوط الید 
هسـتند برای اینکه هر چیزی که بخواهند پخش کنند. 
هر مهمانی را دعوت کنند و حاشـیه پـردازی کنند. آقای 
عـادل فردوسـی پـور هـم در سـال های دور درصـدی از 
چنیـن آزادی عملـی را داشـت و همیـن ایراد به ایشـان 
هم وارد بـود، امـا مدیران به شـدت بـا او برخورد کـرده و 

علیرغم مقبولیت وی نزد عموم نسـبت به سایر مجریان، 
از اجرا محرومش کردنـد، در حالی که بـا مجریان دیگر با 

مماشـات رفتار مـی کنند.
مورد دیگـر در همین برنامـه تحویل سـال، زوج جوانی را 
سر سفره ی عقد می نشـاندند و پرسـش های نسنجیده 
ای را از عروس و داماد در لحظه ی عقد پرسـیدند که باید 

مورد توجه ارزیابان برنامه صداوسـیما قـرار گیرد.
در جشن نوروز فیلم جنگی پخش نکنید

ایـن کارشـناس فرهنـگ و رسـانه کـه خـود از مدیـران 
سـابق صداوسـیما بوده است، سـپس به بررسی عملکرد 
تلویزیون در نوروز ۱۴۰۱ در حوزه فیلم و سریال پرداخت 
و گفت: همین موضوع نامتناسـب بودن ظرف و مظروف 
که در برنامه های تحویل سـال ۱۴۰۱ تلویزیـون دیدیم، 
در حوزه فیلم و سـریال هم خودش را نشـان داد. در حوزه 
فیلم و سـریال برخـی گفتند صداوسـیما عید نـوروز را با 
هفته دفـاع مقدس اشـتباه گرفته اسـت. مـن از منظری 
دیگر به همیـن موضوع می نگـرم. واقعیت این اسـت که 
بی توجهی به برنامـه ریزی برای مناسـبتی ماننـد نوروز 
در حوزه فیلم و سـریال باعث شـده بود که سـریال هایی 
که از قبل سـاخته بودند در این ایـام روی آنتن برود. آنچه 
در هفته دفاع مقـدس مطلوب همه اسـت این اسـت که 
رادیو و تلویزیـون به صورت ویـژه به ذکر حماسـه مردان 
و زنـان غیـور کشـورمان در هشـت سـال دفـاع مقدس 

بپـردازد؛ بنابرایـن، در آن زمـان پخـش فیلـم و سـریال 
جنگی بازتاب مثبـت دارد.

عملکرد شبکه نمایش خانگی 
بهتر از تلویزیون بود

علیرضا دبـاغ در راسـتای صحبت هـای بـالا دو نتیجه را 
حاصل عملکرد تلویزیون برشمرد و گفت: نتایج عملکرد 
صداوسـیما در ایـن زمینـه ، دو حالـت دارد؛ اول رجـوع 
مخاطب به شـبکه های ماهـواره ای و دوم رجوع مخاطب 
بـه شـبکه نمایـش خانگـی اسـت. رسـانه های صـوت و 
تصویر فراگیر در عید نوروز عملکرد مناسـب تری نسبت 
به صداوسیما داشـتند. این اتفاق جای خوشـحالی دارد و 
نباید از ایـن موضـوع ناراحت باشـیم زیرا ایـن  پلتفرم ها 
زیر نظر خود حاکمیت فعالیت می کنند و از سـاترا مجوز 

می گیرند که نهـاد زیـر مجموعه صداوسیماسـت.
دباغ در پایان بـا تذکر اینکه پیروز شـدن شـبکه نمایش 
خانگی در رقابـت با تلویزیـون از نظـر اقتصـادی به ضرر 
مخاطـب اسـت، گفـت: اگـر از دیـد طبقـات اجتماعـی 
بـه موضوع نـگاه کنیـم، همه مـردم نمـی تواننـد از پس 
هزینه های اشـتراک و تعرفه هـای پلتفرم ها کـه افزایش 
هم داشـته بر بیاینـد. صداوسـیما باید آنقـدر برنامه های 
سـرگرم کننـده و جذاب داشـته باشـد کـه مخاطـب  را 
جذب کند. مثا برنامـه ای مانند »مهمونـی« آقای ایرج 

طهماسـب را می توانسـتیم در تلویزیـون هـم ببینیم.

علیخانی و ضیا در صداوسیما مبسوط الید هستند؟!
نقدی بر عملکرد نوروزی تلویزیون
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یک کارشناس فوتبال اعتقاد دارد تیم ملی ایران 
در دوره حاضر از کیفیت کمتری نسبت به نسل 
۹۸ برخوردار است اما در عین حال تیم باکیفیتی 

است.
حســین فرکی در گفت وگــو با ایســنا، درباره 
هم گروهی ایران با انگلیس، آمریکا و برنده پلی آف 
اروپا )برنده ولز با اوکراین یا اســکاتلند( در جام 
جهانی و شــوخی با هم گروهی ایران با دو تیمی 
که در عرصه سیاســت تقابل هایی با آن ها دارد 
گفت: کسانی که شوخی می کنند، کسانی هستند 
که اتفاقا در صحنه فوتبال هســتند و برایشــان 
حاشیه ها مهم است. کسانی که در فوتبال بودند 
و بازی کردند و به هر حــال تجربه دارند و خبره 
هســتند، مانند امیر حاج رضایی این مسابقات را 
بررســی می کنند که صحبت هایشان منطقی و 
واقع بینانه است. انگلیس که تاریخچه مشخصی 
دارد. ما با آمریکا هم بازی کرده ایم و یک مساوی 
و یک پیروزی داریم. این بار شرایط متفاوت است. 
از بین اسکاتلند، ولز و اوکراین هم یکی در گروه 
ما خواهد بود. ما گروه ســختی داریم و اصا هم 

شوخی بردار نیست.
 از کوزه برون همان تراود که در او است

او با اشاره به وضعیت تیم ملی ایران و آماده سازی 
این تیم قبل از ایــن رقابت ها گفت: از کوزه برون 
همان تراود که در او اســت. باید مشــخص شود 
که تا جام جهانی چــه کار می کنیم. الان رئیس 
ما کیست؟ فدراســیون فوتبال را چه کسی اداره 
می کند؟ با کدام تیم ها بــازی می کنیم؟ از الان 
به فکر چه هستیم؟ آیا می خواهیم مثل آدم های 
سیاســی مانور دهیــم؟ برخی هم به شــوخی 
می گیرند و با مسائل سیاســی قیاس می کنند و 
انگلیس و آمریکا را دشمن می گیرند. در ورزش 
جایی برای سیاست نیســت و باید نگاه ورزشی 

داشت.
انگلیس متفاوت تر

 از دوره های قبل خواهد بود
مربی ســابق تیم ملی فوتبال ایران با اشــاره به 
شرایط تیم ملی انگلیس و متحول شدن این تیم 
طی تورنمنت های اخیر خاطرنشــان کرد: بدون 
شک انگلیس تیم قدرتمندی است. در دوره های 
قبل هم با برخی اتفاقات ناکام بوده و مثا در جام 
جهانی ۷۸ آرژانتین با ضربه دست مارادونا برنده 

این مسابقه شد. 
همه ما می دانیم که انگلیس یک تیم متحول شده 
است و بازیکنان بزرگی در لیگ برتر دارد و مربیان 
بزرگی در این کشور کار می کنند. قطعا انگلیس در 

این دوره متفاوت تر از دوره های دیگر است.
فرکی با اشاره به سبک متفاوت فوتبال انگلیس 

توضیح داد، ســبک فوتبالمان خیلــی با فوتبال 
انگلیس جور شد. ما یک تجربه تقابل با اسکاتلند 
در جام جهانی ۷۸ را داریم. بازی کردن با سبک 
فوتبال انگلیسی سخت است. سبک فوتبالشان 
به نحوی است که تیم های آســیایی به مشکل 
می خورند. فوتبال آن ها فیزیکی و سرعتی است 
و به علت نوع بازی خوب، روی ارسال ها و ضربات 

ایستگاهی خطرناک هستند.
 آمریکا بهتر از نسل ۹8 خود است

این کارشــناس فوتبال در پاســخ به این سوال 
که اظهاراتی مبنی بر اینکه ایــران باید آمریکا را 
شکســت دهد، در میان برخی فوتبالی ها دیده 
می شود، گفت: اینکه باید ببریم یک بحث است 
ولی به صورت عملی یک بحث دیگر است. آمریکا 
نسبت به تیم ۹۸ باتجربه تر شــده و بازیکنانی را 
در تیم خود دارد کــه در انگلیس بازی می کنند. 
مطمئنا شرایطی که در این دوره دارند با دوره های 
قبل متفاوت اســت. فکر می کنم ما هم تیم ملی 
خوبی داریم. البته به نظرم تیم ملی ۹۸ بهتر از تیم 

ملی فعلی است.
 تیم ملی ۹8 ما بهتر از نسل فعلی

 ایران است

او درباره اینکه بر چــه مبنایی چنین نظری دارد 
در حالی که کارشناســان مختلفی معتقدند تیم 
فعلی نسل طایی ایران است، اظهار کرد: تک تک 
بازیکنان امروزی را کنــار بازیکنان ۹۸ بگذارید. 
خودتان تفاوت ها را متوجه می شــوید. شاید در 
دو، سه پســت نســبت به ۹۸ بازیکنان بهتری 

داشتیم باشیم.
بازیکنانی مانند طارمی و امیری یا دروازه بان های 
ما مطمئن هستند اما در مقایسه با بقیه بازیکنان 

مانند مهدوی کیا، خداداد عزیــزی، علی دایی، 
احمد عابدزاده و ... نمی توان گفت که نسل فعلی 
بهتر است. کاما مشخص می شــود و می توانید 
نظرخواهی کنید که من مطمئنم نسل ۹۸ بهتر 
اســت. الان هم بازیکنان ما یک مقــدار بهتر از 
دوره های قبل شــده اند و تجربــه خوبی از جام 
جهانی دارند. در مجمــوع این آمریکا و این ایران 

متفاوت از نسل های ۹۸ خود هستند.
 آمادگی بازیکنان

 برای جام جهانی مهم است
فرکی درباره شرایط آماده سازی تیم ملی و کمبود 
بازی های تدارکاتی بــزرگ در ادوار مختلف جام 
جهانی گفت: اگر بازی تدارکاتی بزرگ هم داشته 

باشیم، بخشی از آماده ســازی است که می تواند 
شــرایط را بهتر کند. اگر بازی هم خوب باشد در 
یک بخشــی به ما کمک می کند. الان مشکل ما 
صرفا این نیست که بازی تدارکاتی خوبی داشته 
باشــیم بلکه باید اردوی خوبی داشــته باشیم. 
بازیکنان ما در شرایط خوبی باشند. ما در ۲۰۰۶ با 
بدشانسی مواجه بودیم و هاشمیان و علی کریمی 
مصدوم بودند. چند بازیکن دچار مشــکل و کمر 

درد بودند.
او ادامه داد: باید ببینیم تا آن موقع چه اتفاقی رخ 
خواهد داد. مشکلی که در ۲۰۰۶ داشتیم این بود 
که تیم های مطرح با ما بــازی نمی کردند. اگر با 
کرواسی هم بازی کردیم به خاطر ارتباط برانکو 
بود. با همه مشکات دو، سه بازی تدارکاتی خوب 
انجام دادیم. مشکل بزرگ دیگر ما هم علی آبادی 
بود که سودای ریاست فدراسیون فوتبال را داشت.

دلیلی ندارد دنبال مربی خارجی
 دیگری باشیم

مربی سابق تیم ملی فوتبال ایران درباره اظهارات 
متفاوت درباره آینده همکاری با اســکوچیچ نیز 
اظهار کرد: به هر حال بارها و بارها نقطه نظراتم را 
درباره این سوال خیلی شفاف گفتم. در شرایطی 
آقای اسکوچیچ تیم ملی را قبول کرد که شرایط 
خیلی سختی بود. اسکوچیچ هم به هر حال آماده 
بود که تمام توانایی خود را برای تیم ملی بگذارد. 

ضمن اینکه تیم ملی خوبی داریم.
 اسکوچیچ هم این تیم را به جام جهانی برده است، 
به نظرم هیچ دلیلی نداریم که بخواهیم بگوییم او 
برای جام جهانی نباشد و به دنبال گزینه دیگری از 
نوع خارجی باشیم. واقعا درباره مربی تیم ملی در 

جام جهانی بحث ندارم.

فرکی: تیم ۹۸ بهتر از تیم ۲۰۲۲ است
گزارش

ایسنا

هفته بیست و پنجم لیگ یک فوتبال ایران؛
توقف بالانشینان به سود ملوان

در جریان رقابت های هفته بیست و پنجم لیگ یک فوتبال ایران، 
تیم فوتبال مس کرمان برابر آرمان گهر متوقف شد.

به گزارش ایسنا، هفته بیست و پنجم لیگ یک فوتبال ایران با دو 
دیدار پیگیری شد که مس کرمان رده دومی برابر آرمان گهر متوقف 

شد تا اختافش با ملوان صدرنشین به ۵ امتیاز برسد.
این دیدار که به میزبانی آرمان گهر برگزار شد، با تاخیر دو روزه ای 
نسبت به سایر دیدارهای این هفته لیگ یک برگزار شد که دلیل آن 

حضور مس کرمان و خیبر در جام حذفی بود.
همچنین استقال ماثانی، توانســت در خانه اش با نتیجه یک بر 
صفر خیبر را شکست داد. مصطفی کیانی تک گل استقال ماثانی 

را دقیقه ۳۳ به ثمر رساند.
در جدول رده بندی ملوان با ۵۶ امتیاز صدرنشــین اســت و مس 
کرمان با ۵۱ امتیاز در رده دوم است. آرمان گهر با با ۴۳ و خیبر با ۴۲ 

امتیاز در رده های سوم و چهارم قرار دارند. دبیر فدراسیون دوومیدانی می گوید عملکرد 
حسن تفتیان در مسابقات داخل سالن قهرمانی 
جهان توقع فدراسیون و جامعه دوومیدانی را 

برآورده نکرد.
به گزارش ایسنا، در حالی که حسن تفتیان پیش از مسابقات 
داخل سالن قهرمانی جهان در اردوی فرانسه حضور داشت و 
انتظار بر این بود که عملکرد خوبی از خود به نمایش بگذارد 
اما عملکرد خوبی نداشت و نتوانست به نیمه نهایی صعود کند. 
با این حال تفتیان با پشت سر گذاشتن این مسابقات در فکر 
بازی های آسیایی است و باید دید که تا  آن زمان چه برنامه ای 

را دنبال می کند.  
علی رضایی دبیر فدراســیون دوومیدانــی در مورد اردوی 
خارجی تفتیان قبل از مسابقات جهانی و نتایجی که کسب 
کرد به ایسنا گفت: فدراســیون برای اردوهای خارجی این 
دوســتان به میزان هزینه اردوهای داخلــی پرداخت کرده 
است و مابقی را از طریق اسپانســر یا هزینه شخصی تامین 
کرده اند. این موضوع به خودشان مربوط است اما فدراسیون 
هزینه های آنچنانی که جامعــه دوومیدانی تصور می کند را 

پرداخت نکرده است.
او در مورد عملکرد تفتیان در داخل سالن قهرمانی جهان که 
موفق به صعود از مرحله مقدماتی نشد، بیان کرد: آقای تفتیان 
عددی که مورد نظر خودش و ما بود را به دست نیاورده است. 
خودش راضی نبود و توقع ما هم برآورده نشــد. به هر حال 
ورزشکاری است که رکوردها و اعداد خوبی به دست آورده، 
در مسابقات داخل ســالن جهان پنجم شده و عملکردش با 
رکوردی که پیش از این ثبت کرده فاصله داشــت. بنابراین 

مورد تایید خودش،  جامعه دوومیدانی و فدراسیون نبود.
او افزود: قطعا این ورزشکار تاش می کند که بهترین نتیجه 
را برای خودش و  کشور به دست بیاورد. او در سطح آسیا تنها 
مدال بازی های آســیایی را ندارد و سعی می کند که آن را به 
دســت بیاورد. البته برای اعزام به بازی های آسیایی باید در 
مسابقات هدف فدراسیون شرکت کند و حدنصاب های لازم 

را به دست بیاورد.
رضایی در مورد وضعیت احســان حدادی هــم بیان کرد: 
دو اردوی یک ماهه قبل از عید در کیش داشــت. او هم در 
مسابقات هدف فدراسیون شرکت می کند و از نظر سامت 
و آمادگی جسمانی شــرایط خیلی بهتری نسبت به گذشته 
دارد اما باید تمام این مســائل با حضور در مســابقات هدف 

فدراسیون ثابت شود.

دبیر فدراسیون دوومیدانی:
تفتیان توقع جامعه دوومیدانی 

را برآورده نکرد

خبر

خبر

همه ما می دانیم که انگلیس یک تیم متحول شده است و بازیکنان بزرگی در لیگ برتر دارد و 
مربیان بزرگی در این کشور کار می کنند.

 قطعا انگلیس در این دوره متفاوت تر از دوره های دیگر است.
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کاغذ ورزش

افقی
 1 - حق الشرب - کمربند طبی، شکم 
بند طبی - وسیله بازی2 - ایتالیای 
باستان -  امپراطوری های  از  قدیم، 
 - رایحه3   - فارس  تاریخی  آثار  از 
عر وارونه - حماسی - دارای رنگ، 
بی  پایی كه  و  دست   - رنگارنگ4 
علامت  لاتین،  هنوز   - باشند  حركت 
 - اسرار5  محرم   - جعلی  مصدر 
خداحافظی   - دردآور  دردناك، 
بیگانه، ثروتمند - ضمیر غائب، وی، 

سخن   - مفرد  شخص  سوم  ضمیر 
وزیر   - ها  لهجه  از   - پرده6  بی 
اردشیر بابكان - ندا دهنده7 - مورد 
ادریس  پدر   - دریا  الهه   - بدگمانی 
بیهوش   - ستیز  و  جنگ   -  8 نبی 
- كجاست؟  وراثت  عامل   - شدن9 
 - مفقود10  ناپیدا،   - تازی  مرد   -
 - امید  نا   - ناچیز  رطوبت  رطوبت، 
11 - تیم فوتبال اشتروم  میان تهی 
گراتس در این شهر قرار دارد - بی 
بازی،  در  زدنی  کشیدن،   - خبر 
گریزحیوان،   - نزاع12  و  کشمکش 

شهر  دفاع،  بی  شهر  ایتالیا،  مرکز 
نفی  موسیقی،  ششم  نت   - فراری 
توان،  نیرو،   - چیزی  درون  عرب، 
شمارش  واحد  شماره،   - توانایی 
نوعی   - خانمها  پوش  - سر  قلم13 
یازده14 - سوپ  نان - هزارو صدو 
ایرانی -  وطنی، غذای نذری، غذای 
 - آبستن  زن  میل  بارداری،  هوس 
شهر، راهنمای جاده، آگاه به امور15 
المللی  بین  کمیته  سابق  رییس   -

دلداده عاشق،   - المپیک 

عمودی
لب كلفت - شن  برقی -  مته   - 1
از   - ای2  رایانه  موش   - وارونه 
خشمگین،   - اسلام  صدر  شهدای 
آغوش،   - بندگی3   - خوی  بد 
پیامبری،  نام   - خشكی  میوه، 
رشته کوهی در پاکستان - بی اسم 
 - سایه   - بزرگ  مار   - نشان4  و 
درون  درشت،  مروارید  ورود،  محل 
نمازهای  از  واپسین،  نماز   - صدف 
بخش    - عهد  هم   - پنجگانه5 
لاتین،  هنوز   -  6 مادگی گل  بالای 
باشگاه  از   - جعلی  مصدر  علامت 
های  جام  در  پرتغال  معتبر  های 
تعجب  تعجب،  حرف   - اروپائی 
روی  - كنده كاری  زنانه، گشوده7 
نفرسوم  مدال  جنس   - چوب 
مس  از  آلیاژی  ورزشی،  مسابقات 
خاک  سفالگری،  خاک   - قلع  و 
سرخ، خاک عهد عتیق - عداوت8 
وسیله كشاورزی،   - ته  بی  - گام 
یكی  درویدن،  ابزار  درو كن،  گندم 

از انواع سیستم عامل ها - عقل - 
متاع، رخت و متاع، رخت9 - واحد 
جنوب  در  شهری   - شتر  شمارش 
تهمت   - وفا10  بی   - ایران  غربی 
از   - الیوت11  جورج  از  اثری   -

نشین،  بالا  عضو   - یونانی  حروف 
راز - زوج، گاو زراعت كننده - حرف 
نداری، كلام فقدان12 - نوعی خرما 
حرف   - گورکی  ماکسیم  آثار  از   -
آخر  نخستین، هزار عرب13 - رمق 

کاغذ   - گرفتن14  خو   - نشانه   -
اصفر    - ای  رایانه  شبكه  کاهی، 
 - مرغ  - كاكل  منفصل15  سوا،   -
اوستا  نام   - مكر  نیرنگ،  و  خدعه 

معاصر شاعر 
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محمدی: باشگاه ها با تیم ملی امید 
تعامل داشته باشند

مدیر تیم ملی امید می گوید نمی خواهد به باشگاه ها لطمه ای وارد 
شود اما بین تیم ملی و تیم های لیگ برتری باید تعامل وجود داشته 
باشد. به گزارش ایســنا، محمد محمدی پس از دیدار دوستانه و 
شکست ۲ بر یک تیم ملی امید مقابل گل گهر اظهار کرد: با این که 
در این بازی نتیجه نگرفتیم اما بازی فنی بسیار خوبی بود و جا دارد 
از دکتر سجادی و آقای مددی تشکر کنم که هماهنگی های لازم را 
انجام دادند تا امروز برویم و در زمین شماره یک آزادی بازی کنیم. 
ما به این بازی ها نیاز داریم و بازیکنان ما باید بازی کنند و بیرون از 

ایران هم با هم  سن های خودشان مسابقه دهند.
او ادامه داد: ما نیاز به زمان داریم و امیدوارم حمایت ها ادامه دار باشد 
تا بتوانیم بعد از ســال ها به المپیک راه پیدا کنیم. برای بازی های 
دوستانه فدراسیون دارد نامه نگاری های لازم را انجام می دهد. ما در 
بحث قراردادها مشکاتی داشتیم و زمان را از دست دادیم اما خدا 
را شکر اکنون داریم کارهای لازم را انجام می دهیم. نامه نگاری ها 
انجام شده و امیدوارم بتوانیم در ترکیه یک بازی دوستانه با یک تیم 

درجه یک باشگاهی این کشور برگزار کنیم.
محمدی درباره لغو این دیدار دوستانه و تصمیم مجدد برای برگزاری 
آن بیان کرد: از روز اول اردو آقای مهــدوی کیا برنامه داده بود که 
در آخرین روز اردو یک دیدار دوســتانه داشــته باشیم. شرایط را 
مسئولان ورزشــگاه باید فراهم می کردند و به دلیل این که قبل از 
ساعت ۸ نمی توانســتیم بازی کنیم بازی لغو شد اما با کمک آقای 
سجادی و مددی بازی در بهترین شــرایط برگزار شد. ناراحتی در 

این خصوص وجود ندارد.
او در رابطه تداخــل دیدارهای نهایی تیم ملی بــا بازی های لیگ 
برتر گفت: باید تعامل بین باشگاه ها و تیم ملی وجود داشته باشد 
و بازیکنان در اختیارمان قرار بگیرند. متاسفانه لیگ ۷ خرداد تمام 
می شود و ۱۱ خرداد بازی های ما تمام می شود. این کارمان را سخت 
می کند. باید با آقای مهدوی کیا صحبت کنیم و بازیکنان تیم هایی 
که در خطر سقوط هستند را با تعامل به تیم ملی بیاوریم. همه سرباز 
تیم ملی هســتند اما نمی خواهیم به باشگاه ها لطمه ای وارد شود. 

تمام هم و غم ما موفقیت تیم ملی است.
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معاون بین الملل قوه قضائیــه گفت: ارائه 
گزارش های حقوق بشری از سوی آمریکا، 

اقدامی ریاکارانه و انحرافی است.
بــه گــزارش ایســنا بــه نقــل از پایگاه 
اطاع رســانی ستاد حقوق بشــر، کاظم 
غریب آبادی، معاون امــور بین الملل قوه 
قضائیه و دبیر ستاد حقوق بشر جمهوری 
اسامی ایران، در واکنش به انتشار گزارش 
سالانه حقوق بشر در کشورهای مختلف، 
از جمله ایران، در ســال ۲۰۲۱ از ســوی 
آمریکا گفت: کشوری که بزرگترین ناقض 
حقوق بشر هم مردم خود و هم ملت های 
دیگر در ســطح جهانی اســت، صاحیت 
اظهارنظر در مورد وضعیت حقوق بشر در 
سایر کشورها را ندارد. غریب آبادی ضمن 
ریاکارانه خواندن این اقــدام آمریکا، ارائه 
گزارشات سالانه حقوق بشــری از سوی 
این کشور را با هدف ایجاد انحراف از توجه 
جامعه جهانی به نقض های فاحش حقوق 
بشر از سوی آمریکا و همچنین الگوسازی 
دروغین از خود در حوزه حقوق بشر خواند.

دبیر ستاد حقوق بشــر ضمن رد محتوای 
مربوط به ایران در این گزارش، از وضعیت 
حقوق بشــر در آمریکا ابــراز نگرانی کرد 
و گفت: در ســال ۲۰۲۱ جامعــه آمریکا 
همچنان از تبعیض نــژادی و بی عدالتی 
رنج برد، پناهجویان و مهاجران در معرض 
خشونت و آزارهای گسترده قرار داشتند، 
اســتفاده از زور و تحریم هــای ظالمانه و 
غیر انســانی یکجانبه علیه برخی کشورها 
شاخص بارز سیاست خارجی آمریکا بود، 
رفتارهای خشــونت آمیز پلیــس با مردم 
ادامه داشت و حتی گسترش یافت، حقوق 
زندانیان بیشتر از قبل نقض گردید، تعداد 
بی خانمان ها بیشتر شــد، حق سامت و 
بهداشــت مردم به خاطر سوء مدیریت در 
قضیه کرونا در معرض خطــر جدی قرار 
گرفت، اعتبار نظام قضایی آمریکا کاهش 
یافت، همچنانکه اعتمــاد جامعه جهانی 
به دموکراســی آمریکایی نیز رو به کاهش 

جدی است.

رشیدی کوچی: باید با 
تقویت دیپلماسی برای حل 
معضل ریزگردها اقدام کرد

یک عضو کمیسیون امور داخلی کشور 
و شوراها در مجلس، تاکید کرد: اساسا 
منشــاء معضل ریزگردها خشکســالی 
اســت که در کشــور عراق بــه دنبال 
احداث سد در ترکیه رقم خورده و لازم 
است که با تقویت دیپلماسی برای حل 

این مشکل گام جدی برداشت.
جــال رشــیدی کوچــی در گفت و 
گو بــا ایســنا، بــا تاکید بــر ضرورت 
تقویت دیپلماســی به منظــور مقابله 
بــا ریزگردها، بیان کــرد: این موضوع 
ثابت شده که منشــاء عمده ریزگردها 
به کشورهای همســایه به ویژه کشور 
عراق بر می گــردد که دلایل متعددی 
نیز دارد؛ یکی از این دلایل ساخت سد 
در ترکیه اســت که باعث کاهش حجم 
آب ورودی به رودخانــه دجله و فرات 
به عنــوان دو رودخانه بــزرگ عراق 

شده است.
او در ادامه اظهار کــرد: کاهش حجم 
آب ورودی به ایــن دو رودخانه بزرگ 
در عراق منجر به خشــک شدن تالاب 
ها و گســترده تر شــدن خشکســالی 
شده اســت. این موضوع می طلبد که 
کشــورهایی که از ایــن موضوع دچار 
ضرر و زیان شــده اند نظیر کشــور ما 
و کشــور عراق بنشــینند و با تقویت 
دیپلماســی چاره ای برای این موضوع 
بیندیشــند. نماینده مردم مرودشــت 
در مجلس شــورای اســامی، تصریح 
کرد: اینکه یک کشور آب را برای خود 
تصاحب کــرده و به کشــورهای دیگر 
ندهد قطعا درســت نیست، لازم است 
که در این زمینه از طریق دیپلماســی 
وارد شــد. باید حل این معضــل را با 
گفت و گو و توافق پیش برد. در خیلی 
از نقاط دیگر نیز این مســائل از طریق 

دیپلماسی حل و فصل شده است.
رشــیدی کوچی تاکید کــرد: باید به 
این موضوع عنایت داشــت که آب به 
عنوان یک نیاز اساســی در سال های 
آینده می تواند موضوعی برای مناقشه 
باشــد و در خیلی از مقــالات به حوزه 
جنگ بر سر آب در آینده ای نه چندان 
دور تاکید دارنــد. به نظر بنــده بهتر 
است قبل از اینکه به آن مرحله برسیم 
از طریــق گفت وگو باید مشــکات را 
حل و فصل کنیم. اساســا منشــاء این 
ریزگردهــا خشکســالی اســت که در 
کشور عراق رقم خورده و دولت باید به 

این موضوع توجه جدی داشته باشد.

رئیس جمهور، چهار سال تورم ۴۰ 
درصد را عامل اصلی گرانی ها دانست 
و با اشاره به اقدامات دولت برای مهار 
نی گفت: موفقیت دولت  تورم و گرا
این است که ظرف هشت ماه توانسته 
تا حدّی جلوی سیل تورمی گذشته را 
بگیرد و نرخ رشد تورم مهار شده و در 
ماه های آتی کمتر و کمتر خواهد شد.
هیم رئیسی« در  برا آیت الله »سید ا
ن در پاسخ  ر هنرمندا حاشیه دیدا
نا در خصوص  یر ر ا ل خبرنگا به سوا
ر  چها ینکه  ا بیان  با  نی ها  ا گر علت 
سال تورم بالای ۴۰ درصد و رشد 
اقتصادی نزدیک به صفر، علت اصلی 
نی هاست، گفت: نرخ رشد تورم  گرا
مهار شده و در ماه های آتی کمتر و 

کمتر خواهد شد.
رد  ینکه کسی حق ندا و با تأکید بر ا ا
ی  برا موجود  ساختاری  تورم  ز  ا
گروهی  یا  شخصی  غراض  ا مین  تا
فزود: دولت هم  ده کند، ا ستفا سوا
سیاست های پولی مالی را اصاح، و 

هم با گران فروشی مبارزه می کند.
اسب  ر  مها دستور   ، جمهور رئیس 
سرکش تورم را برنامه اصلی معیشتی 
دولت در ۸ ماه گذشته عنوان کرد و 
ادامه داد: چهار سال تورم بالای ۴۰ 
درصد و رشدهای اقتصادی منفی یا 
نزدیک به صفر، به قدرت خرید مردم 
به ویژه قشرهای ضعیف آسیب های 

جدی زده است؛ بنابراین فوری ترین 
دستور کار دولت به جلوگیری از سیل 
تورم و تاش برای بهبود قدرت خرید 

خانوار اختصاص پیدا کرد.
ذ  تخا ا  : فزود ا ئیسی  ر آیت الله 
ین  لی در ا تصمیمات مهم پولی و ما
مدت موجب شد که نرخ تورم دوازده 
ماهه از حدود ۶۰ درصد در شهریور 
۱۴۰۰ به ۴۶ درصد در اسفند ۱۴۰۰ 
رسیده؛ یعنی بیش از ۱۳ واحد درصد 
ینکه  و با بیان ا شته است ا کاهش دا
نجام شده توسط دولت به  مات ا قدا ا
ین مدت  ین معنی نیست که در ا ا
یش  فزا ا خدمات  و  کالاها  قیمت 
شته است، تصریح کرد: موفقیت  ندا
ه  ین است که ظرف هشت ما دولت ا
نسته تا حدّی جلوی سیل تورمی  توا

گذشته را بگیرد.
رئیس جمهور با تأکید بر اینکه هنوز 
بی آن به طور کامل  سیل تورم و خرا
متوقف نشده است، افزود: ما در دولت 
نیم  ا دیم که می تو سیزدهم نشان دا
سرعت تورم را کم و در ماه های آینده 
نیز ان شاءالله کمتر و کمتر کنیم تا به 
ند از زیر آوار  تدریج اقتصاد ملی بتوا

تورمی کمر راست کند.
لبته در  : ا د مه دا دا آیت الله رئیسی ا
ن علت ساختاری  ر تورم به عنوا کنا
ده ها نیز  ستفا ا ، بعضی سوء نی ها ا گر
ه های  ساً دستگا سا رد که ا وجود دا

نظارتی دولت موظف به جلوگیری از 
این سوءاستفاده ها هستند. 

با  برخورد  لزوم  و  ا
مه  نا بر ا  ر ده کنندگان  ستفا ا سوء
ن و خاطر نشان  جدی دولت عنوا
ی به  قبت شود عده ا ید مرا : با کرد
ساختاری،  تورم  ین  ا وجود  نه  بها
برای تأمین منافع و اغراض نامشروع 
تر  شخصی یا گروهی، قیمت ها را فرا
به مردم  قتصادی  ا قعیت های  ا و ز  ا
بخش های  وظیفه  و  نکنند  تحمیل 
نظارتی در اینجا آن است که مراقبت 

کنند تا در حق مردم اجحاف نشود.
تاش  به  ه  ر شا ا با  جمهور  رئیس  
جلوگیری  برای  رتی  نظا نهادهای 
کنون  ، گفت: تا یش قیمت ها فزا ز ا ا
ین  رتی در ا مات نهادهای نظا قدا ا
ین  ا و  بوده  نتیجه بخش  عرصه 
نسته  ا تو ردی  موا در  مات  قدا ا
دست های پشُت  پرده در ایجاد فشار 
گرانی به مردم را شناسایی و اقدامات 

مخرب آنها در بازار را خنثی کند.
آیت الله رئیسی همچنین تأکید کرد: 
دولت اقدامات مؤثر در هر دو بخش، 
یعنی تداوم اصاح سیاست های پولی 
ا  رزه با گران فروشی ر لی، و مبا - ما
هد  ءالله با جدیت پیگیری خوا ن شا ا
کرد تا بتوانیم فشار گرانی بر معیشت 
ا به تدریج کم و کمتر  مردم عزیز ر

. کنیم

سخنگوی وزارت امور خارجه آمریکا در یک 
کنفرانس خبری به سوالاتی درباره وضعیت 
مذاکرات وین و صحت برخی گزارش ها درباره 
آزادسازی پول های بلوکه شده ایران در بانک های 
خارجی به دلیل تحریم های واشنگتن، پاسخ داد.

به گزارش ایسنا به نقل از وبگاه وزارت امور خارجه 
آمریکا، ند پرایس سخنگوی وزارت امور خارجه 
آمریکا در یک کنفرانس خبری در پاسخ به سوالی 
مبنی بر این که چه اطاعات جدیدی از مذاکرات 
وین وجود دارد که مدتی پیش به دلایلی تا اطاع 
ثانوی متوقف شده است، آیا به زودی جلسه ای 
تشکیل خواهد شد یا نه، همچنین در پاسخ به 
این که آیا آمریکا پول های بلوکه شده ایران را 
آزاد کرده است و آیا در جریان است که هر یک 
از متحدان آمریکا مبالغی از پول های بلوکه شده 
ایران را آزاد کرده باشند، گفت:  تمامی تحریم های 
ما هنوز پابرجا هستند و پابرجا و فعال خواهند 
ماند، مادامی که بتوانیم به بازگشتی دوجانبه 
به پایبندی به برجام دست پیدا کنیم. شنیدن 
برخی گزارش هایی که صحت نداشته اند و به کلی 
نادرست هستند، تاسف بار بوده است، نه تنها  در 
زمینه مسئله تحریم ها یا لغو تحریم ها بلکه باید 
بگویم در زمینه این مسئله مربوطه و تلفیق آن با 
ادعاهایی غلط درباره توافقی در زمینه ]آزادی[ 

زندانیان.
پرایس ادامه داد: واقعیت این است که، متاسفانه 
ما هیچ خبری برای اعام کردن درباره یک 

گشایش ]در مذاکرات[ نداریم.
او با بیان این که هرگونه اطاعات مربوط به 
زندانیان ما که در ایران در زندان به سر می برند، 
مستقیما از سوی وزارت امور خارجه ارائه  خواهد 

شد،  اظهار کرد: ما در جریانیم که اطاعات 
همه  از  است.  پخش شده  زیادی  نادرست 
می خواهیم در زمینه این گزارش ها احتیاط کنند. 
اما الان آنچه مسلم است، این است که دو مسیر 
موازی در قبال ایران وجود دارد، یکی  در چارچوب 
مذاکرات وین برای بازگشتی دوجانبه به اجرایی 
شدن کامل برجام و دیگری آزادسازی تمام چهار 

شهروند آمریکایی که در ایران زندانی شده اند.
سخنگوی وزارت امور خارجه آمریکا همچنین 
بیان کرد: متاسفانه در این مرحله، هیچ یک از این 
مذاکرات به طور موفقیت آمیز به نتیجه نرسیده 
است. هرگونه گزارش خاف این، مثل همان 
موردی که اشاره کردید، گزارش ها درباره این 
که پول های ایران در حساب های مسدود شده 
در کشورهای طرف سوم]طرف سوم تحریم های 
آمریکا[ نادرست هستند، نه شرکای ما این پول ها 
را به ایران داده اند و نه آمریکا انتقال این پول های 

بلوکه شده را مجاز یا تایید کرده است.

او در پایان گفت: ما با نهایت فوریت به پیش برد این 
مذاکرات ادامه می دهیم. از ایران هم می خواهیم 
همین کار را بکند. از ایران می خواهیم بگذارد 
باقر و سیامک نمازی، عماد شرقی و مراد طاهباز 
که شهروندان آمریکا هستند به کشورشان و نزد 

عزیزانشان بازگردند.
به گزارش ایسنا، اظهارات پرایس درباره آزادسازی 
پول های بلوکه شده ایران در بانک های خارجی در 
پی این مطرح می شود که اخیرا اخباری درباره 
احتمال آزادسازی بخشی از پول های بلوکه شده 
ایران منتشر شده و گمانه زنی های رسانه ای 
حاکی از آن است که قرار است دارایی های ایران 
در کره جنوبی آزاد و به حساب بانک مرکزی ایران 

منتقل شود.
چند میلیارد دلار از پول های ایران در بانک های 
کره جنوبی بلوکه شده است و سئول می گوید به 
دلیل تحریم های آمریکا نمی تواند این پول را به 

ایران بازگرداند.

آمریکا: گزارش ها درباره آزادسازی پول های 
بلوکه شده ایران صحت ندارند

رئیسی: چهار سال تورم ۴۰ درصد
 عامل اصلی گرانی هاست

سعید خطیب زاده سخنگوی وزارت امور خارجه "تعرض بی شرمانه" 
صهیونیست ها در ماه مبارک رمضان به اماکن مقدس فلسطین و یورش 
به روزه داران و نمازگزاران در مسجدالاقصی را قویا محکوم و نسبت به 
"تداوم اقدامات وحشیانه و تروریستی اشغالگران در قدس و فلسطین 

اشغالی" هشدار داد.
به گزارش ایسنا، سخنگوی وزارت امور خارجه با اشاره به ضرب و جرح 
نمازگزاران فلسطینی به دست نظامیان اشغالگر اظهار داشت، جنایات 
صهیونیست ها علیه مردم مظلوم فلسطین حاکی از ضعف روزافزون این 
رژیم اشغالگر می باشد که برای سرپوش گذاشتن بر آن، توان پوشالی خود 
را در برابر عده ای نمازگزار بی دفاع را به نمایش می گذارد. خطیب زاده 
افزود، این جنایات که نقض آشکار حقوق بین الملل و حقوق بشر است، 
بیش از پیش نشان می دهد که خیانت برخی سران کشورهای اسامی در 
عادی سازی روابط با رژیم  جعلی صهیونیستی، به عادی سازی رفتارهای 
این رژیمِ ذاتا خون ریز و بحران آفرین نمی انجامد، بلکه برعکس، اقدامات 
ددمنشانه این رژیم در قبال فلسطینیان به دلیل پشت کردن برخی سران 
کشورهای اسامی و عربی به آرمان فلسطین افزایش یافته، تا حدی که 

شاهد خشونت افسار گسیخته این رژیم آپارتاید و نژاد پرست هستیم. 
 سخنگوی وزارت امور خارجه ضمن دعوت از دولت ها و سازمان های 
بین المللی به حمایت از مردم فلسطین و جلوگیری از تداوم جنایات 
صهیونیست ها در فلسطین، خواستار تحرک مردمی و ملت های مسلمان 

در حمایت از مسجد الاقصی شد.
خطیب زاده در پایان، پیامد اقدامات صهیونیست ها در قدس و فلسطین 
را متوجه این رژیم و حامیان منطقه ای و بین المللی آن دانست و خواستار 
واکنش صریح و فوری سازمان همکاری اسامی و کشورهای مسلمان در 

حمایت از مسجد الاقصی شد.

هشدار ایران به رژیم 
صهیونیستی در ارتباط با وقایع 

مسجدالاقصی

دبیر ستاد حقوق بشر:  ارائه 
گزارش های حقوق بشری 

از سوی آمریکا، اقدامی 
ریاکارانه و انحرافی است

رنا
: ای

س
عک

نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس گفت:اباغیه اخیر رهبر 
انقاب در راستای عملیاتی شدن ماموریت های رفاه و ایجاد عدالت 
در کشور است. علی بابایی کارنامی نایب رئیس کمیسیون اجتماعی 
مجلس شورای اسامی در گفت وگو با خبرنگار پارلمانی خبرگزاری 
تسنیم، با اشاره به اباغ سیاست های کلی تامین اجتماعی از سوی 
رهبر انقاب، گفت: این اباغیه اخیر رهبر انقاب در راستای عملیاتی 

شدن ماموریت های رفاه و ایجاد عدالت در کشور است.
او با بیان اینکه این اباغیه باب جدیدی را برای مجلس و دولت باز کرده 
است، ادامه داد: با اباغ سیاست های کلی تامین اجتماعی وظیفه وزارت 
کار مضاعف شده است که مجلس نیز هم از نظر شان نظارتی و هم از  
نظر قانون گذاری برای تحقق این سیاست ها ورود جدی خواهد داشت.

نماینده ساری با اعام اینکه در مجلس بر اساس تکلیفی که رهبر 
انقاب به کمیسیون اجتماعی به عنوان کمیسیون تخصصی محول 
کرده است از نظر قانون گذاری هر اقدامی لازم باشد انجام خواهیم داد.

ابلاغ سیاست های کلی تامین اجتماعی
 در جهت ایجاد رفاه و عدالت در کشور است

رئیـس مجمع تشـخیص مصلحت نظـام بـا انتقاد از 
برخـی اظهارات مبنی بـر طولانی شـدن روند اظهار 
نظـر هیـات عالـی نظارت بـر اجـرای سیاسـت های 
کلـی نظـام و همچنیـن موضـوع نظـر ایـن هیئـت 
درباره مصوبه مربوط بـه واردات خـودرو، بر اهمیت 
جایـگاه و شـان هیـات عالـی نظـارت طبـق بنـد 
۲ اصـل ۱۱۰ قانـون اساسـی و تفویـض اختیـار بـه 
این هیـات از سـوی رهبـر معظـم انقاب اسـامی، 

تاکیـد کرد.
بـه گـزارش ایسـنا، بـه نقـل از مجمـع تشـخیص 
مصلحـت نظـام، آیـت الله آملـی لاریجانـی در 
نخسـتین جلسـه مجمع تشـخیص مصلحـت نظام 
در سـال جدیـد کـه بـا حضـور روسـای قـوا، دبیر و 
اکثریـت اعضای مجمـع برگزار شـد، ضمـن آرزوی 
بهـره منـدی همـه مومنـان از فضایـل و بـرکات 
مـاه مبـارک رمضـان بویـژه لیالـی نورانـی قـدر، به 
بیـان نکاتـی دربـاره برخـی اظهارنظرهـا پیرامـون 
وظایـف مجمـع تشـخیص مصلحـت نظـام و هیات 
عالـی نظـارت بـر اجـرای سیاسـتهای کلـی نظـام 
پرداخت و تصریـح کـرد: متاسـفانه اظهاراتی مبنی 
بـر تاخیر چهـار ماهه هیـات عالی نظارت بـر اجرای 
سیاسـتهای کلی نظام در اظهارنظر نسـبت به طرح 
تسـهیل صدور مجوزهای کسـب و کار مطرح شـده 

اسـت کـه بـه هیچ وجـه صحـت نـدارد.
رئیـس مجمع تشـخیص مصلحـت نظام ادامـه داد: 
هیـات عالـی نظـارت بـر اجـرای سیاسـتهای کلی 
نظام پـس از ارجـاع مصوبه مجلـس، ایـن مصوبه را 
با ذکر چهـار ایـراد در کوتاهتریـن زمان به شـورای 
نگهبـان ارسـال کـرد. در ۱۰بهمـن۱۴۰۰، مجلس 
مصوبـه دیگـری را کـه متضمـن اصاحاتـی بـوده 
به تصویـب رسـاند. این مصوبـه، ۱۸ بهمن از سـوی 
ریاسـت مجلس به شـورای نگهبـان ارجاع شـد. در 
حالیکـه هیـات عالـی نظـارت، ۲روز پـس از مصوبه 
مجلـس یعنـی در تاریـخ ۱۲بهمن تشـکیل جلسـه 
داد و نظـر هیـات، ۱۹بهمـن بـه شـورای نگهبـان 
ارسـال شـد کـه در واقـع هیـات عالـی نظـارت، در 
کوتاه ترین زمـان، در خصـوص این طـرح نظر خود 

را ارائـه کرده اسـت.
آملی لاریجانی با گایه نسـبت بـه اظهارنظر در این 
زمینه بدون اسـتعام از دبیرخانه مجمع تشـخیص 
مصلحت نظـام برای اطـاع از روند بررسـی مصوبه، 
از صداوسـیما نیز بخاطر نـوع اطاع رسـانی در این 
زمینـه و برجسـته سـازی یـک اظهارنظر نادرسـت 
یعنی ماندن مصوبـه مجلس در هیـات عالی نظارت 
بـه مـدت چهارمـاه، انتقـاد کـرد و خواسـتار اصاح 

چنیـن رویه هایی شـد.
رئیـس مجمـع تشـخیص مصلحـت نظـام در ادامه 
بـا اشـاره بـه مـوج هجمـه هـا بـه مجمـع و هیـات 
عالی نظارت در خصـوص مصوبه مربوط بـه واردات 
خـودرو، خاطرنشـان کـرد: در این بحث، بـه مجمع 
تشـخیص مصلحـت نظـام، هیـات عالـی نظـارت و 
برخی اشـخاص بـا ایراد نسـبتهای نـاروا، جفا شـد.
آملـی لاریجانـی افـزود: ممکـن اسـت برخـی 
نمایندگان، کارشناسـان یا افـراد مختلف با محتوای 
مصوبـات مجمـع یـا هیـات عالـی نظـارت، مخالف 
باشـند یـا انتقـادی داشـته باشـند. قطعـا مخالفت 
با ماهیـت مصوبـات، هیـچ ایـرادی نـدارد و موجب 
پویایـی مصوبات و رفـع برخـی اشـکالات احتمالی 
خواهد شـد اما اینکـه بخاطـر مخالفت با یـک نظر، 
اصـل جایـگاه قانونی هیـات عالی نظارت و سـاختار 
آن را زیـر سـوال ببرنـد و تعابیـر نادرسـتی ماننـد 
»شـورای نگهبان دوم« یا »مجلس سـنا« درباره آن 

بـه کار برند، جـای تعجـب و تاسـف دارد.
او بـا بیـان اینکـه هیـات عالـی نظـارت بـر اجـرای 
سیاسـتهای کلـی نظـام بـر اسـاس تصریـح بنـد 
۲ اصـل ۱۱۰قانـون اساسـی از سـوی مقـام معظـم 
رهبری مسـئولیت نظارت بـر اجرای سیاسـت های 
کلـی را بـر عهـده دارد، بـه تاریخچـه فعالیـت ایـن 
هیـات و فرمایـش رهبر معظـم انقـاب در خصوص 
آن اشـاره کرد و یادآور شـد: قانون اساسـی، نظارت 
بر اجرای سیاسـتهای کلی نظام و حتـی تصویب آن 
را با قیـد امـکان تفویـض، از اختیارات و مسـئولیت 
هـای مقـام معظـم رهبری دانسـته اسـت و ایشـان 
نیـز از سـال ها قبـل، وظیفـه نظـارت را بـه مجمـع 
تشـخیص مصلحـت نظام سـپرده انـد و چند سـال 
بعد نیـز وظیفـه نظـارت را به جمـع محدودتـری از 
مجمع که هیات عالی نظارت اسـت، محـول کردند. 

طبـق فرمایش صریح ایشـان، مصوبات هیـات عالی 
نظـارت بـر اجـرای سیاسـتهای کلـی نظـام درباره 
مصوبات مجلـس از حیث انطبـاق با سیاسـت ها، به 
شـورای نگهبان ارسـال می شـود و شـورای محترم 
نگهبـان نیـز بـر مبنـای اشـکالات مطـرح شـده از 
سـوی هیات عالی نظارت، مغایرت مصوبـه با بند دو 

اصـل۱۱۰ قانـون اساسـی اعـام مـی کند.
رئیـس مجمـع تشـخیص مصلحـت نظـام، بـا بیان 
اینکـه سیاسـت های کلـی نظـام نـه فقـط بـرای 
مجلـس بلکه بـرای همـه دسـتگاهها و نهادهـا لازم 
الاتباع اسـت، اظهـار کـرد: راس امور بـودن مجلس 
به معنـای خـاص آن را کـه فرمایـش حضـرت امام 
)ره( و مسـتفاد از روح قانـون اساسـی اسـت، بـه 
هیـچ عنـوان مـورد تردید قـرار نمـی دهیم امـا این 
راس الامور بـودن را بایـد در جغرافیای کلـی قانون 
اساسـی ماحظه کرد و نمـی تواند به معنایی باشـد 
که حتی انجـام وظایـف رهبـر معظم انقـاب را هم 

شـامل شـود.
آملـی لاریجانـی بـا تاکیـد بـر لـزوم خـودداری از 
تضعیـف نهادهـا و سـاختارهای قانونی کشـور نظیر 
هیـات عالـی نظـارت بـر سیاسـتهای کلـی نظـام، 
انتسـاب برخـی اتهامـات نـاروا بـه اعضـای مجمـع 

مبنـی بر همدسـتی بـا مافیای خـودرو یـا همکاری 
با واسـطه ها بدلیل اظهارنظر کارشناسـی و فنی در 
خصوص یـک مصوبه را مذموم و تاسـف بـار خواند و 
اظهار داشـت: مخالفـت هیات عالی نظـارت، مبتنی 
بـر مبانی اسـت کـه ان شـاء الله در جلسـات مجمع 
تشـخیص در مورد مصوبه اصـراری مجلس بیشـتر 
روشـن خواهد شـد و چه بسـا برخـی از کسـانی که 
از مخالفـان نظـر مجلـس هسـتند نسـبت بـه اصل 
واردات خودرو ایرادی نداشـته باشـند و اشکال آنان 

بر سـر نحـوه تجویز آن باشـد.
در ایـن جلسـه در خصـوص موضـوع مربـوط بـه 
واردات خـودرو در طـرح سـاماندهی صنعت خودرو 
کـه بـر اسـاس نظـر هیـات عالـی نظـارت، مـورد 
مخالفت شـورای نگهبان واقع شـده بـود و به عنوان 
یک موضـوع اختافـی به مجمـع تشـخیص ارجاع 
شـده بود، بحـث و مذاکـره صـورت گرفـت و برخی 
اعضـای مجمـع و همچنیـن وزیـر صنعـت، معـدن 
و تجـارت و رئیـس بانـک مرکـزی نیـز بـه عنـوان 
نماینـدگان دولـت و رئیـس کمیسـیون صنایـع 
مجلس بـه بیـان نقطه نظـرات خـود در ایـن زمینه 
پرداختنـد کـه ادامـه بحـث و تصمیـم گیـری بـه 

جلسـه بعـدی مجمـع موکـول شـود.

در ماجرای مصوبه واردات خودرو، به مجمع، هیات عالی 
نظارت و اشخاص جفا شد

گزارش
ایسنا

سنا
: ای

س
عک

مشاور رئیس دولت امارات تاکید کرد که کشورش 
به دنبال حل اختافات با ایران است.

نور  لعین الاخباریه، ا ز ا یسنا به نقل ا به گزارش ا
مور  ا در  رات  ما ا دولت  رئیس  ور  مشا قرقاش، 
نی گفت که کشورش  تیک در یک سخنرا دیپلما
همواره برای حل اختافات خود با ایران از طریق 
راه حل سیاسی و دیپلماتیک و پایان دادن به این 

اختافات تاش می کند.
او تاکید کرد: امارات خواهان روابط با ایران، ترکیه 

و کشورهای عربی است.
قرقاش گفت که امارات دائما برای ایجاد پل های 
ین  رتباطی با همه همسایگان تاش می کند و ا ا

ز  کشور منبع آسیب و ضرر برای هیچ کشوری ا
جمله ایران نخواهد بود.

مشاور رئیس دولت امارات همچنین تاکید کرد که 
لمللی بوجود آمده  همه  با توجه به تغییرات بین ا
کشورها مسئولیت مشترکی نسبت به ثبات منطقه 
ای و شکوفایی آن دارند و ما نیازمند نشست های 
منطقه ای بیشتر برای همکاری و گفت وگو میان 

کشورهای منطقه از جمله ترکیه و ایران هستیم.
ید  ا خیرا شیخ عبدالله بن ز ، ا یسنا رش ا به گزا
رات در گفت وگوی  ما رجه ا یر خا آل نهیان، وز
رجه  خا یر  وز للهیان،  میرعبدا ا با حسین  تلفنی 
ره به  شا ه رمضان، با ا کشورمان ضمن تبریک ما

بط فی  ا و فع مشترک دو کشور در توسعه ر منا
هان بررسی  بین در عرصه های مختلف، خوا ما

فرصت های همکاری مشترک شد.
مارات در مورد شرایط جدید  وزیر امور خارجه ا
خیر شاهد  منطقه نیز گفت که طی هفته های ا
ر رئیس  یط در منطقه هستیم و دیدا بهبود شرا
مارات و برقراری آتش بس  ز ا جمهور بشار اسد ا
هم  موقت در یمن فرصتی برای همه طرفها فرا
کرده است تا از آن برای توسعه و پیشرفت و پرهیز 

از افزایش تنش بهره برداری نمایند.
وزیر امور خارجه امارات در این گفتگو تاکید کرد: 
امارات متحده عربی به هیچ طرفی اجازه اقدامات 
ز خاک خود علیه  میز ا نه یا تحریک آ ا ر بکا ا خر

کشورهای همسایه امارات را نخواهد داد.

امارات: خواهان حل اختلافات با ایران هستیم

ین  معه به ا یک فعال سیاسی اصاح طلب گفت: جا
نتیجه رسیده است که احزاب آنگونه که باید در زندگی 
رند، بنابراین شور و شوقی به فعالیت  آنها تاثیری ندا

حزبی ندارند.
ینکه  ، با بیان ا یسنا جال جالی زاده در گفت وگو با ا
ید در  مه عملکرد گذشته اصاحات با نا ر زنگری کا با
ین  : تا ا ر کرد ظها ر بگیرد، ا ا ین جریان قر لویت ا و ا
نجام نشده و اصاحات نقاط ضعف و قوت  بازنگری ا
هد  ینده موفقیتی نخوا یی نکند، در آ ا شناسا خود ر

داشت.

او ادامه داد: اصاح طلبان باید بررسی کنند که در چه 
مقاطعی موفق و در چه مقاطعی ناموفق بوده و دلایل 

موفقیت و شکست های خود را شناسایی کنند.
ا مردم نسبت به  ید تحلیل کنند که چر ز سویی با  ا
اصاحات سرخورده و ناامید شده اند و راهکاری هایی 

برای حل مشکات کشور و جذب مردم ارائه کنند.
ین نتیجه رسیده  معه به ا ل حاضر جا لبته در حا  ا
نها  آ ندگی  ز در  ید  با که  نه  نگو آ ب  حزا ا که  ست  ا
لیت  ین شور و شوقی به فعا ا بر ند، بنا ر ثیری ندا تا

حزبی ندارند.

جلالی زاده: 
جامعه شور و شوقی به فعالیت حزبی ندارد

رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام:
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ما را دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

حشره  خور خانگی

دارد.  بزرگ تری  جثه  ایران  حشره خورهای  سایر  به  نسبت  مشخصات: 
دندان ها سفید و دارای چها دندان »یک دندانه« در هر طرف فک بالا است. 
لاله های گوش مشخص و چشم ها کوچک اند. قاعده دم بسیار کلفت و متورم به نظر می رسد. 
موها کوتاه و در قسمت پشت قهوه ای تا خاکستری، زیر بدن خاکستری روشن و در قسمت 

دم قهوه ای روشن است.
اندازه ها:طول سر و تنه حدود ۱۵۰ میلی متر، دم حدود ۱۰۰ میلی متر، وزن ۲۰ تا ۱۰۰ گرم.

زیستگاه: اماکن مسکونی واقع در مناطق گرمسیری.
پراکندگی: در ایران تاکنون وجود آن از آبادان گزارش شده است. احتمالاً از طریق کشتی 
به آنجا آمده است. گزارش هایی نیز در مورد مشاهده آن در جزیره قشم وجود دارد.پراکنش 

جهانی: شمال آفریقا، جنوب غربی تا شرق آسیا.
عادات: شبگرد است، ولی گاهی اوقات روزها نیز دیده می شود. حیوان پر سر و صدایی است. 
غالباً موقعی که در جستجوی غذا است صدای جیرجیرش شنیده می شود. به سرعت می دود 
و به خوبی می پرد. بوی تند و بدی از خود تولید می کند. در سوراخ ها و دیوارها لانه می سازد. 

نر و ماده با هم در ساختن لانه مشارکت دارند.
غذا:از حشرات و مواد غذایی نظر نان و گوشت و غیره تغذیه می کند.تولید مثل: در بهار و پائیز 
جفت گیری می کند، تعداد بچه ها دو تا هشت عدد است. حدود  ۲۰ روز شیر می خورند. در ۳۶ 

روزگی بالغ می شوند. طول عمر ۲۴ تا ۳۰ ماه است./کویرها و بیابان های ایران

زیستمند

ارز دیچیتال

آگهی استخدام در استان کرمان

خبرخبر

خبر

خبر

اینفوگرافیک

موقعیت های شغلی:مهندس برق و 
الکترونیک ، مکانیک و صنایع

شرایط احراز:
جنسیت: آقا

نوع قرارداد: تمام وقت
حداقل ۳ سال سابقه کار

فزار های مرتبط با برنامه  آشنا به نرم ا
ریزی و کنترل پروژه مخصوص شغل 

مهندسی صنایع
 متقاضیان واجد شرایط رزومه خود را 
رسال رزومه »ای- ز طریق سیستم ا ا

استخدام« ارسال نمایند.

موقعیت شغلی: اعطای نمایندگی تجهیزات 
پزشکی و دندان پزشکی

شرایط احراز
جنسیت: خانم، آقا

نوع قرارداد: تمام وقت
توانایی مدیریت و اداره نمایندگی

حق امتیاز نمایندگی به مبلغ ۲۰ میلیون تومان
داشتن فضای مناسب ۲۵ متر به بالا

مزایا
در زمینه بخش تعمیرات در ۱۶ حوزه تجهیزات 
پزشکی و دندانپزشکی آموزش تعمیرات به تمامی 

نمایندگان داده خواهد شد
ارائه خدمات پشتیبانی هم بصورت فنی هم خدماتی

ارائه خدمات آموزش مدیریت و بازاریابی به نماینده
در اختیار گذاشتن یک بازاریاب به مدت یک الی دو 
ماه ماه اول برای شروع کار نماینده از طرف شرکت 
و از ماه بعد مدیریت این بازاریاب با خود نماینده 

می  باشد
ارائه اپلیکیشن به نمایندگان توسط شرکت

برگزاری کاس های آموزشی زیر نظر شرکت به 
تکنسین کارها

متقاضیان واجد شرایط رزومه خود را به واتس اپ 
زیر ارسال نمایند و یا  با شماره های زیر تماس حاصل 

نمایند.
اطاعات تماس

تلفن ۰۷۱۹۱۰۰۳۰۷۳
موبایل ۰۹۹۳۵۴۳۰۳۱۵

واتساپ ۰۹۹۳۵۴۳۰۳۱۵

موقعیت شغلی: 
کارشناس فروش

شرایط احراز
جنسیت: خانم

نوع قرارداد: تمام وقت
سابقه کار مهم نیست

شرایط احراز
نیروی بومی

جهت پیگیری امور فروش و 
اداری

تسهیات و مزایا

بیمه تکمیلی
سایر مزایا

حقوق و مزایا طبق قانون اداره 
کار

هزینه ایاب و ذهاب
اطاعات تماس

موبایل ۰۹۱۲۶۷۵۲۱۹۷
تلگرام ۰۹۱۲۶۷۵۲۱۹۷

واتساپ ۰۹۱۲۶۷۵۲۱۹۷
ایمیل 

shayanbarghco@yahoo.com

استخدام شایان برقاستخدام آسیا طب روناكاستخدام صنایع کابل کرمان

عکس نوشت

مدیر کل آموزش و پرورش استان کرمان از تحصیل 
بیش از ۳۴ هزار دانش آموز تبعه خارجی در مدارس 
استان کرمان، شهرستان های کرمان، بردسیر، زرند، 
رفسنجان و سیرجان خبر داد.  رضا رضایی در دیدار 
مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری 
کرمان خاطر نشان کرد: تفاوتی بین دانش آموزان 
تبعه خارجی و ایرانی وجود ندارد و باید این گروه از 
دانش آموزان را به گونه ای آموزش دهیم تا مروج 
فرهنگ ایرانی و اسلامی در سایر نقاط جهان باشند. او 
با اشاره به سختی های پیش روی معلمان در آموزش 
دانش آموزان تبعه خارجی به ویژه دو زبانه بودن و عدم 
همکاری اولیا با مدرسه بر پیگیری اختصاص امتیازات 
ویژه به معلمان شاغل در مدارس تبعه خارجی تاکید 
کرد. رضایی با تاکید بر توجه ویژه به مسائل بهداشتی 
در مدارسی که دانش آموزان تبعه خارجی تحصیل 
می کنند گفت: اختصاص سرانه برای ارتقای سطح 
کیفیت مسائل بهداشتی در این مدارس ضروری 
است. مدیر کل آموزش و پرورش استان کرمان با اشاره 
به نقش موثر آموزش و پرورش در توسعه و پیشرفت 
کشور بیان کرد:همه نهادهای دولتی و غیردولتی 
در قبال آموزش و پرورش مسئول هستند و باید 
در راستای ارتقای کیفیت فعالیت های آموزشی و 

پرورشی به آموزش و پرورش کمک کنند.
رضا رضایی گفت:با توجه به تاکید مقام معظم رهبری 
مبنی بر ثبت نام دانش آموزان تبعه خارجی بدون 
مجوز خوشبختانه مشکل خاصی در زمینه تحصیل 
این دانش آموزان وجود ندارد و آمار دانش آموزان 
تبعه خارجی در استان رشد قابل توجهی داشته است.

رییس مرکز بهداشت جیرفت از شناسایی 
و معدوم سازی ۱۲ هزار و ۵۰۰ کیلو گرم 
مواد خوراکی غیرقابل مصرف و فاسد در این 
شهرستان طی یکماه اخیر خبر داد و گفت که 

۲۱ واحد صنفی نیز پلمب شد.
فرزانه برخوری اظهارداشت: این میزان مواد 
غذایی فاسد به دنبال نظارت کارشناسان 
بهداشت از ۲۵ اسفند ماه سال گذشته تا کنون 
توسط واحد بهداشت و محیط شهرستان 

کشف و معدوم شد.
او با بیان اینکه در این مدت ۲ هزار و ۱۵۶ 
بازدید انجام شد، از صدور اخطار به یکهزار و 

۴۵۶ واحد عرضه مواد غذایی خبر داد.
رییس مرکز بهداشت جیرفت ادامه داد: 
کارشناسان واحد بهداشت و محیط ۲۱ واحد 
را به علت توجه نکردن به تذکر بازرسان پلمپ 

کردند.
او با بیان اینکه نظارت بر سلامت مصرف مواد 
غذایی در اولویت حوزه بهداشت قرار دارد گفت: 
مردم به تاریخ تولید، انقضا و شرایط نگهداری 

مواد غذایی توجه ویژه ای داشته باشند.
برخوری اظهارداشت: مردم شکایات خود 
را از طریق سامانه تلفنی ۱۹۰ و تلفن ثابت 
۰۳۴۴۳۲۱۸۵۱۲ گزارش دهند تا در کمترین 

زمان ممکن رسیدگی شود.

فرمانده انتظامی شهرستان نرماشیر از دستگیری عامل قدرت نمایی 
در فضای مجازی خبر داد.

سرهنگ رضا زید آبادی در تشریح این خبر گفت: ماموران پلیس 
امنیت عمومی این شهرستان در روند رسیدگی به پرونده یکی از 
عاملین قدرت نمایی در این شهرستان موفق شدند این فرد را که 
قصد راه انداختن نزاع و درگیری در یکی از روستاهای شهرستان را 

داشت با همکاری ماموران پاسگاه عزیز آباد دستگیر کنند.

او خاطر نشان کرد: این فرد چندین فقره نزاع ، انتشار خصوصی از 
خود در فضای مجازی برای قدرت نمایی، فروش اقلام ممنوعه و 
تهدید را در پرونده خود دارد که با تشکیل پرونده تحویل مراجع 

قضایی شد.
این مسئول انتظامی در پایان تاکید کرد: افرادی که بخواهند چه 
در فضای مجازی و چه در فضای حقیقی موجب سلب آسایش مردم 

شوند قطعا با برخورد قاطع پلیس مواجه خواهند شد.

امام جمعه جیرفت انتشار اسامی ابر بدهکاران بانکی را مایه امیدواری دانست و گفت: 
قوه قضاییه با صلابت و جامع نگری به موضوع ابربدهکاران بانکی ورود کند.

حجت الاسلام میثم تارم در خطبه های این هفته نماز جمعه افزود: انتشار اسامی 
ابربدهکاران بانکی کشور به عنوان یکی از وعده های دولت سیزدهم مایه امیدواری است 

اما کافی نیست و قوه قضاییه نیز باید با صلابت به موضوع ورود کند.
او ادامه داد:البته کسی ممکن است در این بین ورشکسته شده باشد پس مسائل باید 

با جامع نگری در محاکم قوه قضاییه مورد بررسی قرار گیرد.
حجت الاسلام تارم در بخش دیگری از سخنان خود به موضوع فلسطین نیز اشاره 
کرد و با بیان اینکه فلسطین فراموش شدنی نیست چرا که پاره تن اسلام است، افزود: 
امروز فلسطینی ها در مرکز حکومت جعلی رژیم صهیونیستی آرامش را از این غاصبان 

گرفته اند.
او ادامه داد: مسلمانان در روز قدس حمایت خود از حرکت های مردم فلسطین نشان 

خواهند داد.
امام جمعه جیرفت همچنین در بخش دیگری از سخنان خود به ابلاغ سیاست های 
تامین اجتماعی از سوی رهبر معظم انقلاب اشاره کرد و گفت: مسئولان باید ابلاغ 

سیاست های تامین اجتماعی را اجرایی کنند.
او افزود: نابرابری ها در این زمینه قابل قبول نیست و تبعیض ها باید هر چه سریعتر 

برطرف شود.
امام جمعه جیرفت همچنین بر بهره گیری هرچه بیشتر از شب های قدر تاکید کرد.

»ایران شناسی؛ فصل فعالیت »سنجاب های زمینی
با شـروع فصل بهار و رویـش گیاهان در طبیعـت جنب و 
جوش و فعالیت سـنجاب هـای زمینی در اسـتان همدان 
آغاز می شـود. سـنجاب زمینی از جمله گونه هایی اسـت 
که از سـال ها پیش بـه علت حفر زمیـن و تغذیه از ریشـه 
گیاهان همچنیـن شـباهت فعالیت وی برای جسـتجوی 
غذا بـا گورکـن، قربانـی باورهای غلـط روستانشـینان و 
کشـاورزان شـده است.سـنجاب زمینی نیـز دارای جثه 
کمی کوچکتـر، گوش هـای کوچک، چشـمانی درشـت، 
دمی کوتاه و پشمالو است. رنگ پشـت بدن زرد با سایه ای 
از رنـگ قهوه ای در وسـط اسـت. در سـطح شـکمی بدن 
موهـا به رنگ سـفید اسـت. ناخن هـا کوتاه و سـیاه رنگ 
اسـت. دشـمنان طبیعی این گونـه ، پرندگان شـکاری و 
پسـتانداران گوشـتخوار نظیر گربـه های وحشـی ، روباه 
و سـمور هسـتند که در حال حاضـر از وضعیت مناسـبی 

برخوردار است./ایسـنا

رنا
: ای

بع
من

تحصیل 3۴ هزار دانش آموز 
تبعه خارجی در مدارس کرمان

طی یکماه 1۲ تن مواد 
خوراکی فاسد در 
جیرفت معدوم شد

عامل قدرت نمایی در فضای مجازی توسط پلیس نرماشیر دستگیر شد

امام جمعه جیرفت: قوه قضاییه با جامع نگری به 
موضوع ابربدهکاران بانکی ورود کند

مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمان 
عنوان کرد:

خبر

مدیرکل کمیته امداد استان کرمان از افتتاح نمایشگاه 
افتخارآفرینان اشتغال کمیته امداد استان کرمان 
در سال تولید، دانش بنیان، اشتغال آفرین به منظور 
معرفی و عرضه محصولات مجریان طرح های اشتغال در 
چهاردهمین روز از ماه مبارک رمضان در کرمان خبر داد.

 ۲۷ از  نمایشگاه  این  اینکه  بابیان  صادقی  یحیی 
فروردین ماه تا دوم اردیبهشت  به مدت یک هفته در 
بوستان مادر کرمان راه اندازی می شود افزود: ساعت 
بازدید از نمایشگاه هرروز از ساعت ۱۶ الی۲۲ و ورود 

برای عموم آزاد است.
او از معرفی و عرضه محصولات تولیدی مددجویان در 
این نمایشگاه به مناسبت ماه مبارک رمضان خبر داد 
و گفت: در این نمایشگاه ۷۰ غرفه از محصولات تولیدی 

مددجویان در زمینه های فرش، گلیم و صنایع دستی، 
محصولات طبیعی و لبنی، سوغات استان کرمان، 

منسوجات نمدی و … راه اندازی خواهد شد.
صادقی هدف از راه اندازی این بازارچه را معرفی و ارائه 
خدمات کمیته امداد و در رأس آن توانمندی مددجویان 
در بخش اشتغال و خودکفایی اعام کرد و افزود: ۱۰۰ 
طرح خودکفایی کمیته امداد استان کرمان در این 

بازارچه شرکت می کند.
او با تأکید بر اینکه اشتغال زایی برای مددجویان می تواند 
آن ها را به نیروهای مولد تبدیل کند، اظهار کرد: اشتغال 
پایدار مددجویان زمینه ساز توانمندسازی خانوارهای 
تحت حمایت است و سبب خروج آن ها از چرخه حمایتی 

می شود.

در چهاردهمین روز از ماه مبارک رمضان؛

نمایشگاه محصولات تولیدی مددجویان کمیته امداد در کرمان افتتاح می شود

کتاب مترجم دردها
مجموعه ی نه داستان

نویسنده : جومپا لاهیری
مترجم : امیرمهدی حقیقت

کتاب مترجم دردها، مجموعه ای از داستان های کوتاه نوشته 
ی جومپا لاهیری است که نخستین بار در سال ۱۹۹۹ به 
چاپ رسید. کاراکترهای این مجموعه از داستان های جذاب 
و تاثیرگذار از لاهیری، با قدم گذاشتن روی مرز میان سنت 
های هندیِ به ارث گذاشته شده و سرگشتگی های دنیای 
مدرن، به دنبال عشقی ورای محدودیت های فرهنگی و زمان 
العاده موفق،  اثر فوق  این  از داستان های  هستند. در یکی 
زوجی هندی-آمریکایی باید با غم از دست دادن فرزندشان 
محل  برق،  قطع شدن  خاطر  به  که  حالی  در  شوند  مواجه 

زندگی شان در بوستون در تاریکی فرو رفته است؛

شعر  المللی  بین  جایزه  فراخوان 
McLellan ۲۰۲۲ منتشر شد.

مهلت: ۱۹ تیر ۱۴۰۱
از جشنواره  به عنوان بخشی   ،McLellan * جایزه شعر 
هنرهای نمایشی McLellan توسط تئاتر آران و هنرهای 

نمایشی برگزار می شود.
* چه کسانی می توانند شرکت کنند؟

* شرکت برای همه افراد آزاد است.
 لینک ها و دانلود ها:

McLellan وبسایت جایزه بین المللی شعر

کتاب

فراخوان 

آب جارو نیست


